
Strona 1 z 213 

 

Załącznik nr 1 do 

Protokołu nr BR.0002.16.2021 z dnia 21.12.2021 

 

TRANSKRYPCJA WYPOWIEDZI 

Z OBRAD XLVI SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULECHOWIE W DNIU 21 GRUDNIA 2021 R. 

 

Nagranie trwa 3 godziny, 59 minut i 48 sekund 

 

1 

00:00:00.000 --> 00:00:11.400 

Dzień dobry wszystkim.  

 

2 

00:00:11.400 --> 00:00:14.500 

Dzień dobry.  

 

3 

00:00:14.500 --> 00:00:18.300 

Dzień dobry. Dzień dobry.  

 

4 

00:00:18.300 --> 00:00:41.800 

Tak, dzień dobry ciepło witam dzień dobry, dzień dobry, dzień  

 

5 

00:00:41.800 --> 00:00:52.900 

dobry. Dzień dobry wszystkim. Okej panie prezesie Wojciechu  

 

6 

00:00:52.900 --> 00:00:58.600 

jak pan ładnie wyglądasz w garniturze. Elunia na ciebie zawsze  

 

7 

00:00:58.600 --> 00:01:03.000 

mogę liczyć. Jeszcze raz ja włączę nagrywanie.  

 

8 

00:01:03.000 --> 00:01:06.600 

Pięknie dzisiaj wyglądasz prezesie.  

 

9 

00:01:06.600 --> 00:01:13.400 

Dziękuję ci ślicznie, ale to jest dobrze że kobieta to  

 

10 

00:01:13.400 --> 00:01:22.300 

widzi a nie mężczyzna. Tylko Stasiu szkoda, że tylko jedna  

 

11 

00:01:22.300 --> 00:01:27.500 

teraz pochwalić ale nie bądź taki zakochany.  

 

12 
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00:01:27.500 --> 00:01:33.200 

Dzień dobry mój mąż mówi nie dziobać.  

 

13 

00:01:33.200 --> 00:01:40.000 

Dzień dobry, dzień dobry, dzień dobry wszystkim co się  

 

14 

00:01:40.000 --> 00:01:45.200 

dzieje nie mogę. Dzień dobry wszystkim.  

 

15 

00:01:45.200 --> 00:01:53.800 

Witam, cześć Małgosiu. Witam cię, a teraz?  

 

16 

00:01:53.800 --> 00:02:01.100 

Teraz nie widać, ale słychać. No czy włączam jest kamera  

 

17 

00:02:01.100 --> 00:02:11.700 

włączona okej.  

 

18 

00:02:11.700 --> 00:02:22.900 

Szanowni Państwo jest 10:00 otwieram XLVI zwyczajną sesje  

 

19 

00:02:22.900 --> 00:02:26.800 

Rady Miejskiej w Tuchowie ósmej kadencji. Witam na dzisiejszej  

 

20 

00:02:26.800 --> 00:02:31.000 

sesji burmistrza Sulechowa pana Wojciecha Sołtysa. Witam pana przewodniczącego,  

 

21 

00:02:31.000 --> 00:02:36.500 

witam państwa. Zastępca burmistrza pana Marcina Głównego.  

 

22 

00:02:36.500 --> 00:02:41.300 

Chyba następca dzisiaj jest?  

 

23 

00:02:41.300 --> 00:02:50.100 

Nie widzimy dobra, witam zastępcę burmistrza i sekretarza Gminy  

 

24 

00:02:50.100 --> 00:02:53.400 

Sulechów panią Magdalenę Klucznik. Dzień dobry, dzień dobry  

 

25 

00:02:53.400 --> 00:02:58.400 
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i witam również skarbnika gminy pana Marcina Pakułę i  

 

26 

00:02:58.400 --> 00:03:03.100 

dobry witam serdecznie witam sołtysów sołectw Gminy Sulechów  

 

27 

00:03:03.100 --> 00:03:07.400 

kierowników Urzędu Miejskiego obsługę prawną i kierowników jednostek  

 

28 

00:03:07.400 --> 00:03:12.500 

organizacyjnych, serdecznie mieszkańców gminy Sulechów oraz  

 

29 

00:03:12.500 --> 00:03:16.400 

wszystkich państwa obecnych na dzisiejszej sesji. Szanowni  

 

30 

00:03:16.400 --> 00:03:19.300 

państwo bardzo proszę żebyście kliknęli kworum a Biuro Rady o  

 

31 

00:03:19.300 --> 00:03:22.800 

informację radnych mamy obecnych na dzisiejszej sesji.  

 

32 

00:03:22.800 --> 00:03:31.900 

Panie Bartku czy wszyscy już kliknęli kworum?  

 

33 

00:03:31.900 --> 00:03:36.000 

Bo może wymienimy kto mi kliknąć żeby było łatwiej identyfikować  

 

34 

00:03:36.000 --> 00:03:39.600 

te osoby które są a jednak ten teraz kliknę. Witam serdecznie  

 

35 

00:03:39.600 --> 00:03:42.700 

w obecności tak panie przewodniczący, radni wciąż potwierdzają  

 

36 

00:03:42.700 --> 00:03:47.000 

obecność w tym momencie jest 18. Pan Wilczyński pani wojewoda  

 

37 

00:03:47.000 --> 00:03:51.200 

no i pan Rakowski sam powiedział, że jeszcze do ciebie Roman  

 

38 

00:03:51.200 --> 00:03:56.000 

jest obecny czyli będzie 19 Izabela i pan Roman są obecni,  
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39 

00:03:56.000 --> 00:04:05.800 

włączam pani Izabela jest obecna więc 20.  

 

40 

00:04:05.800 --> 00:04:10.300 

Bartku przepraszam ja się nie mogę podłączyć, ale sekundę  

 

41 

00:04:10.300 --> 00:04:14.300 

już jestem. Pan Wilczyński widzę, że też jest ale nie  

 

42 

00:04:14.300 --> 00:04:19.400 

wiem dlaczego nie jest z nami. Wyglądałoby na to że mamy  

 

43 

00:04:19.400 --> 00:04:22.600 

wszystkich dzisiaj z tym, że no proszę jeszcze to kworum potwierdzić.  

 

44 

00:04:22.600 --> 00:04:28.900 

Pan Wilczyński jeszcze tylko. Widzimy, że się zalogował dobra  

 

45 

00:04:28.900 --> 00:04:33.100 

jestem. Panie Romanie bardzo prosimy o kliknięcie forum.  

 

46 

00:04:33.100 --> 00:04:48.700 

Jest 21 panie Bartku?  

 

47 

00:04:48.700 --> 00:04:51.900 

Tak panie przewodniczący.  

 

48 

00:04:51.900 --> 00:04:55.900 

Dobrze stwierdzam na podstawie listy obecności, że na  

 

49 

00:04:55.900 --> 00:05:00.700 

ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w  

 

50 

00:05:00.700 --> 00:05:04.600 

Sulechowie na dzisiejszej sesji obecnych jest 21 radnych, zatem  

 

51 

00:05:04.600 --> 00:05:10.700 

mamy komplet w związku z tym stwierdzam, że obrady XLVI, VIII kadencji  

 



Strona 5 z 213 

 

52 

00:05:10.700 --> 00:05:14.100 

Rady Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał.  

 

53 

00:05:14.100 --> 00:05:18.900 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, więc nie będę odczytywać  

 

54 

00:05:18.900 --> 00:05:22.600 

porządku obrad. Czy do proponowanego porządku obrad ktoś  

 

55 

00:05:22.600 --> 00:05:24.900 

z państwa radnych lub pan burmistrz zgłasza jakieś propozycje?  

 

56 

00:05:24.900 --> 00:05:31.500 

Bardzo proszę pan rady Sebastian Różycki.  

 

57 

00:05:31.500 --> 00:05:37.200 

Szanowni Państwo z racji tego, że dwie kontrole, które miały  

 

58 

00:05:37.200 --> 00:05:42.800 

się odbyć w roku 2021 mówimy o komisji jedna jest w  

 

59 

00:05:42.800 --> 00:05:46.400 

trakcie pisania protokołu i zakończenie jej pisania będzie  

 

60 

00:05:46.400 --> 00:05:50.700 

w styczniu, mówimy o gospodarce odpadami. Natomiast z  

 

61 

00:05:50.700 --> 00:05:54.500 

przyczyn zdrowotnych prosimy o przesunięcie kontroli w  

 

62 

00:05:54.500 --> 00:05:57.800 

suwie i przyjąć, że będzie ona zrealizowana w pierwszym kwartale  

 

63 

00:05:57.800 --> 00:06:01.800 

roku 2022. Jest wniosek do przedłożenia.  

 

64 

00:06:01.800 --> 00:06:04.400 

Dziękuję. Panie Sebastianie wniosek niech pan sformułuje jeszcze,  

 

65 
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00:06:04.400 --> 00:06:12.200 

jest podpięty tutaj pod porządkiem obrad chodzi o prowadzenie  

 

66 

00:06:12.200 --> 00:06:19.200 

druku numer 488. Dokładnie, które chcecie 9 jak rozumiem 10  

 

67 

00:06:19.200 --> 00:06:24.600 

tak? Tak dokładnie tak. Dobrze czyli propozycja radnego Sebastiana  

 

68 

00:06:24.600 --> 00:06:31.400 

Różyckiego przed żeby druk numer 488 wprowadzić do porządku  

 

69 

00:06:31.400 --> 00:06:39.300 

obrad. Państwa wyłączyć głos. Włączony to ja spróbuję wyciszyć  

 

70 

00:06:39.300 --> 00:06:42.500 

tylko nie widzę już wyciszyło się.  

 

71 

00:06:42.500 --> 00:06:48.200 

Druk numer 488. Szanowni Państwo ja również chciałbym wprowadzić  

 

72 

00:06:48.200 --> 00:06:53.800 

do porządku obrad uchwałę państwo radni tą uchwałę mają  

 

73 

00:06:53.800 --> 00:07:00.300 

widoczną jako druk numer 489 w punkcie przedstawienie porządku  

 

74 

00:07:00.300 --> 00:07:04.700 

obrad. To jest uchwałę o zmianie uchwały w sprawie ustalenia zasad  

 

75 

00:07:04.700 --> 00:07:08.600 

wypłacania diet dla radnych i sołtysów Gminy Sulechów.  

 

76 

00:07:08.600 --> 00:07:12.800 

Ta uchwała jest troszeczkę zmieniona do tego o czym rozmawialiśmy  

 

77 

00:07:12.800 --> 00:07:17.100 

w piątek, ale to w poniedziałek ja Państwu wyjaśniłem, tutaj  

 

78 

00:07:17.100 --> 00:07:21.100 
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pewne uwagi pani mecenas i ona troszeczkę jest tutaj zbliżony,  

 

79 

00:07:21.100 --> 00:07:24.400 

a bardzo podobnej formie do tej pierwszej wersji o której  

 

80 

00:07:24.400 --> 00:07:28.100 

żeśmy rozmawiali w piątek. Natomiast no jest troszeczkę inna.  

 

81 

00:07:28.100 --> 00:07:34.200 

Proponuję ją wprowadzić do porządku obrad w punkcie 9.  

 

82 

00:07:34.200 --> 00:07:39.600 

11. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby wprowadzić jakieś  

 

83 

00:07:39.600 --> 00:07:45.200 

zmiany do porządku obrad? Nie widzę zatem przejdźmy do  

 

84 

00:07:45.200 --> 00:07:49.900 

głosowania zmian w porządku obrad. Na początek druk numer  

 

85 

00:07:49.900 --> 00:07:53.300 

488 wprowadzenie w punkcie 9.  

 

86 

00:07:53.300 --> 00:07:56.800 

10 uchwały o zmianie uchwały w sprawie planu pracy Komisji  

 

87 

00:07:56.800 --> 00:08:00.300 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie na rok 2021.  

 

88 

00:08:00.300 --> 00:08:05.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu za lub przeciw  

 

89 

00:08:05.000 --> 00:08:24.500 

zmianie porządku. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

90 

00:08:24.500 --> 00:08:28.100 

głosu. Panie Przemku, pani Izabelo bardzo proszę, bo  

 

91 

00:08:28.100 --> 00:08:32.800 

jeszcze się nie wyświetlają mi. Cały czas trwa ładowanie. Panie  
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92 

00:08:32.800 --> 00:08:35.800 

Przemku niech pan kliknie głosowanie. No tak kliknąłem i  

 

93 

00:08:35.800 --> 00:08:43.200 

jest problem tak elektroniką odśwież może?  

 

94 

00:08:43.200 --> 00:08:51.500 

Brak połączenia z internetem, więc dobrze jest za 21  

 

95 

00:08:51.500 --> 00:08:54.300 

radnych, stwierdzam że zmiana porządku obrad została przyjęta  

 

96 

00:08:54.300 --> 00:09:04.000 

i kolejna zmiana druk numer 489 w sprawie o zmianie uchwały  

 

97 

00:09:04.000 --> 00:09:06.700 

w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet dla radnych i sołtysów  

 

98 

00:09:06.700 --> 00:09:11.000 

Gminy Sulechów. Wprowadzenie tej uchwały w punkcie w  

 

99 

00:09:11.000 --> 00:09:15.900 

punkcie 9.11 Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

100 

00:09:15.900 --> 00:09:30.100 

na swoich urządzeniach. Pani Agnieszko?  

 

101 

00:09:30.100 --> 00:09:38.800 

Za 19 radnych 1 radnych przeciw 1 radny się wstrzymał.  

 

102 

00:09:38.800 --> 00:09:43.800 

Stwierdzam że zmiana do porządku obrad została przyjęta. Przechodzimy  

 

103 

00:09:43.800 --> 00:09:51.500 

do kolejnego punktu punkt trzeci - informacja przewodniczącego Rady  

 

104 

00:09:51.500 --> 00:09:55.600 

Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Informacje  
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105 

00:09:55.600 --> 00:09:58.500 

Państwo radni otrzymaliście drogą mailową dlatego nie  

 

106 

00:09:58.500 --> 00:10:03.000 

będę odczytywał tego sprawozdania, że jedne z najważniejszych spotkań  

 

107 

00:10:03.000 --> 00:10:05.200 

jakie miało miejsce w okresie międzysesyjnym było to  

 

108 

00:10:05.200 --> 00:10:07.800 

spotkanie, w którym niektórzy z państwa radnych i pan  

 

109 

00:10:07.800 --> 00:10:10.800 

burmistrz mieli okazję wziąć to jest spotkanie w Generalnej Dyrekcji  

 

110 

00:10:10.800 --> 00:10:14.400 

Dróg Krajowych i Autostrad. Myślę, że tutaj pan burmistrz więcej  

 

111 

00:10:14.400 --> 00:10:18.900 

na ten temat powie, więc ja to zostawię jakby panu burmistrzowi  

 

112 

00:10:18.900 --> 00:10:24.000 

żeby to spotkanie ewentualnie omówił. Natomiast chciałbym Państwu  

 

113 

00:10:24.000 --> 00:10:29.900 

zwrócić jedną uwagę. Wczoraj wieczorem zgłosiły się do  

 

114 

00:10:29.900 --> 00:10:32.600 

mnie mieszkańcy, którzy chcieliby wziąć udział w sesji rady  

 

115 

00:10:32.600 --> 00:10:39.700 

miejskiej. Ja wydałem polecenie w biurze żeby umożliwić takim  

 

116 

00:10:39.700 --> 00:10:43.700 

mieszkańcom udział w takiej sesji. No ci mieszkańcy to  

 

117 

00:10:43.700 --> 00:10:46.400 

są osoby starsze jak rozumiem i niestety nie mogli wziąć  

 

118 
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00:10:46.400 --> 00:10:51.300 

samodzielnie w tej sesji udziału. Chcieli wziąć udział że  

 

119 

00:10:51.300 --> 00:10:54.300 

tak powiem w ratuszu gdzieś tam w sali 104 na przykład przy  

 

120 

00:10:54.300 --> 00:10:58.800 

użyciu naszych urządzeń. No niestety panie burmistrzu pomimo  

 

121 

00:10:58.800 --> 00:11:04.100 

że takie polecenie wydałem jest to niemożliwe. Taki wniosek  

 

122 

00:11:04.100 --> 00:11:08.100 

dzisiaj rano otrzymałem, że informatycy nie przewidują takich  

 

123 

00:11:08.100 --> 00:11:11.500 

możliwości. No nie miałem czasu na interwencję, bo jeszcze  

 

124 

00:11:11.500 --> 00:11:16.600 

z rana pracowałem ale wydaje mi się, że trzeba naszych pracowników  

 

125 

00:11:16.600 --> 00:11:20.000 

też przeszkolić z ustawy o samorządzie gminnym, że takie  

 

126 

00:11:20.000 --> 00:11:23.500 

rzeczy nie powinny mieć miejsca, bo nasze ruchu sesję są  

 

127 

00:11:23.500 --> 00:11:27.400 

jawne i każdy mnie nawet ten wykluczony, czytaj taki który  

 

128 

00:11:27.400 --> 00:11:32.200 

nie ma dostępu do takich programów jak my czytaj zoom i  

 

129 

00:11:32.200 --> 00:11:35.600 

komputer, również powinien mieć możliwość wzięcia udziału  

 

130 

00:11:35.600 --> 00:11:39.800 

i zabrania głosu w jakimkolwiek punkcie w jakim chce.  

 

131 

00:11:39.800 --> 00:11:44.000 
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Akurat się mieszkańcy zgłosili mi chęć zabrania głosu, chęć  

 

132 

00:11:44.000 --> 00:11:47.000 

zabrania głosu w punkcie dotyczącym naszej uchwały związanej  

 

133 

00:11:47.000 --> 00:11:52.200 

ze sprzedażą alkoholu. Jak to jest wcześniej zakomunikowane będę  

 

134 

00:11:52.200 --> 00:11:56.400 

taką możliwość Państwu udzielał natomiast wydaje mi się,  

 

135 

00:11:56.400 --> 00:12:00.400 

że zapomnieliśmy tego pilnować, bo to są pewne podstawy później  

 

136 

00:12:00.400 --> 00:12:04.700 

że podważać naszą nie tylko wiarygodność jako radnych, że  

 

137 

00:12:04.700 --> 00:12:07.000 

tutaj zamykamy się przed mieszkańcami, ale myślę żeby tak  

 

138 

00:12:07.000 --> 00:12:09.400 

nie możemy robić nie? Także panie burmistrzu ustawa o  

 

139 

00:12:09.400 --> 00:12:11.500 

samorządzie gminnym to nie zarzut do pana, bo to się pewnie  

 

140 

00:12:11.500 --> 00:12:14.900 

dzieje poza panem. Proszę tego nie odbierać, ale żeby ci  

 

141 

00:12:14.900 --> 00:12:19.300 

nasi pracownicy byli wyczuleni na ten temat żebyśmy nie  

 

142 

00:12:19.300 --> 00:12:25.100 

ograniczali dostępu do naszej działalności naszym mieszkańcom.  

 

143 

00:12:25.100 --> 00:12:28.400 

Pan burmistrz na przykład czy cały czas ratusz był otwarty  

 

144 

00:12:28.400 --> 00:12:31.300 

i właśnie to było to żebyśmy tego dostępu nie ograniczali nie.  
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145 

00:12:31.300 --> 00:12:35.000 

Natomiast no czasami trzeba gdzieś tam w ostatniej chwili  

 

146 

00:12:35.000 --> 00:12:39.000 

coś szybko zrobić, nie czujemy tego a powinni nasi pracownicy  

 

147 

00:12:39.000 --> 00:12:45.000 

to czuć nie, ale to ewentualnie jeszcze panie burmistrzu się  

 

148 

00:12:45.000 --> 00:12:47.400 

zgłasza ale to może w punkcie czwartym nie? Chyba, że  

 

149 

00:12:47.400 --> 00:12:51.700 

ktoś jeszcze dobra ad vocem bardzo proszę. Panie przewodniczący przepraszam  

 

150 

00:12:51.700 --> 00:12:55.000 

to może to rzeczywiście zabrzmi jak jakieś wytłumaczenie, ale  

 

151 

00:12:55.000 --> 00:12:57.700 

ja się teraz od pana dowiaduję o tym, że taka sytuacja miała  

 

152 

00:12:57.700 --> 00:13:02.100 

miejsce i z tego co wiem pani sekretarz Lubisz, więc jesteśmy  

 

153 

00:13:02.100 --> 00:13:10.600 

sami zaskoczeni. Panie burmistrzu ja wiem, że państwo o  

 

154 

00:13:10.600 --> 00:13:14.300 

tym nie wiecie, a nawet nie do państwa zadzwonić w tej  

 

155 

00:13:14.300 --> 00:13:16.900 

sprawie, bo to się działo że tak powiem z rana nie ja  

 

156 

00:13:16.900 --> 00:13:20.000 

odbieram sms-a ale prowadziłem jeszcze zajęcia, więc a  

 

157 

00:13:20.000 --> 00:13:23.100 

polecenie było jednoznaczne a informatycy niestety nie  
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158 

00:13:23.100 --> 00:13:26.700 

da się. Tylko mówię zwracam tylko na przyszłość że byśmy  

 

159 

00:13:26.700 --> 00:13:30.000 

starali się tych naszych pracowników może przeszkolić żeby  

 

160 

00:13:30.000 --> 00:13:32.500 

oni wiedzieli, że takie rzeczy nie powinny być miejsca, bo  

 

161 

00:13:32.500 --> 00:13:36.100 

to jest najważniejsze, że tak powiem dzień dla nas sesja  

 

162 

00:13:36.100 --> 00:13:39.800 

rady przyjmujemy uchwałę budżetową ażeby jakieś podstawy do  

 

163 

00:13:39.800 --> 00:13:42.600 

zarzutu, że coś mi było nie tak to nie powinny mieć miejsca.  

 

164 

00:13:42.600 --> 00:13:45.900 

Oczywiście to nie jest zarzut do pana burmistrza, absolutnie  

 

165 

00:13:45.900 --> 00:13:49.900 

nie. To jest zarzut że tak powiem naszego otoczenia, które  

 

166 

00:13:49.900 --> 00:13:52.500 

nie jest na to wyczulone i może powinno się trochę przeszkolić  

 

167 

00:13:52.500 --> 00:13:57.600 

z samorządności. Dziękuję czy ktoś jeszcze z Państwa radnych  

 

168 

00:13:57.600 --> 00:14:01.700 

chce zabrać głos w tym punkcie i nie widzę przechodzimy do  

 

169 

00:14:01.700 --> 00:14:04.700 

punktu czwartego informacja przewodniczących Komisji Rady  

 

170 

00:14:04.700 --> 00:14:08.600 

Miejskiej w komisji w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę  

 

171 
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00:14:08.600 --> 00:14:11.400 

przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki pana Wojciecha  

 

172 

00:14:11.400 --> 00:14:17.100 

Szeflera o przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Wysoka  

 

173 

00:14:17.100 --> 00:14:20.300 

rada panie burmistrzu szanowni państwo. Protokół wspólnego posiedzenia  

 

174 

00:14:20.300 --> 00:14:24.100 

komisji Budżetu i Gospodarki i Komisji do Spraw Wsi 14  

 

175 

00:14:24.100 --> 00:14:31.200 

grudnia 2021 roku jeśli chodzi o rozpatrzenie głosowanie projektów  

 

176 

00:14:31.200 --> 00:14:35.800 

uchwał przekładanych na dzisiejsze obrady sesji dokument 478  

 

177 

00:14:35.800 --> 00:14:39.400 

w sprawie uchwały budżetowej Gminy Sulechów po 2022 rok.  

 

178 

00:14:39.400 --> 00:14:44.000 

W pierwszej kolejności głosowa opiniowane zostały auto  

 

179 

00:14:44.000 --> 00:14:50.300 

poprawki zgłoszone do druku i w innych komisji budżetu zaopiniowali  

 

180 

00:14:50.300 --> 00:14:53.400 

pozytywnie 8 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się  

 

181 

00:14:53.400 --> 00:14:58.000 

następnie głosowa nadruk 478 razem z auto poprawkami również  

 

182 

00:14:58.000 --> 00:15:03.300 

8 za 0,0 wstrzymujących. 479 w sprawie uchwalenia wieloletniej  

 

183 

00:15:03.300 --> 00:15:10.100 

prognozy finansowej gminy Sulechów Polana 2022 2031 również  

 

184 

00:15:10.100 --> 00:15:14.800 
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następnie głosowano najpierw autopoprawki do tego druku  

 

185 

00:15:14.800 --> 00:15:20.600 

i dużo komisji zaopiniowali pozytywnie 8 głosów za 0 przeciw, 0  

 

186 

00:15:20.600 --> 00:15:23.900 

wstrzymujących się. Następnie cały druk rozwiązał to  

 

187 

00:15:23.900 --> 00:15:30.200 

po prostu 8 za, 0 wstrzymujących się. Druk r480 zmiany uchwały  

 

188 

00:15:30.200 --> 00:15:32.500 

w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania,  

 

189 

00:15:32.500 --> 00:15:38.200 

nabywania i wykupu 8 głosów za 0 przeciwnych 0 wstrzymujących się.  

 

190 

00:15:38.200 --> 00:15:43.100 

Druk numer 481 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady  

 

191 

00:15:43.100 --> 00:15:46.200 

Gminy w sprawie ograniczenia sprzedaży napojów alkoholowych w  

 

192 

00:15:46.200 --> 00:15:52.900 

godzinach nocnych na wstępie wnioskowała autopoprawka została  

 

193 

00:15:52.900 --> 00:15:57.900 

przyjęta 8 głosów za, 0 przeciwnych 0 wstrzymujących się.  

 

194 

00:15:57.900 --> 00:16:02.200 

Następnie cały druk razem z autopoprawkami członkowie Komisji  

 

195 

00:16:02.200 --> 00:16:07.300 

Budżetu i Gospodarki za opiniowali 6 głosów za 0 przeciwnych, 2 głosy  

 

196 

00:16:07.300 --> 00:16:11.800 

wstrzymujące się. Druk numer 474 w sprawie gminnego programu  

 

197 

00:16:11.800 --> 00:16:17.600 

profilaktyki. 7 głosów za zero przeciwnych, 1 wstrzymujący się.  
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198 

00:16:17.600 --> 00:16:22.200 

Druk nr 482 w sprawie wydatków niewygasających z upływem roku  

 

199 

00:16:22.200 --> 00:16:26.600 

budżetowego 2021 8 za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

 

200 

00:16:26.600 --> 00:16:30.700 

Druk numer 483 o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów  

 

201 

00:16:30.700 --> 00:16:35.500 

na 2021 rok 8 głosów za 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  

 

202 

00:16:35.500 --> 00:16:40.500 

Druk 484 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy  

 

203 

00:16:40.500 --> 00:16:47.600 

finansowej gminy Sulechów lata 2021-2032 również 8 za 0 przeciwnych, 0  

 

204 

00:16:47.600 --> 00:16:51.300 

wstrzymujących się. Druk nr 485 w sprawie wyrażenia zgody  

 

205 

00:16:51.300 --> 00:16:54.900 

na zawarcie porozumienia w celu realizacji zadania dotyczącego  

 

206 

00:16:54.900 --> 00:16:58.900 

budowy drogi gminy do Skorochowa oraz obrębie trzy miasta  

 

207 

00:16:58.900 --> 00:17:02.300 

Sulechów 8 za, 0 przeciw, wstrzymujących się 0.  

 

208 

00:17:02.300 --> 00:17:07.500 

Druk nr 486 w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

209 

00:17:07.500 --> 00:17:11.900 

na 2022 8 głosów za 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się.  

 

210 

00:17:11.900 --> 00:17:18.100 

Druk numer 487 oświadczenie w sprawie wyrażenia w prostszej  

 



Strona 17 z 213 

 

211 

00:17:18.100 --> 00:17:22.300 

dogodności z funkcjonariuszami Wojska Polskiego policji straży  

 

212 

00:17:22.300 --> 00:17:26.900 

granicznej strzegących suwerenności w zupełności nienaruszalności granicy  

 

213 

00:17:26.900 --> 00:17:31.200 

polsko-białoruskiej 8 za 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.  

 

214 

00:17:31.200 --> 00:17:34.500 

Poruszono wiele kwestii w sprawach różnych co jest szczegółowo  

 

215 

00:17:34.500 --> 00:17:38.300 

opisane w tym protokole, bo jak będą pytania chętnych na  

 

216 

00:17:38.300 --> 00:17:42.500 

ten godziny. Dziękuję panie Wojciechu. Pan odpis odczytywał też  

 

217 

00:17:42.500 --> 00:17:46.900 

wyniki głosowania dotyczące budżetu nie? Dobrze kojarzę czy  

 

218 

00:17:46.900 --> 00:17:52.100 

nie? Bo tutaj mi Biuro Rady piszę akurat nie zwróciłem uwagi  

 

219 

00:17:52.100 --> 00:17:54.600 

to wszystko ma być jeszcze raz później odczytane w punkcie  

 

220 

00:17:54.600 --> 00:17:58.700 

7.2 także jeżeli chodzi o sam budżet i uchwały budżetową w  

 

221 

00:17:58.700 --> 00:18:03.200 

punkcie 7.2 jeszcze raz jako przewodniczący komisji będziecie  

 

222 

00:18:03.200 --> 00:18:07.800 

odczytywać jakby wyniki procedowania nad uchwałą budżetową osobno nie.  

 

223 

00:18:07.800 --> 00:18:11.500 

Wiem jak powtórzę panie przewodniczący chyba nie ma problemu, także  

 

224 
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00:18:11.500 --> 00:18:15.100 

pozostałych radnych którzy tutaj za chwilę będą przewodniczących komisji  

 

225 

00:18:15.100 --> 00:18:18.800 

odczytywali uczulam żeby o tym nie odczytywać, bo to  

 

226 

00:18:18.800 --> 00:18:22.400 

będzie w kolejnym punkcie nie. Bardzo proszę przewodniczącego Komisji  

 

227 

00:18:22.400 --> 00:18:25.400 

do Spraw Wsi pana Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania  

 

228 

00:18:25.400 --> 00:18:31.800 

z prac komisji. Ja już numerami uchwał tutaj żeby też  

 

229 

00:18:31.800 --> 00:18:34.800 

nie przedłużać. Wiemy, że a sesja dzisiejsza budżetowa może  

 

230 

00:18:34.800 --> 00:18:41.200 

być dosyć dosyć długa. W kolejności druk komisja poparła druk  

 

231 

00:18:41.200 --> 00:18:45.800 

numer 478 zarówno wraz z autopoprawkami.  

 

232 

00:18:45.800 --> 00:18:53.600 

Przy druku 479 również Komisja do Spraw Wsi poparła zaakceptowała  

 

233 

00:18:53.600 --> 00:18:58.300 

tą uchwałę. Druk numer 480 również pozytywnie przyjęty przez  

 

234 

00:18:58.300 --> 00:19:04.400 

Komisję do spraw Wsi. Druk numer 481 tako samo, druk nr  

 

235 

00:19:04.400 --> 00:19:08.500 

471 poparty również przez Komisję do Spraw Wsi.  

 

236 

00:19:08.500 --> 00:19:16.500 

Druk numer 482 również pozytywnie, druk nr 483 uchwały budżetowej  

 

237 

00:19:16.500 --> 00:19:22.400 
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również pozytywnie druk numer 484 wieloletnia prognoza finansowa  

 

238 

00:19:22.400 --> 00:19:25.700 

również przyjęta uchwała przez Komisję do Spraw Wsi.  

 

239 

00:19:25.700 --> 00:19:31.500 

Druk nr 485 spać wyrażenia zgody na porozumienie odnośnie budowy  

 

240 

00:19:31.500 --> 00:19:35.900 

drogi w obrębie Brzezia również pozytywnie, druk nr 486  

 

241 

00:19:35.900 --> 00:19:40.800 

w sprawie zmiany planu pracy komisji przepraszam na rok  

 

242 

00:19:40.800 --> 00:19:43.700 

2022 również przyjęte pozytywnie przez Komisję do spraw  

 

243 

00:19:43.700 --> 00:19:48.100 

Wsi numer 487 oświadczenie w sprawie wrażenia oparcie i  

 

244 

00:19:48.100 --> 00:19:50.800 

Solidarności i z funkcjonariuszami Wojska Polskiego policji straży  

 

245 

00:19:50.800 --> 00:19:53.900 

granicznej strzegących suwerenność naszego kraju poprzez ochronę  

 

246 

00:19:53.900 --> 00:19:58.700 

nie robią granicy polsko-białoruskiej przepraszam również  

 

247 

00:19:58.700 --> 00:20:02.700 

poparta pozytywnie, w sprawach różne kilka tematów między innymi druk  

 

248 

00:20:02.700 --> 00:20:08.400 

489 budowa garażu dla OSP, renowacja odwołania staw w  

 

249 

00:20:08.400 --> 00:20:12.900 

parku Sulecha, w parku Sulecha budowa obwodnicy Pomorska oraz  

 

250 

00:20:12.900 --> 00:20:18.100 

a to będzie wszystko dziękuję. Dziękuję bardzo, proszę przewodniczącego  
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251 

00:20:18.100 --> 00:20:22.500 

Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury pana Miłosza Bronikowskiego o przedstawienie  

 

252 

00:20:22.500 --> 00:20:25.600 

sprawozdania z prac komisji. Dziękuję bardzo.  

 

253 

00:20:25.600 --> 00:20:32.100 

Panie burmistrzu, Wysoka Rado. Przedstawię teraz wyniki głosowania  

 

254 

00:20:32.100 --> 00:20:37.100 

Komisji Zdrowia Oświaty i Kultury pozwolę sobie już tylko  

 

255 

00:20:37.100 --> 00:20:43.100 

czytać numery druków tutaj już przedmówcy czytali w  

 

256 

00:20:43.100 --> 00:20:47.000 

całości żeby przyspieszyć. Pozwolę sobie odczytać jedynie  

 

257 

00:20:47.000 --> 00:20:53.600 

wyniki głosowań i tak w sprawie uchwał druk numer 478  

 

258 

00:20:53.600 --> 00:20:57.300 

trzy głosy za, dwa wstrzymujące, zero sprzeciwów.  

 

259 

00:20:57.300 --> 00:21:03.700 

Zaopiniowaliśmy pozytywnie podobnie druk numer 479 trzy  

 

260 

00:21:03.700 --> 00:21:06.800 

głosy za, dwa wstrzymujące zero sprzeciwów.  

 

261 

00:21:06.800 --> 00:21:12.300 

Druk numer 480 jednomyślnie 5 głosów za 0 przeicwów,0 wstrzymujących.  

 

262 

00:21:12.300 --> 00:21:19.300 

Druk numer 481 dwa głosy za, jeden wstrzymujący, zero sprzeciwów, druk  

 

263 

00:21:19.300 --> 00:21:25.700 

numer 474 tutaj cztery głosy za jeden wstrzymujący i  
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264 

00:21:25.700 --> 00:21:32.000 

zero sprzeciwu, druk nr 482 do tej byliśmy jednomyślni 5  

 

265 

00:21:32.000 --> 00:21:37.000 

głosów za zero sprzeciwów 0 wstrzymujących druk nr 483  

 

266 

00:21:37.000 --> 00:21:41.500 

4 za, 1 wstrzymujący, zero sprzeciwów.  

 

267 

00:21:41.500 --> 00:21:47.400 

Druk numer 484 trzy głosy za dwa wstrzymujące i zero sprzeciwów.  

 

268 

00:21:47.400 --> 00:21:54.000 

Druk numer 485 jednomyślnie 5 głosów za, 0 wstrzymujących, 0  

 

269 

00:21:54.000 --> 00:22:01.500 

sprzeciwów i podobnie druk nr 486 i 487 5 głosów za zero  

 

270 

00:22:01.500 --> 00:22:05.200 

wstrzymujących i 0 sprzeciwów. Z mojej strony jest wszystko  

 

271 

00:22:05.200 --> 00:22:09.400 

dziękuję w razie jakiś pytań jestem do dyspozycji. Dziękuję  

 

272 

00:22:09.400 --> 00:22:12.500 

bardzo. Proszę przewodniczącego Komisji Przestrzegania Prawa  

 

273 

00:22:12.500 --> 00:22:17.700 

i Środowiska pana Przemysława Pokłada o przedstawienie sprawozdania  

 

274 

00:22:17.700 --> 00:22:21.900 

z prac komisji. Witam panie przewodniczący, panie i  

 

275 

00:22:21.900 --> 00:22:26.600 

panowie radni, panie burmistrzu, szanowni państwo. Komisja  

 

276 

00:22:26.600 --> 00:22:31.400 

Ochrona Środowiska odbyła wspólne posiedzenie 16 grudnia bieżącego  

 

277 
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00:22:31.400 --> 00:22:39.800 

roku oraz Komisja Zdrowia Oświaty Kultury i przewodniczył tylko  

 

278 

00:22:39.800 --> 00:22:44.100 

godło komisji pan radny Miłosz Brodzikowski.  

 

279 

00:22:44.100 --> 00:22:50.100 

Przede wszystkim zajmowaliśmy się opiniowaniem uchwał na  

 

280 

00:22:50.100 --> 00:22:53.800 

dzisiejszą sesję i ja tylko odszukam numer druków i  

 

281 

00:22:53.800 --> 00:23:02.100 

wyniki. Druk 480 8 głosów za, 0 głosów wstrzymujących się,  

 

282 

00:23:02.100 --> 00:23:10.900 

0 było tutaj sprzeciwów, druk 481 najpierw powinniśmy się  

 

283 

00:23:10.900 --> 00:23:16.400 

nad poprawkami i 8 głosów za, 0 głosów sprzeciwu, 0  

 

284 

00:23:16.400 --> 00:23:21.500 

głosów wstrzymujących się i całą uchwałę przyjęliśmy też  

 

285 

00:23:21.500 --> 00:23:27.800 

pozytywnie jako komisja 5 głosów za 1 przeciw 2 głosy wstrzymujące  

 

286 

00:23:27.800 --> 00:23:34.100 

się. Druk 474 Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska  

 

287 

00:23:34.100 --> 00:23:40.000 

z dnia pozytywnie 6 głosów za 0 przeciw 2 głosy wstrzymujące się.  

 

288 

00:23:40.000 --> 00:23:47.600 

Druk 482 komisja zaopiniowała pozytywnie 8 głosów za  

 

289 

00:23:47.600 --> 00:23:53.600 

0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 483 komisja zaopiniowała także  

 

290 

00:23:53.600 --> 00:24:00.500 
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pozytywnie 7 głosów za zero sprzeciwów jeden głos wstrzymujący  

 

291 

00:24:00.500 --> 00:24:07.400 

się, druk 484 komisja zaopiniowała także pozytywnie siedem  

 

292 

00:24:07.400 --> 00:24:12.400 

osób za, 0 głosów sprzeciwu jeden głos wstrzymujący się, druk  

 

293 

00:24:12.400 --> 00:24:19.600 

485 8 głosów za 0 przeciw 0 głosów wstrzymujących się  

 

294 

00:24:19.600 --> 00:24:26.200 

czyli zaopiniowany pozytywnie projekt uchwały. Druk 486  

 

295 

00:24:26.200 --> 00:24:32.000 

pozytywnie 8 za, 0 sprzeciwów,0 głosów wstrzymujących się.  

 

296 

00:24:32.000 --> 00:24:39.400 

Druk 487 komisja zaopiniowała pozytywnie 8 za, 0 sprzeciwów, 0  

 

297 

00:24:39.400 --> 00:24:43.900 

wstrzymujący się. W sprawach różnych poruszono temat budowy  

 

298 

00:24:43.900 --> 00:24:51.500 

garażu dla OSP a tak że Komisja Przestrzegania Praw Środowiska  

 

299 

00:24:51.500 --> 00:24:59.300 

zaopiniowała pismo przedsiębiorców z ulicy Wolsztyńskiej pismo  

 

300 

00:24:59.300 --> 00:25:03.600 

dotyczyło o to aby ograniczyć tą prędkość 90 do 70 kilometrów  

 

301 

00:25:03.600 --> 00:25:07.400 

na godzinę i poprawę znaków poziomych.  

 

302 

00:25:07.400 --> 00:25:14.500 

Komisja widzi problem i jakie niebezpieczeństwo tam wynika,  

 

303 

00:25:14.500 --> 00:25:19.000 

kierowcy nadużywają prędkości i komisja proponuje składa  



Strona 24 z 213 

 

 

304 

00:25:19.000 --> 00:25:24.500 

wniosek aby przesunąć znak d42 czyli obszar zabudowany bliżej  

 

305 

00:25:24.500 --> 00:25:29.800 

drogi krajowej bezpieczeństwa wtedy będzie prędkość 50  

 

306 

00:25:29.800 --> 00:25:36.600 

km na godzinę. W tym celu też jeszcze zwołam tutaj posiedzenie  

 

307 

00:25:36.600 --> 00:25:40.200 

komisji chyba w nowym roku przyjedziemy się tam jeszcze, bo  

 

308 

00:25:40.200 --> 00:25:43.300 

z tego co się dowiedziałem od pana burmistrza będzie organizacja  

 

309 

00:25:43.300 --> 00:25:47.300 

tego skrzyżowania, także też byśmy się z koncepcją zapoznali  

 

310 

00:25:47.300 --> 00:25:51.100 

i dokładnie byśmy określili gdzie ten znak ma być i  

 

311 

00:25:51.100 --> 00:25:56.700 

od razu mam też taką prośbę do członków komisji wpłynęło dwa  

 

312 

00:25:56.700 --> 00:26:04.500 

pisma tak dotyczące wprowadzania znaku B36 na Szkolnej w  

 

313 

00:26:04.500 --> 00:26:09.400 

Sulechowie i oznakowań na ulicy Wolności w Sulechowie żebyście  

 

314 

00:26:09.400 --> 00:26:13.300 

Państwo się zapoznali z tematem na tym posiedzeniu też  

 

315 

00:26:13.300 --> 00:26:18.500 

się tym zajmiemy w nowym roku i tutaj jeszcze informacja dla  

 

316 

00:26:18.500 --> 00:26:24.700 

pana radnego Jana Rerusa, na komisji właśnie pytał o  
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317 

00:26:24.700 --> 00:26:32.600 

tą ulicę Olsztyńską to jest C16/ 13 są ustawione prawidłowo zgodnie  

 

318 

00:26:32.600 --> 00:26:36.900 

z zasadami odpowiednie służby odebrały te znaki ustawienie JEST  

 

319 

00:26:36.900 --> 00:26:40.700 

prawidłowe. Dziękuję bardzo. Dziękuję czy ktoś jeszcze chce  

 

320 

00:26:40.700 --> 00:26:42.800 

zabrać głos w tym punkcie? Nie Widzę przechodzimy do  

 

321 

00:26:42.800 --> 00:26:46.700 

kolejnego punktu. Punkt 5 sprawozdanie z działalności Komisji  

 

322 

00:26:46.700 --> 00:26:50.600 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie za rok 2021.  

 

323 

00:26:50.600 --> 00:26:55.000 

Bardzo proszę panie Sebastianie bardzo proszę.  

 

324 

00:26:55.000 --> 00:27:02.400 

Szanowni państwo przedłużony zostało sprawozdanie Komisji  

 

325 

00:27:02.400 --> 00:27:06.000 

Rewizyjnej. Myślę, że nie będę tutaj odczytywał bo ten  

 

326 

00:27:06.000 --> 00:27:12.000 

materiał jest w miarę obszerny. W tym sprawozdaniu znalazły  

 

327 

00:27:12.000 --> 00:27:15.700 

się informacje ujęte w protokołach, które były przygotowane przez  

 

328 

00:27:15.700 --> 00:27:19.000 

Komisję Rewizyjną jednocześnie też jest informacja o  

 

329 

00:27:19.000 --> 00:27:23.000 

tym, że trwają prace nad tymi dwoma protokołami które nie  

 

330 
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00:27:23.000 --> 00:27:27.200 

zostały jeszcze przygotowane, a które powstaną zaraz w  

 

331 

00:27:27.200 --> 00:27:32.300 

pierwszym kwartale roku 2022. Dlatego proszę o przyjęcie stosownej.  

 

332 

00:27:32.300 --> 00:27:37.300 

Dziękuję. Dziękuję to sprawozdanie będziemy głosować z  

 

333 

00:27:37.300 --> 00:27:40.400 

tego co pamiętam nie? Biuro rady niech mi potwierdzi głosujemy  

 

334 

00:27:40.400 --> 00:27:45.500 

nie? Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu sprawozdanie  

 

335 

00:27:45.500 --> 00:27:48.900 

z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej za 2021  

 

336 

00:27:48.900 --> 00:27:52.700 

rok, a Biuro Rady bardzo proszę o umożliwienie nam głosowania  

 

337 

00:27:52.700 --> 00:27:56.200 

nad przyjęciem bądź nie tego sprawozdania.  

 

338 

00:27:56.200 --> 00:28:16.000 

Za 21 radnych 0 radnych przeciw 0 radnych wstrzymujących się.  

 

339 

00:28:16.000 --> 00:28:19.600 

Stwierdzam, że sprawozdanie zostało przyjęte.  

 

340 

00:28:19.600 --> 00:28:23.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt szósty sprawozdanie z działalności  

 

341 

00:28:23.000 --> 00:28:26.400 

burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Bardzo proszę  

 

342 

00:28:26.400 --> 00:28:35.200 

panie burmistrzu. Szanowni Państwo, podobnie jak panu ja  

 

343 

00:28:35.200 --> 00:28:39.200 
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przekazałem w formie elektronicznej sprawozdanie natomiast uzupełnienie  

 

344 

00:28:39.200 --> 00:28:43.200 

chciałbym też sposób tradycyjny, zwrócić uwagę na pewne  

 

345 

00:28:43.200 --> 00:28:48.600 

jego elementy oraz o kilku rzeczach jeszcze dodatkowo dopowiedzieć.  

 

346 

00:28:48.600 --> 00:28:57.400 

Szanowni Państwo w dniu 8 grudnia na zaproszenie pana Wojciecha  

 

347 

00:28:57.400 --> 00:29:03.200 

Szeflera, który k miał spotkanie z nowymi właścicielami którzy  

 

348 

00:29:03.200 --> 00:29:10.000 

nabyli ruchomości od spółki rolnej w Kalsku mieliśmy okazję  

 

349 

00:29:10.000 --> 00:29:16.900 

jest z panią sołtys z Kalska ja i Wojciech też uczestniczyć spotkać  

 

350 

00:29:16.900 --> 00:29:20.100 

się z nowymi właścicielami. Podczas tego spotkania usłyszeliśmy,  

 

351 

00:29:20.100 --> 00:29:24.000 

że ta spółka rzeczywiście na była części nieruchomości.  

 

352 

00:29:24.000 --> 00:29:31.500 

W ramach tego co nabyła nie przewiduję realizacji zadań w  

 

353 

00:29:31.500 --> 00:29:34.600 

zakresie, który są prowadzone postępowania środowiskowe, a  

 

354 

00:29:34.600 --> 00:29:38.200 

więc dotyczące powstania zlewni.  

 

355 

00:29:38.200 --> 00:29:47.400 

Spółka złożyła wprost pismo na mojej ręce 17 tak bardzo oficjalne  

 

356 

00:29:47.400 --> 00:29:54.700 

17 grudnia oficjalnie pocztą i tam wprost jest wpisany pozwolicie  



Strona 28 z 213 

 

 

357 

00:29:54.700 --> 00:29:59.200 

to ja to jedno zdanie po prostu odczytam. Spółka jednocześnie podtrzymuje  

 

358 

00:29:59.200 --> 00:30:02.800 

swoje wcześniejsze deklaracje i na nieruchomościach zakupionych  

 

359 

00:30:02.800 --> 00:30:07.600 

od spółki wodnej Cars spółka z o.o. będzie w produkcji mleka  

 

360 

00:30:07.600 --> 00:30:12.400 

zielonej energii oraz produkcji zwierzęcej z wyłączeniem produkcji  

 

361 

00:30:12.400 --> 00:30:16.500 

trzody chlewnej, więc jest to jest to że tak powiem dla  

 

362 

00:30:16.500 --> 00:30:21.300 

nas ważna informacja, też tak jak Państwu też wcześniej sygnalizowałem  

 

363 

00:30:21.300 --> 00:30:25.800 

same postępowania toczą się na wniosek zupełnie innych osób  

 

364 

00:30:25.800 --> 00:30:32.300 

więc jak gdyby tutaj traktujemy tylko jako ważny element w postępowaniu.  

 

365 

00:30:32.300 --> 00:30:35.600 

To jest jedna rzecz o której chciałem powiedzieć a myślę,  

 

366 

00:30:35.600 --> 00:30:38.900 

że bardzo istotna dla mieszkańców którzy nadal od czasu  

 

367 

00:30:38.900 --> 00:30:47.000 

do czasu przynajmniej nas tutaj o to zapytają generalnie ciągle  

 

368 

00:30:47.000 --> 00:30:50.600 

ten temat gdzieś się przewija. Szanowni Państwo w dniu  

 

369 

00:30:50.600 --> 00:31:00.500 

15 tutaj w Sulechowie odbyło się podpisanie aktów notarialnych  
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370 

00:31:00.500 --> 00:31:04.600 

dotyczących terenów w Nowym Świecie.  

 

371 

00:31:04.600 --> 00:31:09.600 

To jest tak zwane Nowy Świat 2, a więc za Pościelami jak  

 

372 

00:31:09.600 --> 00:31:12.300 

to często wiele osób określa geograficznie w naszej strefie  

 

373 

00:31:12.300 --> 00:31:18.800 

w ramach tych faktów ja też zrzekłem się prawa pierwokupu dla  

 

374 

00:31:18.800 --> 00:31:22.800 

tej małej działki którą wcześniej przekazywaliśmy, w  

 

375 

00:31:22.800 --> 00:31:27.100 

sensie sprzedawaliśmy firmie na rzecz polepszenia warunków.  

 

376 

00:31:27.100 --> 00:31:32.000 

To jest niewielka działka mieszkańców pamiętacie 106 metrów stanowiące  

 

377 

00:31:32.000 --> 00:31:36.000 

taki że tak powiem fragment tam tego obszaru. No Jest to  

 

378 

00:31:36.000 --> 00:31:40.200 

kolejny etap w szlifowaniu tej, tej, tej oferty inwestycyjnej na  

 

379 

00:31:40.200 --> 00:31:45.800 

tym obszarze. Myślę, że też zmierza to dobrym kierunku i  

 

380 

00:31:45.800 --> 00:31:48.900 

za jakiś czas będziemy mogli iść nieco więcej na ten temat  

 

381 

00:31:48.900 --> 00:31:53.600 

Państwu powiedzieć. Chciałbym też stawiać Państwo w  

 

382 

00:31:53.600 --> 00:31:58.600 

sprawozdaniu ale myślę, że trzeba o tym mówić głośno również  

 

383 
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00:31:58.600 --> 00:32:01.500 

ze względu na to że często słuchają nas osoby z zewnątrz i  

 

384 

00:32:01.500 --> 00:32:06.700 

te informacje po prostu dotrzeć do szerszego kręgu osób zainteresowanych.  

 

385 

00:32:06.700 --> 00:32:16.700 

Otrzymaliśmy informację od komornika, że w styczniu a  

 

386 

00:32:16.700 --> 00:32:23.200 

dokładnie do stycznia przyszłego roku zostanie przeprowadzona licytacja  

 

387 

00:32:23.200 --> 00:32:28.800 

nieruchomości przy Armii Krajowej 75 a to jest dla nas  

 

388 

00:32:28.800 --> 00:32:33.200 

ważna informacja. Informowałem o tym wcześniej gmina stała  

 

389 

00:32:33.200 --> 00:32:38.600 

się właścicielem na podstawie wyroku sądowego gmina stała  

 

390 

00:32:38.600 --> 00:32:43.400 

się jakby odziedziczyła ten majątek. Majątek ze względu na  

 

391 

00:32:43.400 --> 00:32:50.200 

obciążenia musi zostać zlicytowany i właśnie ta procedura zmierza  

 

392 

00:32:50.200 --> 00:32:55.800 

mam nadzieję ku końcowi. Ten termin licytacji to jest 18  

 

393 

00:32:55.800 --> 00:32:59.400 

stycznia 2022 roku.  

 

394 

00:32:59.400 --> 00:33:08.600 

Chciałbym coś państwu powiedzieć, że w ostatnim tygodniu tak  

 

395 

00:33:08.600 --> 00:33:15.700 

w piątek udało nam się podpisać akty notarialne dotyczące przejęcia  

 

396 

00:33:15.700 --> 00:33:22.900 
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pod PKP terenów w bliskim otoczeniu Smoluchowskiego Dworca  

 

397 

00:33:22.900 --> 00:33:27.700 

PKP tak też temat państwu znanym rozmawialiśmy o tym chcielibyśmy  

 

398 

00:33:27.700 --> 00:33:31.300 

doprowadzić do sytuacji w której będzie można tamtą bazę  

 

399 

00:33:31.300 --> 00:33:37.800 

komunikacyjną w tamtym obszarze rozwinąć i tym samym budować  

 

400 

00:33:37.800 --> 00:33:43.100 

taką nazywamy centrum przesiadkowe zaplecze dla dlatego transportu  

 

401 

00:33:43.100 --> 00:33:46.300 

i kolejowego i autobusowego, a także ruchu generalnie podróżnych.  

 

402 

00:33:46.300 --> 00:33:52.000 

Mam nadzieję że też najbliższym czasie w tym kierunku zmierzają  

 

403 

00:33:52.000 --> 00:34:02.000 

nasze uzgodnienia uda się przejąć od PKP park kolejowy bo  

 

404 

00:34:02.000 --> 00:34:05.000 

to jest też w chyba dość istotne dla nas dla nas to trzeba  

 

405 

00:34:05.000 --> 00:34:10.900 

z punktu widzenia zaniedbania tego terenu jako właściciel będziemy  

 

406 

00:34:10.900 --> 00:34:15.000 

mieli zupełnie inne możliwości.  

 

407 

00:34:15.000 --> 00:34:21.800 

No i chciałbym jak gdyby mnie też Państwu zwrócić uwagę  

 

408 

00:34:21.800 --> 00:34:26.400 

czy podać jeszcze raz tą informację którą podaliśmy.  

 

409 

00:34:26.400 --> 00:34:32.000 

Otrzymaliśmy oficjalną zgodę na prezentowa oferty inwestycyjnej  
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410 

00:34:32.000 --> 00:34:38.300 

w obszarze trzecia. Państwo wiecie, że dwukrotnie przystępowaliście  

 

411 

00:34:38.300 --> 00:34:42.400 

jako radni do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego po to aby ten  

 

412 

00:34:42.400 --> 00:34:46.300 

obszar przystosować do oczekiwań inwestorskich. W tej  

 

413 

00:34:46.300 --> 00:34:49.800 

chwili oferta jest już oficjalnie publicznie prezentowana jako oferta  

 

414 

00:34:49.800 --> 00:34:57.300 

handlowa, a więc teren jest jest że tak powiem komercjalizacji i  

 

415 

00:34:57.300 --> 00:35:02.000 

taka tylko informacja tutaj dla państwa, że z punktu widzenia  

 

416 

00:35:02.000 --> 00:35:06.500 

obszaru pod dachem no to wszystko wskazuje, że będzie to  

 

417 

00:35:06.500 --> 00:35:10.600 

większy obszar niż aktualnie prowadzona inwestycja na  

 

418 

00:35:10.600 --> 00:35:19.200 

Nowym Świecie, bowiem 79000 m kwadratowych ha bardzo duża  

 

419 

00:35:19.200 --> 00:35:24.200 

i bardzo ważna dla nas informacja. Ona jest częściowo powiązana  

 

420 

00:35:24.200 --> 00:35:31.900 

Państwu mówiłem podczas komisji ostatni czwartek w dalszym  

 

421 

00:35:31.900 --> 00:35:36.800 

obszarem stąd między innymi stąd między innymi na dzisiejszej  

 

422 

00:35:36.800 --> 00:35:39.900 

sesji znajduje się również uchwała, którą Państwu zaproponowałem  
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423 

00:35:39.900 --> 00:35:44.600 

dotycząca zawarcia drogowego z inwestorami właśnie w  

 

424 

00:35:44.600 --> 00:35:48.900 

tym obszarze Brzezie, choć to mówimy już o obszarze trzecim, a więc  

 

425 

00:35:48.900 --> 00:35:56.400 

tym najgłębiej albo najbliżej nowej trasy i to właściwie tyle  

 

426 

00:35:56.400 --> 00:36:00.100 

pani przewodniczący jeśli chodzi o tą moją informacje.  

 

427 

00:36:00.100 --> 00:36:05.100 

Przepraszam, że w tym momencie ale pozwolę sobie też Państwu  

 

428 

00:36:05.100 --> 00:36:11.200 

przypomnieć do jutra ewentualnie rano te osoby, które chciałyby  

 

429 

00:36:11.200 --> 00:36:18.200 

wrzucić coś do puszki pod kątem naszych pozdrowienia dla  

 

430 

00:36:18.200 --> 00:36:21.500 

żołnierzy Piątego Lubuskiego Pułku to chciałbym rzeczywiście żebyśmy  

 

431 

00:36:21.500 --> 00:36:24.700 

rano ewentualnie to tą akcję zamknęli.  

 

432 

00:36:24.700 --> 00:36:30.900 

Ja w najbliższych dniach dowódcom te pozdrowienia naszym  

 

433 

00:36:30.900 --> 00:36:33.700 

żołnierzom na wschodnią granicę. Bardzo dziękuję panie przewodniczący.  

 

434 

00:36:33.700 --> 00:36:38.300 

Dziękuję ja tylko skorzystam z dopytania jeżeli chodzi o  

 

435 

00:36:38.300 --> 00:36:41.100 

ten kask to jest ta spółka, z którą rzeczy się spotykali ta  

 

436 
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00:36:41.100 --> 00:36:45.700 

która część działki rolnej Kalsk czyli indyki tak indyk  

 

437 

00:36:45.700 --> 00:36:49.800 

Rostarzewa dobrze myślę czy to jest coś innego? Tak to  

 

438 

00:36:49.800 --> 00:36:53.400 

są to są te osoby natomiast oficjalna nazwa nazwa spółki  

 

439 

00:36:53.400 --> 00:37:00.400 

Agrokop Spółka z o.o. Bardzo proszę pan radny Jan Rebus.  

 

440 

00:37:00.400 --> 00:37:05.500 

Dziękuję bardzo. Panie przewodniczący, panie burmistrzu, wysoka rado,  

 

441 

00:37:05.500 --> 00:37:10.400 

szanowni goście więc pozwoliłem sobie teraz zabrać głos po  

 

442 

00:37:10.400 --> 00:37:15.200 

wypowiedzi pana burmistrza, ponieważ co chciałem powiedzieć dotyczy  

 

443 

00:37:15.200 --> 00:37:19.800 

wszystkich trzech jakby grup. To co pan przewodniczący powiedział  

 

444 

00:37:19.800 --> 00:37:24.300 

na samym początku może od końca zacznę od pana burmistrza chciałbym  

 

445 

00:37:24.300 --> 00:37:28.100 

odpowiedź jeżeli można o tej Armii Krajowej tam na 18  

 

446 

00:37:28.100 --> 00:37:32.800 

stycznia pan burmistrz bardzo dobrze tylko jakby pan mógł  

 

447 

00:37:32.800 --> 00:37:36.300 

przymierzyć jaka jest cena wywoławcza i jest ogłoszone i  

 

448 

00:37:36.300 --> 00:37:40.600 

jaka tam jest powierzchnia? Mówimy o tym Armii Krajowej są  

 

449 

00:37:40.600 --> 00:37:46.600 
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bankomaty sprzedaż. Teraz do pana do pana przewodniczącego wypowiedzi  

 

450 

00:37:46.600 --> 00:37:50.600 

pana przewodniczącego ale dotyczy to też również komisji i  

 

451 

00:37:50.600 --> 00:37:55.100 

pana burmistrza. No trochę mnie dziwi fakt, że nie można  

 

452 

00:37:55.100 --> 00:38:00.100 

starszym osobom pomóc. Przecież podnoszenie się do sesji  

 

453 

00:38:00.100 --> 00:38:03.800 

to jest jakieś inne stanowisko komputerowe laptop pisanie  

 

454 

00:38:03.800 --> 00:38:08.000 

paru liczb na zoomie i już tam nawet na sali może być  

 

455 

00:38:08.000 --> 00:38:11.200 

jeden laptop 10 ludzi tam są może oglądać to.  

 

456 

00:38:11.200 --> 00:38:15.900 

No jesteśmy zobligowani do tego żeby pomóc to ja wiem że  

 

457 

00:38:15.900 --> 00:38:20.600 

są proste sprawy może pomóc ale my też możemy tobie pomóc.  

 

458 

00:38:20.600 --> 00:38:24.400 

Nie jest to w ogóle żaden temat ale dotyczy to również komisji,  

 

459 

00:38:24.400 --> 00:38:26.700 

no bo może ktoś przyjść starszy na komisję będzie chciał  

 

460 

00:38:26.700 --> 00:38:32.400 

na przykład gdzieś tam posłuchać. Taka prośba do pana przewodniczącego  

 

461 

00:38:32.400 --> 00:38:36.100 

żeby się tam bardziej z panem burmistrzem, rozumiem że  

 

462 

00:38:36.100 --> 00:38:39.000 

pan nie wiedział nie mam pretensji, ale że jak bardziej z  
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463 

00:38:39.000 --> 00:38:42.700 

ten temat przedyskutował z panem burmistrzem jak to było  

 

464 

00:38:42.700 --> 00:38:47.300 

zrobić żeby w razie czego takim osobom mniej znający się  

 

465 

00:38:47.300 --> 00:38:51.300 

na komputerze było można pomóc. Jednocześnie chciałam powiedzieć  

 

466 

00:38:51.300 --> 00:38:53.900 

że nie wiem czy pan burmistrz się nie zagalopował, albo że  

 

467 

00:38:53.900 --> 00:38:59.800 

źle zrozumiałem. Tak zrozumiałem to że pan powiedział, że  

 

468 

00:38:59.800 --> 00:39:03.900 

każda osoba może zabierać głos jak tutaj pracujemy nad  

 

469 

00:39:03.900 --> 00:39:08.100 

uchwałami. No tak nie jest. Ze statutu to wynika, że  

 

470 

00:39:08.100 --> 00:39:13.500 

inicjatorzy uchwał są dopuszczani do głosu natomiast zgodnie  

 

471 

00:39:13.500 --> 00:39:19.000 

z paragrafem 41 pan przewodniczący może do głosu inne osoby  

 

472 

00:39:19.000 --> 00:39:22.300 

spoza radnych, ale to jest wyjątek od reguły.  

 

473 

00:39:22.300 --> 00:39:29.100 

Gdy to nie tutaj nie są to dyskusję na temat uchwał szeroko rozumiane,  

 

474 

00:39:29.100 --> 00:39:34.400 

co się robi na komisjach dlatego chciałbym żeby to brzmiało,  

 

475 

00:39:34.400 --> 00:39:41.300 

że w zasadzie dopuszczenie osób spoza grona radnych i  
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476 

00:39:41.300 --> 00:39:49.200 

czy na polecenie tych osób udzielania głosów są zasadzie wyjątki  

 

477 

00:39:49.200 --> 00:39:52.800 

i to bardzo szczególne wyjątki muszą być żeby dopuszczać bo  

 

478 

00:39:52.800 --> 00:39:56.500 

po to są tak byśmy po prostu sesję skończyły to się nie  

 

479 

00:39:56.500 --> 00:39:59.900 

da tak obradować. Dlatego chciałem zwrócić na to uwagę, że  

 

480 

00:39:59.900 --> 00:40:02.400 

to nie jest tak że każdy przyjdzie i musi dostać ten głos  

 

481 

00:40:02.400 --> 00:40:07.900 

tylko jest to wyjątek od reguły. Tak to by należało traktować  

 

482 

00:40:07.900 --> 00:40:12.200 

wydaje mi się. No to wszystko dziękuję. Dziękuję zgadzam się  

 

483 

00:40:12.200 --> 00:40:16.100 

tutaj z panem radnym, że rzeczywiście jest to wyjątek dlatego  

 

484 

00:40:16.100 --> 00:40:19.000 

jak ktoś tam się do mnie jest w sprawie poprosiłem żeby  

 

485 

00:40:19.000 --> 00:40:23.000 

to była jedna osoba, która będzie reprezentowała jakby tą  

 

486 

00:40:23.000 --> 00:40:26.800 

opcję którą na sesji będzie chciała krótko zwięźle i  

 

487 

00:40:26.800 --> 00:40:30.900 

nam zakomunikować tak, ale rzeczywiście ma pan racje, że komisje  

 

488 

00:40:30.900 --> 00:40:34.500 

są najlepszym miejscem do szerszej dyskusji dlatego ja  

 

489 
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00:40:34.500 --> 00:40:37.300 

nie zgodziłem się na to żeby każdy gdzieś tam co chwila nie  

 

490 

00:40:37.300 --> 00:40:40.300 

mógł zajmować tylko ewentualnie jedna osoba jeżeli chce  

 

491 

00:40:40.300 --> 00:40:44.300 

zwróciła się do mnie z taką prośbą i zrobiła to odpowiednio wcześniej  

 

492 

00:40:44.300 --> 00:40:47.200 

nie w trakcie procedowania sesji tylko zapowiedziała się  

 

493 

00:40:47.200 --> 00:40:51.400 

wczoraj wieczorem tak czy to taką możliwość poprosiła no  

 

494 

00:40:51.400 --> 00:40:56.700 

to ja wyraziłem zgodę, bo wydaje mi się że jesteśmy dla  

 

495 

00:40:56.700 --> 00:40:59.700 

mieszkańców i dobrze jest jeżeli oni od czasu do czasu nam się  

 

496 

00:40:59.700 --> 00:41:03.500 

ujawnią i z nami podyskutują w różnych tematach, ale ma  

 

497 

00:41:03.500 --> 00:41:06.800 

pan rację jeżeli chodzi o dyskusję to miejsce jest na  

 

498 

00:41:06.800 --> 00:41:10.900 

komisji tak. Bardzo proszę pan burmistrz Wojciech Sołtys  

 

499 

00:41:10.900 --> 00:41:20.100 

ad vocem. Chciałem odpowiedzieć na to pytanie dotyczące nieruchomości  

 

500 

00:41:20.100 --> 00:41:24.600 

przy Armii Krajowej. Suma oszacowania tej nieruchomości wynosi  

 

501 

00:41:24.600 --> 00:41:31.700 

1490000 zł a cena wywoławcza stanowiąca 3/4 tej tej sumy  

 

502 

00:41:31.700 --> 00:41:36.500 
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wynosi 1117500 zł.  

 

503 

00:41:36.500 --> 00:41:44.300 

Natomiast jeśli chodzi o to tutaj generalnie jest podziałka  

 

504 

00:41:44.300 --> 00:41:53.100 

konto oznaczona w ewidencji jako 135/5 o powierzchni 1,474  

 

505 

00:41:53.100 --> 00:41:59.000 

hektara. W obrębie tej działki jest znajduje się również kilka  

 

506 

00:41:59.000 --> 00:42:03.000 

budynków czy te działki poszczególne budynki mam panu wymienić  

 

507 

00:42:03.000 --> 00:42:06.700 

teraz jakie są to powierzchnie? No myślę, że generalnie to  

 

508 

00:42:06.700 --> 00:42:09.500 

jest to jest wszystko co miałem co miałem powiedzieć, bo  

 

509 

00:42:09.500 --> 00:42:16.300 

widzę pan dziękuję. Dziękuję, dziękuję dziękuję czy ktoś  

 

510 

00:42:16.300 --> 00:42:22.300 

jeszcze chyba pan radny Piotr Miszkiewicz? Dziękuję panie przewodniczący.  

 

511 

00:42:22.300 --> 00:42:26.100 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu to trzeba jeszcze Wysoka  

 

512 

00:42:26.100 --> 00:42:30.100 

Rado, mam kilka pytań odnośnie samego sprawozdania. Pierwsze  

 

513 

00:42:30.100 --> 00:42:34.900 

pytanie dotyczące zakończenia prac ulicy Krańcowej sama  

 

514 

00:42:34.900 --> 00:42:39.000 

w sobie ulica jak najbardziej wygląda prawidłowo, natomiast  

 

515 

00:42:39.000 --> 00:42:44.300 

wjazd z dwóch stron ulica Południowa ulica Piaskowa zjeżdżając z  
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516 

00:42:44.300 --> 00:42:47.700 

tych ulic wjeżdżamy w ulicę Krańcową, a raczej wyjeżdżamy w  

 

517 

00:42:47.700 --> 00:42:51.600 

dziury na asfalcie dopiero później zaczyna się kawałek tej  

 

518 

00:42:51.600 --> 00:42:54.700 

nowej nawierzchni. Czy to tak miało wyglądać panie burmistrzu?  

 

519 

00:42:54.700 --> 00:43:01.400 

Ona została już oficjalnie odebrana? Drugie pytanie odnośnie  

 

520 

00:43:01.400 --> 00:43:05.100 

samego Kalska, o którym pan mówi panie burmistrzu czy  

 

521 

00:43:05.100 --> 00:43:09.800 

jest stanowisko oświadczenie na piśmie tego nowego właściciela,  

 

522 

00:43:09.800 --> 00:43:14.600 

bo czasami mówi się wiele, ale pismo to jednak jest pismo.  

 

523 

00:43:14.600 --> 00:43:20.300 

trzecia sprawa mam takie pytanie bo nie bardzo rozumiem na  

 

524 

00:43:20.300 --> 00:43:25.900 

czym ma polegać to dostaliśmy na maila zbiórka finansowa dla  

 

525 

00:43:25.900 --> 00:43:29.000 

żołnierzy znajdujących się na wschodniej granicy.  

 

526 

00:43:29.000 --> 00:43:34.600 

Czy to polega na finansowym wsparciu żołnierzy, którzy tam  

 

527 

00:43:34.600 --> 00:43:38.500 

stacjonują, bo ja nie rozumiem. Czy Ministerstwo Obrony Narodowej  

 

528 

00:43:38.500 --> 00:43:43.000 

potrzebuje wsparcia finansowego czy też nie, nie rozumiem?  
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529 

00:43:43.000 --> 00:43:47.200 

Czwarte pytanie może nie związane już z samym sprawozdaniem.  

 

530 

00:43:47.200 --> 00:43:51.300 

Chciałbym się dowiedzieć na jakim etapie jest procedowany wniosek  

 

531 

00:43:51.300 --> 00:43:56.400 

dotyczący budowy mieszkań komunalnych nie SIM-oskich tylko  

 

532 

00:43:56.400 --> 00:44:00.900 

mieszkania komunalne. Mamy grudzień także za niedługo rozpoczniemy  

 

533 

00:44:00.900 --> 00:44:07.200 

nowy rok na jakim etapie jesteśmy jako gmina. Szybko zanim  

 

534 

00:44:07.200 --> 00:44:10.400 

oddam panu burmistrzowi głos akurat wczoraj sprawdzałem jakie  

 

535 

00:44:10.400 --> 00:44:14.500 

mamy przetargi ogłoszone i chyba widziałem na budownictwo komunalne,  

 

536 

00:44:14.500 --> 00:44:19.000 

ale to pan burmistrz zaraz to uzupełni na dokumentację projektową.  

 

537 

00:44:19.000 --> 00:44:23.800 

Panie burmistrzu bardzo proszę. No nie mam potrzeby uzupełniania  

 

538 

00:44:23.800 --> 00:44:26.400 

właściwie podpowiedział takie został ogłoszony przetarg na  

 

539 

00:44:26.400 --> 00:44:30.100 

przygotowanie dokumentacji panie przewodniczący i to  

 

540 

00:44:30.100 --> 00:44:33.700 

jeśli chodzi o ulicę Krańcową panie Piotrze, to co miało  

 

541 

00:44:33.700 --> 00:44:38.500 

być co było w zadaniu zostało zrealizowane. Natomiast pozostałe  

 

542 



Strona 42 z 213 

 

00:44:38.500 --> 00:44:41.900 

fragmenty nie są objęte zadaniem tak, wszystko należy to  

 

543 

00:44:41.900 --> 00:44:45.200 

traktować jako zadanie odrębne. w którymś miejscu się  

 

544 

00:44:45.200 --> 00:44:48.100 

mówiąc wprost ulica kończy i do tego miejsca wykonawca realizuje  

 

545 

00:44:48.100 --> 00:44:52.500 

zgodnie z umową tak, a tak ma też określone odległości czy  

 

546 

00:44:52.500 --> 00:44:55.800 

metraże w ramach umowy zrealizował.  

 

547 

00:44:55.800 --> 00:44:58.600 

Natomiast to jest chyba oczywiste też w tych warunkach nie  

 

548 

00:44:58.600 --> 00:45:03.900 

ma możliwości w tej chwili zajmowania się tymi obszarami, w  

 

549 

00:45:03.900 --> 00:45:08.600 

kontekście ewentualnego poprawy.  

 

550 

00:45:08.600 --> 00:45:12.300 

To nie jest ten moment kiedy ze względu na warunki pogodowe  

 

551 

00:45:12.300 --> 00:45:16.600 

należałoby to zrobić, a jeśli chodzi o trzecie pytanie Panie  

 

552 

00:45:16.600 --> 00:45:24.000 

Piotrze 17 grudnia wpłynęło oficjalne pismo dziękuję.  

 

553 

00:45:24.000 --> 00:45:29.600 

Dziękuję czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos typu gdzie  

 

554 

00:45:29.600 --> 00:45:33.200 

pan Piotr Jeszcze widzę że się zgłasza Panie Piotrze?  

 

555 

00:45:33.200 --> 00:45:39.000 
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Krótko do pytam, ponieważ sam ulicę Krańcową to chodzi dosłownie  

 

556 

00:45:39.000 --> 00:45:43.600 

o mecz z każdej strony i na tym akurat na tej odległości dosłownie  

 

557 

00:45:43.600 --> 00:45:47.400 

metra znajduje się dziury, także wyjeżdżamy w domu przez  

 

558 

00:45:47.400 --> 00:45:51.600 

dziury do właściwej nawierzchni. Ja jeszcze pytałem odnośnie  

 

559 

00:45:51.600 --> 00:45:54.800 

zbiórki dla żołnierzy na czym ma ta zbiórka polegać?  

 

560 

00:45:54.800 --> 00:45:58.100 

Przepraszam, sobie od razu pani przewodniczący.  

 

561 

00:45:58.100 --> 00:46:05.200 

Panie Piotrze nie uczestniczył pan w naszym spotkaniu poniedziałkowym  

 

562 

00:46:05.200 --> 00:46:08.700 

to jest akcja poza tak powiem budżetowaniem.  

 

563 

00:46:08.700 --> 00:46:11.800 

Nie dotyczy absolutnie żadnego wyposażenia. Tak na prawdę  

 

564 

00:46:11.800 --> 00:46:14.700 

mówiąc wprost chcieliśmy naszym żołnierzom osłodzić nie  

 

565 

00:46:14.700 --> 00:46:17.900 

co ty święta i zrzucić się na coś czym będą mogli się  

 

566 

00:46:17.900 --> 00:46:20.800 

przy okazji spotkania wigilijnego podzielić, więc tak  

 

567 

00:46:20.800 --> 00:46:25.100 

naprawdę zupełnie prywatne pieniądze są zainteresowane o  

 

568 

00:46:25.100 --> 00:46:29.300 

tym mówiliśmy wraz z życzeniami pan dowódca miał po prostu  
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569 

00:46:29.300 --> 00:46:32.600 

to swoim żołnierzom przekazać także tak to miał wyglądać.  

 

570 

00:46:32.600 --> 00:46:37.700 

Dzięki bardzo, proszę pani radna Krystyna Jagodzińska Kochanek.  

 

571 

00:46:37.700 --> 00:46:43.300 

Krystyna?  

 

572 

00:46:43.300 --> 00:46:46.700 

Nawiązać do pytania pana radnego nie słychać?  

 

573 

00:46:46.700 --> 00:46:52.600 

Słychać już. Chciałam tylko nawiązać do pytania pana Piotra  

 

574 

00:46:52.600 --> 00:46:56.500 

Mickiewicza. Takie zgłoszenia, gdzie są naprawiane nawierzchnie  

 

575 

00:46:56.500 --> 00:47:02.000 

dróg oczywiście zakres inwestycyjny jest ściśle określony, ale  

 

576 

00:47:02.000 --> 00:47:05.500 

już takie coś miało miejsce w Sulechowie. Ja sama zainterweniowałam  

 

577 

00:47:05.500 --> 00:47:12.100 

miała takie zdarzenie miejsce na ulicy Powstańców Wielkopolskich  

 

578 

00:47:12.100 --> 00:47:19.700 

w trakcie budowy dojazdu do targowiska i też tam inwestor pokazał  

 

579 

00:47:19.700 --> 00:47:28.100 

mi odkąd dokąd ma robić natomiast przed tą linią gdzie on  

 

580 

00:47:28.100 --> 00:47:33.300 

kończy swoją inwestycję pozostawiony został wgłębienie dość  

 

581 

00:47:33.300 --> 00:47:36.800 

wyraźne. Wtedy interweniowała żeby to było jednak zrobione  
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582 

00:47:36.800 --> 00:47:41.400 

to wygląda wtedy fatalnie i zgłaszałam, że jeżeli my  

 

583 

00:47:41.400 --> 00:47:46.100 

projektujemy budowę drogi a przecież każdy z nas widzi ten  

 

584 

00:47:46.100 --> 00:47:51.900 

łącznik jest już wtedy jakby nie współgra i położonych drogi  

 

585 

00:47:51.900 --> 00:47:57.300 

są tam dziury albo wgłębienia, to należałoby przewidzieć żeby  

 

586 

00:47:57.300 --> 00:48:05.800 

to było w tym samym czasie wykonane z naszych funduszy albo  

 

587 

00:48:05.800 --> 00:48:09.600 

z funduszu remontowego żeby ta inwestycja wyglądała jako  

 

588 

00:48:09.600 --> 00:48:12.800 

zakończona. Natomiast rzeczywiście inwestor nie zrobi więcej  

 

589 

00:48:12.800 --> 00:48:17.200 

jak ma pokazane, a to zostają i to wtedy to głównie chodzi  

 

590 

00:48:17.200 --> 00:48:21.600 

o połączenia pomiędzy istniejącą nawierzchnią.  

 

591 

00:48:21.600 --> 00:48:25.500 

To powinno być na bieżąco produkowane przy takiej inwestycji  

 

592 

00:48:25.500 --> 00:48:32.200 

musimy się zastanowić i to wprowadzić w życie. Dziękuję bardzo,  

 

593 

00:48:32.200 --> 00:48:37.200 

proszę ad vocem pan burmistrz Wojciech Sołtys. Pani Krystyno  

 

594 

00:48:37.200 --> 00:48:42.300 

ale to że tak powiem jest do zrobienia w wielu przypadkach te  

 

595 
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00:48:42.300 --> 00:48:45.000 

rzecz oczywista natomiast nasza informacja dotyczy konkretnego  

 

596 

00:48:45.000 --> 00:48:50.500 

zadania, które były tego obejmowało stąd jak gdyby ten  

 

597 

00:48:50.500 --> 00:48:54.300 

wykonawca w tym zakresie. Myślę, że Państwo wiecie przecież  

 

598 

00:48:54.300 --> 00:48:58.800 

rozmawiamy o tym nie raz tak zadania są podzielone na  

 

599 

00:48:58.800 --> 00:49:02.000 

te inwestycyjne i te remontowe w zupełnie w cudzysłowie w  

 

600 

00:49:02.000 --> 00:49:07.400 

innych działach działach w paragrafach następują rozliczenia.  

 

601 

00:49:07.400 --> 00:49:11.300 

Tu natomiast podstawowym problemem jest ten czas tak w  

 

602 

00:49:11.300 --> 00:49:16.000 

którym tak naprawdę udało się w końcu to zadanie zakończyć.  

 

603 

00:49:16.000 --> 00:49:18.700 

Ja mówię udało się w końcu, bo przecież to nie jest żadna  

 

604 

00:49:18.700 --> 00:49:22.600 

tajemnica my mówiliśmy, że w miarę odkrywania tamtej drogi  

 

605 

00:49:22.600 --> 00:49:28.100 

raczej nam się problemy mnożyły i niestety nie dawało to  

 

606 

00:49:28.100 --> 00:49:33.700 

jakiegoś takiego spokoju co do tego jak się jak się ten  

 

607 

00:49:33.700 --> 00:49:38.100 

remont i w jakim terminie zakończy. Również tutaj na  

 

608 

00:49:38.100 --> 00:49:41.200 
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na komisjach na sesjach o tym mówiliśmy, więc pani Krystyno,  

 

609 

00:49:41.200 --> 00:49:44.900 

panie Piotrze to że to ma być zrobione to jest rzecz oczywista natomiast  

 

610 

00:49:44.900 --> 00:49:50.600 

kwestia, bo mamy tutaj takie różne też umowy.  

 

611 

00:49:50.600 --> 00:49:56.000 

Tutaj nie dało się tego nas pociągnąć w ramach tego zadania  

 

612 

00:49:56.000 --> 00:49:59.300 

tak dziękuję.  

 

613 

00:49:59.300 --> 00:50:02.700 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji, czy pani Krystyna się  

 

614 

00:50:02.700 --> 00:50:06.400 

zgłasza czy to jest poprzedni? Ja się zgłaszam. Bardzo proszę  

 

615 

00:50:06.400 --> 00:50:10.900 

pani Krystyno. Panie burmistrzu, to co pan mówi jest dla nas oczywiste.  

 

616 

00:50:10.900 --> 00:50:17.400 

Niekoniecznie jest oczywiste dla osób które na to patrzą  

 

617 

00:50:17.400 --> 00:50:20.700 

i oglądają dlatego też ja cały czas wnioskowałam, bo  

 

618 

00:50:20.700 --> 00:50:23.800 

jeżeli my mamy w planach remont takiej czy innej ulicy i  

 

619 

00:50:23.800 --> 00:50:27.600 

widzimy jak to wygląda to automatycznie automatycznie bez  

 

620 

00:50:27.600 --> 00:50:30.300 

żadnej dyskusji powinny być prowadzone w tym samym czasie  

 

621 

00:50:30.300 --> 00:50:35.100 

prace remontowe żeby te nawierzchnie wyrównać i to jest  
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622 

00:50:35.100 --> 00:50:38.700 

to nie jest tak że się tego nie da, ja nie wierzę w  

 

623 

00:50:38.700 --> 00:50:41.500 

to że się tego nie da zrobić, bo to się da po prostu zrobić  

 

624 

00:50:41.500 --> 00:50:44.900 

tylko my musimy do tego przywiązać większą wagę. Zrobić równocześnie  

 

625 

00:50:44.900 --> 00:50:52.200 

to co ma zrobić inwestor niech robi, a jeżeli my dołączenie jest  

 

626 

00:50:52.200 --> 00:50:57.000 

fatalne powinniśmy od razu uruchomić o w ramach funduszu remontowych  

 

627 

00:50:57.000 --> 00:51:02.800 

także nie wierzę w to że się czegoś nie da. Dziękuję nie  

 

628 

00:51:02.800 --> 00:51:07.100 

widzę już więcej głosów w dyskusji zatem przechodzimy do  

 

629 

00:51:07.100 --> 00:51:11.400 

kolejnego punktu. Punkt siódmy uchwalenie budżetu gminy  

 

630 

00:51:11.400 --> 00:51:15.600 

Sulechów na rok 2022 na początek punkt 7.1  

 

631 

00:51:15.600 --> 00:51:19.600 

odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Bardzo  

 

632 

00:51:19.600 --> 00:51:24.800 

proszę panie burmistrzu. Panie przewodniczący no tradycyjnie w  

 

633 

00:51:24.800 --> 00:51:28.500 

tym punkcie będę prosił o odczytanie opinii pana Marcina Pakułę  

 

634 

00:51:28.500 --> 00:51:35.100 

skarbnika. Słychać że należy zamontować?  
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635 

00:51:35.100 --> 00:51:41.600 

Szanowni Państwo, uchwała 603/ 2021 składu orzekającego Regionalnej  

 

636 

00:51:41.600 --> 00:51:45.200 

Izby Ludowej w Zielonej Górze z dnia 23 listopada 2021.  

 

637 

00:51:45.200 --> 00:51:50.400 

Urlop przedłużony przez burmistrza Sulechowa projekt uchwały  

 

638 

00:51:50.400 --> 00:51:54.300 

w sprawie wzorów miejscu na 2022.  

 

639 

00:51:54.300 --> 00:51:59.500 

Działając na podstawie art. 13 art. 19  

 

640 

00:51:59.500 --> 00:52:04.500 

ustęp pierwszy i drugi ustawy z dnia 7 października 1992  

 

641 

00:52:04.500 --> 00:52:13.400 

roku o RIO dziennik ustaw z 2019 pozycja 2137 ze zmianami art.  

 

642 

00:52:13.400 --> 00:52:21.200 

238 ustęp 3 ustawy z dnia 7 sierpnia 2004 roku o finansach publicznych, dziennik ustaw  

 

643 

00:52:21.200 --> 00:52:28.400 

pozycja 300 500 zmianami oraz zarządzenia nr 6 prezesa RIO  

 

644 

00:52:28.400 --> 00:52:36.200 

w Zielonej Górze z dnia 13 sierpnia 2018 roku w sprawie składu  

 

645 

00:52:36.200 --> 00:52:39.900 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w osobach: Katarzyna Radomska  

 

646 

00:52:39.900 --> 00:52:44.700 

przewodnicząca Adriana Kalska członek Iwona Chłopiel członek  

 

647 

00:52:44.700 --> 00:52:50.600 

przedłożone przez Burmistrza Sulechowa i twoje [dźwięk niezrozumiały] układu  

 

648 
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00:52:50.600 --> 00:52:56.500 

Gminy Sulechów na 2022 rok. Uzasadnienie Izba Obrachunkowa zgodnie  

 

649 

00:52:56.500 --> 00:53:00.900 

z dyspozycją w art. 238 ustęp 1 punkt drugi i ustęp drugi  

 

650 

00:53:00.900 --> 00:53:05.400 

ustawy o finansach publicznych przedłożył Regionalnej Izbie Obrachunkowej projekt w  

 

651 

00:53:05.400 --> 00:53:11.100 

sprawie uchwalenia budżetu gminy Sulechów na 2022 wraz z uzasadnieniem.  

 

652 

00:53:11.100 --> 00:53:16.800 

Skład orzekający zbadał przedłożone dokumenty pod względem  

 

653 

00:53:16.800 --> 00:53:20.500 

formalno-prawnym projekt budżetu gminy po stronie dochodów  

 

654 

00:53:20.500 --> 00:53:27.800 

wskazuje ustawy z dnia 13 listopada 2003 roku o dochodach jednostek  

 

655 

00:53:27.800 --> 00:53:32.200 

samorządu regionalnego. Dziennik Ustaw z 2021 roku pozycja  

 

656 

00:53:32.200 --> 00:53:37.300 

1692 w projekcie budżetu zaplanowano wydatki na realizację zadań zgodnie z  

 

657 

00:53:37.300 --> 00:53:41.200 

art. 216 ust.2 ustawy o finansach publicznych.  

 

658 

00:53:41.200 --> 00:53:47.300 

Prognozowane dochody i wydatki gminy przedstawione zostały 212  

 

659 

00:53:47.300 --> 00:53:53.300 

ust. 1 punkt 1 i 2 i art. 235-237 ustawa o finansach publicznych  

 

660 

00:53:53.300 --> 00:53:59.100 

i wtedy spałem zostały działu i paragrafów, co odpowiada zapisom  

 

661 

00:53:59.100 --> 00:54:05.300 
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zawartym w uchwale numer 38 504/ 10 Rady Miejskiej w  

 

662 

00:54:05.300 --> 00:54:09.100 

Sulechowie z dnia 16 sierpnia 2010 roku co do określenia w  

 

663 

00:54:09.100 --> 00:54:19.200 

uchwale 007 2015 rok dnia 14 września 2015 roku.  

 

664 

00:54:19.200 --> 00:54:26.900 

Sporządzeniu projektu uchwały budżetowej na 202 2 wskazuje, że w  

 

665 

00:54:26.900 --> 00:54:30.700 

projekcie uchwały budżetowej zachowana została równowaga dochodów  

 

666 

00:54:30.700 --> 00:54:36.100 

i wydatków bieżących w rozumieniu art. 242 nie ma przeszkód  

 

667 

00:54:36.100 --> 00:54:40.600 

uchwały budżetowej w obawy przedstawione w projekcie uchwały  

 

668 

00:54:40.600 --> 00:54:44.500 

planowanych dowodów, dochodów i wydatków bieżących. Wynik  

 

669 

00:54:44.500 --> 00:54:52.400 

operacyjny już bieżące kwota minus 2903085 i 7 gr.  

 

670 

00:54:52.400 --> 00:54:58.900 

Natomiast dochody bieżące minus wydatki bieżące podwójny wolne środki  

 

671 

00:54:58.900 --> 00:55:04.800 

7 860 3588 zł i 32 gr.  

 

672 

00:55:04.800 --> 00:55:18.600 

Gminy Sulechów na 13 766673 zł 39 gr, które zostanie sfinansowany  

 

673 

00:55:18.600 --> 00:55:22.100 

przychodami z tytułu emisji papierów wartościowych w kwocie 3 000 000 złoty  

 

674 

00:55:22.100 --> 00:55:26.200 

tych pozostałych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu  
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675 

00:55:26.200 --> 00:55:31.200 

dochodów i wydatków sfinansowanych związane ze szczególnymi zasadami  

 

676 

00:55:31.200 --> 00:55:38.400 

wykonywania budżetu w określonymi w ustawach w 5193439 zł  

 

677 

00:55:38.400 --> 00:55:42.700 

i 60 gr. Wolnych środków o których mowa w artykule 216  

 

678 

00:55:42.700 --> 00:55:52.100 

ust. 2 punkt 6 w kwocie 573233 zł czyli proszę na podstawie  

 

679 

00:55:52.100 --> 00:55:56.900 

dyspozycji art. 212 ust.1 pkt 6 ustawa o finansach publicznych  

 

680 

00:55:56.900 --> 00:56:01.500 

ustalono limity zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów  

 

681 

00:56:01.500 --> 00:56:04.300 

i pożyczek oraz limitowanych papierów wartościowych o  

 

682 

00:56:04.300 --> 00:56:07.900 

których mowa w art. 89 ustęp 1 ustawy o finansach publicznych.  

 

683 

00:56:07.900 --> 00:56:13.900 

Deficytu budżetu, którego wysokość jest podana zgodnie z  

 

684 

00:56:13.900 --> 00:56:17.500 

powyższą dla organu wykonawczego do zaciągania kredytów i  

 

685 

00:56:17.500 --> 00:56:20.600 

pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu  

 

686 

00:56:20.600 --> 00:56:24.800 

oraz limit zobowiązań na sfinansowanie planowanego deficytu  

 

687 

00:56:24.800 --> 00:56:35.900 

budżetu wokół i celową na własnych zasadach określonych w  
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688 

00:56:35.900 --> 00:56:41.700 

art. 26 ust. 4 ustawy z dnia 26 kwietnia 2007 roku o  

 

689 

00:56:41.700 --> 00:56:45.000 

zarządzaniu kryzysowym dziennik ustaw z 2020 roku.  

 

690 

00:56:45.000 --> 00:56:55.200 

Do pracy dla jednostek sektora finansów publicznych zestawienie  

 

691 

00:56:55.200 --> 00:57:01.000 

planowanej dotacji zgodnie z ustawy o finansach publicznych stanowi załącznik  

 

692 

00:57:01.000 --> 00:57:06.500 

do projektu uchwały budżetowej. Art.  

 

693 

00:57:06.500 --> 00:57:14.300 

212 ust 2 artykułu 264 ustawy o finansach publicznych art.  

 

694 

00:57:14.300 --> 00:57:20.200 

18 ust. 10 ustawy z dnia 8 marca są terminy określone odpowiedniego  

 

695 

00:57:20.200 --> 00:57:26.900 

organu wykonawczego. Gminy na 2022 rok skład orzekający wziął  

 

696 

00:57:26.900 --> 00:57:29.900 

pod uwagę także przedłożony projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

 

697 

00:57:29.900 --> 00:57:34.500 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Zblewo kwoty długu  

 

698 

00:57:34.500 --> 00:57:39.700 

zawarte w projekcie wielkie procesowych 2022/2031 wynika,  

 

699 

00:57:39.700 --> 00:57:44.800 

że gmina przez cały okres prognozowany [dźwięk niezrozumiały] art.243  

 

700 

00:57:44.800 --> 00:57:52.400 

skład orzekający burmistrza Sulechowa projekt budżetowy gminy Sulechów na  

 

701 
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00:57:52.400 --> 00:57:56.200 

2020 rok opracowany zgodnie z obowiązującymi przepisami w  

 

702 

00:57:56.200 --> 00:58:01.600 

tym zakresie. Wskazując na powyższe [dźwięk niezrozumiały], że  

 

703 

00:58:01.600 --> 00:58:05.600 

pozdrawia jak w sentencji uchwały. Podpisała przewodnicząca składu  

 

704 

00:58:05.600 --> 00:58:14.500 

orzekającego pani Bożena Jaworska. Dziękuję bardzo, przechodzimy  

 

705 

00:58:14.500 --> 00:58:20.100 

do kolejnego punktu. Punkt 7.2  

 

706 

00:58:20.100 --> 00:58:24.600 

odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej w sprawie uchwały  

 

707 

00:58:24.600 --> 00:58:27.700 

budżetowej. Na początek bardzo proszę przewodniczącego Komisji  

 

708 

00:58:27.700 --> 00:58:33.000 

Budżetu i Gospodarki pana Wojciecha o odczytanie opinii dotyczącej  

 

709 

00:58:33.000 --> 00:58:37.200 

budżetu. Dziękuję bardzo panie przewodniczący.  

 

710 

00:58:37.200 --> 00:58:39.500 

Wysoka rado, panie burmistrzu, szanowni państwo na posiedzeniu  

 

711 

00:58:39.500 --> 00:58:43.100 

komisji Komisja Budżetu i Gospodarki zaopiniowała pozytywnie  

 

712 

00:58:43.100 --> 00:58:49.100 

projekt uchwały budżetowej Gminy na 2022 rok wraz z  

 

713 

00:58:49.100 --> 00:58:52.100 

autopoprawkami tutaj dla przypomnienia ośmiu radnych głosowało  

 

714 

00:58:52.100 --> 00:58:55.500 
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za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących się.  

 

715 

00:58:55.500 --> 00:59:00.100 

Dziękuję, bardzo proszę przewodniczącego Komisji do Spraw  

 

716 

00:59:00.100 --> 00:59:05.300 

Wsi pana Piotra Bodnara o przedstawienie opinii dotyczącej budżetu.  

 

717 

00:59:05.300 --> 00:59:13.800 

Panie Piotrze już się tak już się odciszyłem, jeśli chodzi  

 

718 

00:59:13.800 --> 00:59:19.400 

o Komisję do Spraw Wsi to 9 osób za, 0 wstrzymujących, 0  

 

719 

00:59:19.400 --> 00:59:29.100 

przeciw. Dziękuję i bardzo proszę kolejnego przewodniczącego, przewodniczącego  

 

720 

00:59:29.100 --> 00:59:34.100 

Komisji do Spraw Oświaty Kultury pana Miłosza Wójcikowskiego.  

 

721 

00:59:34.100 --> 00:59:39.200 

Panie Miłoszu bardzo proszę.  

 

722 

00:59:39.200 --> 00:59:42.800 

Jak już tylko sekundeczkę, panie przewodniczący, panie burmistrzu, Wysoka  

 

723 

00:59:42.800 --> 00:59:46.300 

Rado. Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała również pozytywnie.  

 

724 

00:59:46.300 --> 00:59:52.200 

Dziękuję bardzo proszę przewodniczącego komisji przestrzegania prawa  

 

725 

00:59:52.200 --> 00:59:56.300 

i ochrony środowiska, pana Przemysława Pokłada o przedstawienie opinii  

 

726 

00:59:56.300 --> 00:59:59.600 

komisji dotyczącej budżetu. Panie przewodniczący, panie  

 

727 

00:59:59.600 --> 01:00:03.800 

panowie radni, panie burmistrzu, szanowni państwo. Komisja  
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728 

01:00:03.800 --> 01:00:07.100 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska też zaopiniowała pozytywnie  

 

729 

01:00:07.100 --> 01:00:12.600 

projekt tutaj uchwały budżetowej Gminy Sulechów wraz z poprawkami na  

 

730 

01:00:12.600 --> 01:00:21.300 

rok 2022. Wynik głosowania 6 głosów za, 0 sprzeciwów, 2  

 

731 

01:00:21.300 --> 01:00:27.400 

głosy wstrzymujące się dziękuję bardzo. Dziękuję przechodzimy do  

 

732 

01:00:27.400 --> 01:00:31.100 

kolejnego punktu. Punkt 7.3 Przedstawienie stanowiska burmistrza  

 

733 

01:00:31.100 --> 01:00:35.000 

Sulechowa do opinii Regionalnej Izby obrachunkowej oraz  

 

734 

01:00:35.000 --> 01:00:38.100 

Komisji Rady Miejskiej oraz wniesienie ewentualnych auto  

 

735 

01:00:38.100 --> 01:00:44.000 

poprawek. Bardzo proszę panie burmistrzu przewodniczący szanowni  

 

736 

01:00:44.000 --> 01:00:48.000 

państwo no trudno mi się oczywiście z wnioskami Regionalnej Izby  

 

737 

01:00:48.000 --> 01:00:50.400 

Obrachunkowej z wnioskami komisji nie zgodzić, ponieważ są  

 

738 

01:00:50.400 --> 01:00:56.500 

one pozytywne dla przyłożonego budżetu jak mam nadzieję, że  

 

739 

01:00:56.500 --> 01:00:59.400 

pan przewodniczący pozwoli na dwie minuty wypowiedzi ogólnej  

 

740 

01:00:59.400 --> 01:01:03.700 

i zanim przejdę do poprawek. Jak Państwo wiecie tego budżetu  
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741 

01:01:03.700 --> 01:01:08.500 

było naprawdę bardzo trudne powiedziałbym, że wyjątkowo dużo  

 

742 

01:01:08.500 --> 01:01:12.200 

czasu patrząc na lata wcześniejsze poświęciliśmy na to  

 

743 

01:01:12.200 --> 01:01:17.700 

aby dokonać pełnej analizy około 1000 stron dokumentów, które  

 

744 

01:01:17.700 --> 01:01:21.400 

do nas wpłynęły w zakresie budżetu. Tutaj chcę podziękować pracownikom  

 

745 

01:01:21.400 --> 01:01:24.900 

urzędu w sposób szczególny panu skarbnikowi za tą pracę  

 

746 

01:01:24.900 --> 01:01:29.600 

i tych spotkań też tutaj z Państwem było kilka.  

 

747 

01:01:29.600 --> 01:01:34.600 

Wspólnie te najważniejsze rzeczy, z którymi musieliśmy się  

 

748 

01:01:34.600 --> 01:01:37.200 

zmierzyć to niestety wiele takich rzeczy, które są dla  

 

749 

01:01:37.200 --> 01:01:41.300 

nas nadal na dzisiaj jeszcze nieco niewiadomymi, ale też  

 

750 

01:01:41.300 --> 01:01:44.400 

oczywiście też otrzymaliśmy w ostatnich tygodniach były  

 

751 

01:01:44.400 --> 01:01:48.900 

dla nas bardzo bardzo niepokojące i [niezrozumiałe] nam sporo  

 

752 

01:01:48.900 --> 01:01:53.400 

trudności z propozycją budżetu, którą Państwo otrzymaliście, a mianowicie  

 

753 

01:01:53.400 --> 01:01:58.600 

myślę oczywiście o prognozowanych wpływach z PIT-u i  

 

754 
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01:01:58.600 --> 01:02:03.700 

CIT-u. Co w praktyce oznaczało zmniejszenie tych wpływów dla  

 

755 

01:02:03.700 --> 01:02:09.600 

gminy w porównaniu do tego co my planowaliśmy i co przewidywaliśmy. Również  

 

756 

01:02:09.600 --> 01:02:15.200 

stale rosnące ceny i nasze koszty związane z jednej strony  

 

757 

01:02:15.200 --> 01:02:20.400 

z energią, a więc prąd i gaz. Państwo wiecie tutaj, wzrosty, których  

 

758 

01:02:20.400 --> 01:02:24.000 

doświadczamy są wręcz astronomiczne. Nigdy wcześniej nie  

 

759 

01:02:24.000 --> 01:02:29.800 

spotykane, bo w przetargu niestety prąd mamy w grupie zakupowej  

 

760 

01:02:29.800 --> 01:02:35.600 

o 94% więcej niż wcześniej, co już jest zatrważające.  

 

761 

01:02:35.600 --> 01:02:41.100 

W gazie to będą wzrosty zdecydowanie wyższe, przewidujemy, że  

 

762 

01:02:41.100 --> 01:02:45.500 

powyżej 200%. Oczywiście tak jak Państwo sygnalizowałem na  

 

763 

01:02:45.500 --> 01:02:49.300 

komisjach na pewno będziemy musieli w trakcie roku jeszcze  

 

764 

01:02:49.300 --> 01:02:52.900 

pewne rzeczy korygować i większość wydatków właśnie w  

 

765 

01:02:52.900 --> 01:02:59.000 

tym zakresie. Oczywiście kwestie związane z wynagrodzeniami, które  

 

766 

01:02:59.000 --> 01:03:04.600 

też były jednym z elementów to też przez nas uwzględnione też  

 

767 

01:03:04.600 --> 01:03:09.000 
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po dyskusjach z Państwem dodatkowe środki przy wzrostach wynagrodzeń.  

 

768 

01:03:09.000 --> 01:03:13.700 

Przekażę głos panu skarbnikowi, który odczyta Państwu zgłoszone  

 

769 

01:03:13.700 --> 01:03:18.700 

przez nas autopoprawki mogę tylko powiedzieć, że jest na  

 

770 

01:03:18.700 --> 01:03:23.300 

pewno bardzo ambitny, bo budżet w którym 33 miliony na  

 

771 

01:03:23.300 --> 01:03:26.500 

okrągło powie chcemy przeznaczyć na wydatki inwestycyjne.  

 

772 

01:03:26.500 --> 01:03:32.200 

To jest w ostatnich niespotykana.  

 

773 

01:03:32.200 --> 01:03:36.800 

Ja analizowałem po prostu tak nie było porównania z  

 

774 

01:03:36.800 --> 01:03:43.900 

taką wielkością, ale też chciałbym przy okazji czy Państwu  

 

775 

01:03:43.900 --> 01:03:49.300 

powiedzieć, że udało nam się doprowadzić do sytuacji za  

 

776 

01:03:49.300 --> 01:03:52.300 

to państwu też dziękuję. Też państwo też słabo jeszcze jedną  

 

777 

01:03:52.300 --> 01:03:55.300 

z uchwał związaną z obligacjami, ale to jest tylko taki  

 

778 

01:03:55.300 --> 01:03:58.100 

techniczny tak naprawdę dokument, bo Państwo wybraliście zgodę  

 

779 

01:03:58.100 --> 01:04:01.200 

na poprzedniej sesji udaje nam się doprowadzić do sytuacji,  

 

780 

01:04:01.200 --> 01:04:04.500 

w której przewidywane przez nas zadłużenia właściwie też  
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781 

01:04:04.500 --> 01:04:08.300 

można powiedzieć, że takie będzie na koniec bieżącego roku  

 

782 

01:04:08.300 --> 01:04:12.000 

to będzie zadłużenie na poziomie 10400000.  

 

783 

01:04:12.000 --> 01:04:16.100 

To też jest jest w ostatnich kilkunastu latach takiego założenia  

 

784 

01:04:16.100 --> 01:04:21.500 

takiego zadłużenia między innymi właśnie to działanie w  

 

785 

01:04:21.500 --> 01:04:25.800 

trakcie roku pozwala nam dzisiaj również uwzględnić dodatkowe  

 

786 

01:04:25.800 --> 01:04:33.300 

państwa wnioski, które wpłynęły do budżetu zwiększając tak  

 

787 

01:04:33.300 --> 01:04:36.300 

naprawdę jeszcze ewentualnie tą pulę, którą wstępnie planowaliśmy  

 

788 

01:04:36.300 --> 01:04:40.100 

w formie formie naszego deficytu.  

 

789 

01:04:40.100 --> 01:04:44.800 

Ja w tej chwili oddam głos panu skarbnikowi, a to jest  

 

790 

01:04:44.800 --> 01:04:48.900 

Państwo macie te autopoprawki wcześniej przekazane tak  

 

791 

01:04:48.900 --> 01:04:53.000 

jak mówiłem wczoraj na spotkaniu tutaj z przedstawicielami klubów  

 

792 

01:04:53.000 --> 01:04:57.700 

jeszcze ostatnio w sobotę zmodyfikował taka jest prawda czy  

 

793 

01:04:57.700 --> 01:05:02.700 

na pewno wszystko się pali na zielono i tak naprawdę wczoraj  
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794 

01:05:02.700 --> 01:05:07.600 

rano zakończyliśmy taką pracę dokumentu i raz jeszcze przesłaliśmy  

 

795 

01:05:07.600 --> 01:05:12.600 

Państwu ten dokument, który Państwo w kontekście zmian mogliście  

 

796 

01:05:12.600 --> 01:05:16.800 

zapoznać kilka dni wcześniej okres oficjalnie też go macie.  

 

797 

01:05:16.800 --> 01:05:20.100 

Ja w tej chwili przesunę kamerę na pana skarbnika, proszę  

 

798 

01:05:20.100 --> 01:05:27.500 

o chwilę cierpliwości. Szanowni Państwo jest 38 autopoprawek.  

 

799 

01:05:27.500 --> 01:05:34.500 

5 wynika jakby z jaka sytuacja drogowa Przesunięcia i wyprostować  

 

800 

01:05:34.500 --> 01:05:38.800 

plus 25 zmian wpływających na wyniki budżetu, które mają  

 

801 

01:05:38.800 --> 01:05:44.200 

państwo żeby było bardziej przejrzyście w załączniku excel.  

 

802 

01:05:44.200 --> 01:05:50.900 

25 zmian powoduje konieczność zwiększenia o 220 000.  

 

803 

01:05:50.900 --> 01:05:57.200 

Wydaje opinię szerokiej niebezpiecznej kwotę 5 220 000  

 

804 

01:05:57.200 --> 01:06:01.200 

planowanych emisji obligacji. [dźwięk niezrozumiały] tak  

 

805 

01:06:01.200 --> 01:06:04.600 

aby bezpiecznie w tej chwili jest i szybciej obligacje jest  

 

806 

01:06:04.600 --> 01:06:07.900 

bezpieczna dla budżetu.  

 

807 
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01:06:07.900 --> 01:06:12.000 

Zadłużenia na tą chwilę jest najmniejsze w ciągu ostatnich dziesięciu  

 

808 

01:06:12.000 --> 01:06:17.800 

lat też po to że mamy z tyłu głowy przyszło inwestycje w  

 

809 

01:06:17.800 --> 01:06:23.100 

Pomorsku, które na pewno nie dostaniemy dofinansowania na wkład własny,  

 

810 

01:06:23.100 --> 01:06:27.100 

to będzie rządowy projekt więc możesz to prawda to będziemy  

 

811 

01:06:27.100 --> 01:06:32.300 

musieli własne środki szukać. To też to że jest tak niskie  

 

812 

01:06:32.300 --> 01:06:38.200 

żeby móc się bardziej zadłużyć tak, teraz proszę Państwa zaplanowaliśmy  

 

813 

01:06:38.200 --> 01:06:41.800 

bo próbowałem z państwem ja jej nie będę odczytywał.  

 

814 

01:06:41.800 --> 01:06:48.800 

Myślę, że możemy podyskutować teraz już wokoło tych punktach  

 

815 

01:06:48.800 --> 01:06:56.900 

regulamin. Dziękuję to ja jeszcze tylko słowo, bo do  

 

816 

01:06:56.900 --> 01:07:00.400 

tego się zobowiązywałem. Szanowni państwo oczywiście nie  

 

817 

01:07:00.400 --> 01:07:03.800 

byliśmy w stanie uwzględnić wszystkich wniosków, które wpłynęły  

 

818 

01:07:03.800 --> 01:07:08.200 

do nas i było kilkadziesiąt natomiast obiecywałem też  

 

819 

01:07:08.200 --> 01:07:10.900 

to na podczas ostatnich spotkań, że wśród zadań które nie  

 

820 

01:07:10.900 --> 01:07:14.100 
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są uwzględnione się w momencie kiedy pojawił się wolne środki na pewno  

 

821 

01:07:14.100 --> 01:07:19.500 

wrócimy do zadań związanych z kolejną rozbudową jakby naszego  

 

822 

01:07:19.500 --> 01:07:22.700 

potencjału gospodarczego i myślę to tak naprawdę o dwóch  

 

823 

01:07:22.700 --> 01:07:26.200 

przede wszystkim o dwóch najważniejszych w tym kontekście inwestycjach,  

 

824 

01:07:26.200 --> 01:07:29.500 

a więc o tym co nie do końca jest naszym zadaniem ale  

 

825 

01:07:29.500 --> 01:07:32.900 

chcemy zmieścić wyższej instancji wyższych zarządców grup,  

 

826 

01:07:32.900 --> 01:07:37.600 

a więc myślę o kwestie związane z wjazdem S3 północ i  

 

827 

01:07:37.600 --> 01:07:42.700 

zaprojektowanie potem komunikacyjnego dla danego obszaru oraz  

 

828 

01:07:42.700 --> 01:07:48.100 

o kwestiach związanych z budową drogi inwestycyjnych przedłużeniem  

 

829 

01:07:48.100 --> 01:07:52.800 

działki inwestycyjnej w kierunku. Oczywiście wszystko to  

 

830 

01:07:52.800 --> 01:07:58.100 

będzie zależeć od ostatecznie naszych możliwości ale jak wcześniej  

 

831 

01:07:58.100 --> 01:08:01.700 

sygnalizowałem na pewno chcemy się tym tematem tymi tematami,  

 

832 

01:08:01.700 --> 01:08:07.200 

ponieważ one budują nasz potencjał gospodarczy.  

 

833 

01:08:07.200 --> 01:08:10.800 

Tak mógłbym to powtarzać jak mantrę to jest po prostu dla  
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834 

01:08:10.800 --> 01:08:14.600 

nas najważniejsze to może dać nam realny rzeczywisty środki po to aby w  

 

835 

01:08:14.600 --> 01:08:19.300 

przyszłości móc realizować te mniejsze zadania jakże ważne dla  

 

836 

01:08:19.300 --> 01:08:24.200 

społeczności, a więc drogi, uliczki, jakieś dodatkowe oświetlenia,  

 

837 

01:08:24.200 --> 01:08:28.600 

których i tak nawiasem mówiąc, biorąc pod uwagę i te nasze  

 

838 

01:08:28.600 --> 01:08:32.400 

poprawki i to co jest w budżecie jak państwo wiecie jest  

 

839 

01:08:32.400 --> 01:08:36.700 

całkiem sporo. Na pewno dużym, jeszcze tylko rzecz, którą muszę  

 

840 

01:08:36.700 --> 01:08:40.900 

powiedzieć na pewno bardzo dużo będzie zależało od tego jakie środki uda nam  

 

841 

01:08:40.900 --> 01:08:45.000 

się pozyskać w ramach ogłaszanych konkursów i funduszy między  

 

842 

01:08:45.000 --> 01:08:53.500 

innymi rządowych programów polski ład, bo tutaj oczekujemy zadań  

 

843 

01:08:53.500 --> 01:08:56.200 

oświetleniowych. To jest ewidentnie bardzo bardzo ważny  

 

844 

01:08:56.200 --> 01:08:59.800 

element bez którego będzie nam bardzo trudno podjąć się  

 

845 

01:08:59.800 --> 01:09:04.300 

realizacji to kilkudziesięciu punktów, które są ukryte taka  

 

846 

01:09:04.300 --> 01:09:08.800 

prawda podczas jednej w jednym tylko zapisie, a więc rozbudowy  
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847 

01:09:08.800 --> 01:09:12.100 

oświetlenia na terenie gminy Sulechów.  

 

848 

01:09:12.100 --> 01:09:15.800 

No i jeśli mogę coś państwu zaproponować na komisjach w  

 

849 

01:09:15.800 --> 01:09:20.200 

zakresie zgłoszonych przeze mnie autopoprawek do nich nie  

 

850 

01:09:20.200 --> 01:09:24.200 

narysował nie zasugerował ktokolwiek z nich była do usunięcia  

 

851 

01:09:24.200 --> 01:09:29.600 

tej państwo generalnie się na mnie jeśli to jest możliwe to  

 

852 

01:09:29.600 --> 01:09:33.700 

sugeruję przegłosowanie auto poprawek łącznie pani przewodniczących  

 

853 

01:09:33.700 --> 01:09:40.300 

dziękuję. Dziękuję tak, ale o to zapytam jak już będziemy przed  

 

854 

01:09:40.300 --> 01:09:44.600 

głosowaniem. Przechodzimy do kolejnego punktu punktu 7.4  

 

855 

01:09:44.600 --> 01:09:48.800 

dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i wniesionymi auto  

 

856 

01:09:48.800 --> 01:09:51.800 

poprawkami oraz zniesienie ewentualne poprawek do projektu  

 

857 

01:09:51.800 --> 01:09:55.800 

uchwały budżetowej przez radnych. Szanowni Państwo czy  

 

858 

01:09:55.800 --> 01:09:59.200 

ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie? To  

 

859 

01:09:59.200 --> 01:10:04.100 

mieliśmy wiele spotkań dotyczących budżetu i że tak powiem  

 

860 
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01:10:04.100 --> 01:10:07.300 

bardzo dużo na ten temat dyskutowaliśmy.  

 

861 

01:10:07.300 --> 01:10:14.300 

Bardzo proszę pan radny Jan. Dziękuję bardzo.  

 

862 

01:10:14.300 --> 01:10:17.000 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni  

 

863 

01:10:17.000 --> 01:10:20.700 

Goście to jest dyskusja to trzeba parę słów powiedzieć chyba  

 

864 

01:10:20.700 --> 01:10:24.600 

każdy klub zajmie głos tej w tej sprawie.  

 

865 

01:10:24.600 --> 01:10:30.000 

Ja na początek tak rozumiem, że ten budżet jest troszku inny  

 

866 

01:10:30.000 --> 01:10:35.600 

od pozostałych budżetów ze względu na niepewność co będzie się  

 

867 

01:10:35.600 --> 01:10:41.300 

działo w roku 2022 również w finansach, ale też stan epidemiczny  

 

868 

01:10:41.300 --> 01:10:47.000 

i inne aspekty tego. Niemniej jednak porównując różne budżet  

 

869 

01:10:47.000 --> 01:10:51.900 

nie tylko gminne, borykamy się co roku z jakimiś nowościami, które  

 

870 

01:10:51.900 --> 01:10:59.200 

trzeba przeżyć. Ja mam pytanie do pana burmistrza w  

 

871 

01:10:59.200 --> 01:11:04.700 

pierwszej kolejności. Wspomniał, że z zakresu PIT-u i  

 

872 

01:11:04.700 --> 01:11:09.600 

CIT-u to nastąpi zmniejszanie z tytułu tego nowego ładu  

 

873 

01:11:09.600 --> 01:11:15.700 
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to znaczy się ustaw, które weszły interesuje mnie jaka  

 

874 

01:11:15.700 --> 01:11:22.400 

kwota i procentowo jak to jest zaplanowane wyliczone zmniejszenie  

 

875 

01:11:22.400 --> 01:11:27.400 

dochodów tutaj Gminy z tego tytułu?  

 

876 

01:11:27.400 --> 01:11:33.200 

Następnie w budżecie jak jest zaplanowane, jak się przewiduje.  

 

877 

01:11:33.200 --> 01:11:40.300 

Następnie drugie pytanie czy w budżecie wiem to ostatnie podwyżki  

 

878 

01:11:40.300 --> 01:11:45.600 

prądu i gazu znaczy podwyżki które dopiero nastąpią z  

 

879 

01:11:45.600 --> 01:11:50.300 

tytułu zaakceptowanych w nowych taryf. Wiadomo nowa taryfa cena  

 

880 

01:11:50.300 --> 01:11:58.100 

gazu była przewidywana nieco niższa, że będzie a prezes zaakceptował  

 

881 

01:11:58.100 --> 01:12:03.100 

chyba o 14% wyższą, ale w kontekście też pytam tego, czy  

 

882 

01:12:03.100 --> 01:12:07.900 

to jest w budżecie już ujęte czy niestety będziemy borykać  

 

883 

01:12:07.900 --> 01:12:12.400 

się wynikowo troszeczkę z tym tematem i jeżeli jest ujęte,  

 

884 

01:12:12.400 --> 01:12:19.000 

czy również w jaki sposób jest miętę dla ZGM w zakresie tam  

 

885 

01:12:19.000 --> 01:12:21.900 

gdzie się ponosi koszty do wspólnot mieszkaniowych? No  

 

886 

01:12:21.900 --> 01:12:26.000 

bo to będzie bezpośrednio się w niektórych przypadkach wiązało, że  
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887 

01:12:26.000 --> 01:12:30.900 

te pieniądze trzeba będzie wydać większe oraz odniosę się  

 

888 

01:12:30.900 --> 01:12:35.300 

do budżetu i co do poprawek najpierw do poprawek to ja  

 

889 

01:12:35.300 --> 01:12:39.100 

jestem osobiście zdania, że głosować je wszystkie razem.  

 

890 

01:12:39.100 --> 01:12:43.700 

Nie mam uwag do auto poprawek pan przewodniczący ma to  

 

891 

01:12:43.700 --> 01:12:49.800 

rację dyskutowaliśmy nad tym nieraz w związku z tym wątpliwości  

 

892 

01:12:49.800 --> 01:12:54.900 

zostały wyjaśnione i też potwierdzam słowa pana burmistrza nikt  

 

893 

01:12:54.900 --> 01:12:57.500 

nie zgłaszał ja nie słyszałem żeby ktoś zgłaszał do samych  

 

894 

01:12:57.500 --> 01:13:01.900 

auto poprawek uwag do tej zmienić.  

 

895 

01:13:01.900 --> 01:13:09.500 

Wczoraj otrzymaliśmy od pana burmistrza wnioski, które zostały  

 

896 

01:13:09.500 --> 01:13:14.300 

zaakceptowane wnioski składane przez radnych kworum.  

 

897 

01:13:14.300 --> 01:13:19.400 

No nie jestem z tego tak strasznie zadowolony a rozumiem, że  

 

898 

01:13:19.400 --> 01:13:23.900 

niektóre grupy zostały potraktowane bardziej przychylne niż  

 

899 

01:13:23.900 --> 01:13:30.200 

forum ale to też rozumiem. Ci co są bliżej burmistrza dostają  
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900 

01:13:30.200 --> 01:13:34.100 

więcej. Nie będę nad tym się rozwodził normalna polityka to  

 

901 

01:13:34.100 --> 01:13:38.300 

jest, ale mnie interesuje nasze forum.  

 

902 

01:13:38.300 --> 01:13:43.900 

Instytuty nie jestem specjalnie zadowolony, bo jeżeli pan  

 

903 

01:13:43.900 --> 01:13:47.600 

burmistrz mówi o tych dwóch dużych zadaniach dużych zadaniach  

 

904 

01:13:47.600 --> 01:13:52.500 

jeżeli będą oczywiście są te zadania potrzebne i w czasie  

 

905 

01:13:52.500 --> 01:13:57.900 

roku jak wejdą to będzie bardzo dobrze że one wejdą, ale  

 

906 

01:13:57.900 --> 01:14:02.200 

z dużym prawdopodobieństwem spowoduje na mniejsze zadania  

 

907 

01:14:02.200 --> 01:14:05.800 

i wolnych środków nie będzie czy nie będzie można prowadzić  

 

908 

01:14:05.800 --> 01:14:10.000 

jakieś innych zadań, a priorytet jakieś muszą być.  

 

909 

01:14:10.000 --> 01:14:17.300 

Natomiast nie wprowadzenie rozpoczęcie zadania na przykład  

 

910 

01:14:17.300 --> 01:14:23.700 

niektórych zadań naszych z forum zbudowaliśmy na przykład w zakresie  

 

911 

01:14:23.700 --> 01:14:29.300 

bezpieczeństwa, co bardzo bardzo ty jakby w moim priorytecie było  

 

912 

01:14:29.300 --> 01:14:33.400 

czyli sygnalizacji świetlnej na przejściach dla chociażby rozpoczęcie  

 

913 
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01:14:33.400 --> 01:14:38.500 

poprzez jedno zrobienie przejście gdzie naprawdę przy obecnych  

 

914 

01:14:38.500 --> 01:14:43.800 

przepisach i zachowaniu się ile to było kierowcy tak i pieszych  

 

915 

01:14:43.800 --> 01:14:48.200 

jest to niebezpieczne. Sygnalizacja świetlna by dużo rozwiązała,  

 

916 

01:14:48.200 --> 01:14:52.600 

a nie wprowadzony został w ogóle to jako tematycznie zostało,  

 

917 

01:14:52.600 --> 01:14:56.900 

a nie jako projekt ani zrobienie nawet sygnalizacji.  

 

918 

01:14:56.900 --> 01:15:03.500 

To tak bardzo duży minus mi chodzi do budżetu z mojej strony  

 

919 

01:15:03.500 --> 01:15:11.400 

również ten wniosek który dalej uważam kilkakrotnie składałem,  

 

920 

01:15:11.400 --> 01:15:18.000 

że czy podwyższa wynagrodzenia minimalnego 210 zł to  

 

921 

01:15:18.000 --> 01:15:26.200 

7, 8% zmiany w zakresie podwyżek dla wszystkich samorządów, ale  

 

922 

01:15:26.200 --> 01:15:29.700 

w sensie tej góry nie bez pracowników pozostawienie na  

 

923 

01:15:29.700 --> 01:15:35.700 

poziomie 5% zapasów w 5% bo to jeden dostanie tyle i  

 

924 

01:15:35.700 --> 01:15:38.800 

nie dostanie nie jest dobrym rozwiązaniem.  

 

925 

01:15:38.800 --> 01:15:44.600 

Wydawało mi się, że nawet przejście na te 8% żeby było  

 

926 

01:15:44.600 --> 01:15:48.200 
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dobrze rozwiązaniem, ja pieniędzy ale dla mnie to coś  

 

927 

01:15:48.200 --> 01:15:52.400 

jest ogromny minus, w związku z tym zapytania tam chciał  

 

928 

01:15:52.400 --> 01:15:56.800 

żeby pan burmistrz wypowiedział no nie mogę głosować za  

 

929 

01:15:56.800 --> 01:16:02.300 

tym budżetem aczkolwiek forów lubię forum nie istnieje założyliśmy  

 

930 

01:16:02.300 --> 01:16:06.000 

jakiegoś tutaj politycznego głosowania żeby było jasne.  

 

931 

01:16:06.000 --> 01:16:10.300 

Każdy z członków forum będzie indywidualnie jak sobie tam  

 

932 

01:16:10.300 --> 01:16:14.200 

uważa, natomiast nie mogą głosować też przeciw temu dlatego  

 

933 

01:16:14.200 --> 01:16:18.300 

że są zadania z którymi się całkowicie zgadzam do tego  

 

934 

01:16:18.300 --> 01:16:22.000 

i zgadzam się z tym, że jest trochę trudny dla tego z  

 

935 

01:16:22.000 --> 01:16:27.000 

mojej strony od tego budżetu oddam głos wstrzymujący.  

 

936 

01:16:27.000 --> 01:16:31.200 

Dziękuję. Dziękuję od razu pan burmistrz ad vocem się zgłasza.  

 

937 

01:16:31.200 --> 01:16:38.200 

Panie burmistrzu. Dziękuję panie Janie.  

 

938 

01:16:38.200 --> 01:16:42.000 

Ja może zacznę od końca tak jak to mówiłem podczas naszych  

 

939 

01:16:42.000 --> 01:16:47.400 

spotkań proszę mi wierzyć nie ma takiej sytuacji w której  
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940 

01:16:47.400 --> 01:16:53.700 

jakikolwiek z klubów jakikolwiek wniosków był przeze mnie  

 

941 

01:16:53.700 --> 01:16:57.600 

traktowany lepiej bądź gorzej.  

 

942 

01:16:57.600 --> 01:17:02.700 

Naprawdę rozmawialiśmy bardzo merytorycznie najczęściej w wieloosobowych  

 

943 

01:17:02.700 --> 01:17:06.300 

zespołach, w których jeszcze państwo też uczestniczyliście.  

 

944 

01:17:06.300 --> 01:17:12.300 

Natomiast pod uwagę to co jest zasadnicze w pana wypowiedzi czyli  

 

945 

01:17:12.300 --> 01:17:17.400 

te wzrosty odciągające nasz budżet no to ja muszę powiedzieć,  

 

946 

01:17:17.400 --> 01:17:23.200 

że w historii mojej samorządowej to naprawdę jest jakiś ewenement  

 

947 

01:17:23.200 --> 01:17:28.800 

jeśli chodzi o te wzrosty, skala wzrostu i to na pewno ograniczało  

 

948 

01:17:28.800 --> 01:17:33.400 

możliwości podjęcia wielu tych trudniejszych zadań na  

 

949 

01:17:33.400 --> 01:17:36.700 

wielu naszych mieszkańców to przecież najważniejsze z  

 

950 

01:17:36.700 --> 01:17:39.200 

punktu widzenia ich miejsca zamieszkania. Naprawdę to  

 

951 

01:17:39.200 --> 01:17:48.000 

rozumiemy natomiast biorąc pod uwagę kompletu te środki zaplanowane  

 

952 

01:17:48.000 --> 01:17:54.400 

na wzrost energii wzrost gazu to my zaplanowaliśmy z  
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953 

01:17:54.400 --> 01:17:58.200 

taką z górką o 1000000 więcej niż wcześniej.  

 

954 

01:17:58.200 --> 01:18:02.300 

Natomiast mówiliśmy o tym na spotkaniach że my z góry zakładamy,  

 

955 

01:18:02.300 --> 01:18:05.400 

że to na pewno nie wystarczy, że na pewno w trakcie roku  

 

956 

01:18:05.400 --> 01:18:09.000 

będzie trzeba to jeszcze zmieniać jestem o tym przekonany tym  

 

957 

01:18:09.000 --> 01:18:13.400 

bardziej, że jakkolwiek by to nie zabrzmiało to naprawdę nie  

 

958 

01:18:13.400 --> 01:18:18.100 

ma też w tej sprawie z naszej strony jakiejś niechęci żeby  

 

959 

01:18:18.100 --> 01:18:22.500 

to już planować, tylko na tym że pokazuje się że dostajemy to  

 

960 

01:18:22.500 --> 01:18:26.300 

zupełnie na bieżąco bez jakiegoś uprzedzenia tak czyli mówiąc wprost,  

 

961 

01:18:26.300 --> 01:18:31.700 

kolejna faktura okazuje się droższa od poprzedniej na  

 

962 

01:18:31.700 --> 01:18:34.600 

podstawie po prostu zaczynamy budować zupełnie inny scenariusz  

 

963 

01:18:34.600 --> 01:18:38.600 

niż jeszcze ten który był nawet tydzień temu. Żeby daleko  

 

964 

01:18:38.600 --> 01:18:42.100 

nie szukać to ja pozwolę sobie posłużyć się przykładem samego  

 

965 

01:18:42.100 --> 01:18:48.300 

urzędu 6000 mniej więcej rok temu faktura za gaz teraz 15  

 

966 
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01:18:48.300 --> 01:18:51.700 

000 szanowni Państwo. Nie ma jeszcze temperatur jakieś niezwykłych,  

 

967 

01:18:51.700 --> 01:18:54.600 

nie ma temperatur bardzo minusowych, więc jest to naprawdę  

 

968 

01:18:54.600 --> 01:18:57.700 

może być dla nas wszystkich dramat.  

 

969 

01:18:57.700 --> 01:19:01.300 

Myślę, że tutaj przywołując konkretny przypadek, to między  

 

970 

01:19:01.300 --> 01:19:04.500 

innymi przypadek sulechowskiego basenu, który tak naprawdę  

 

971 

01:19:04.500 --> 01:19:09.400 

w strukturze swoich wydatków, wydatki na energię ma największe, energię i  

 

972 

01:19:09.400 --> 01:19:13.500 

gaz to są to są takie rzeczy dla nich najważniejsze.  

 

973 

01:19:13.500 --> 01:19:21.100 

Poza kwestiami osobowymi. Odnośnie PIT-u i CIT-u, może niech odpowie pan Marcin Fafuła,  

 

974 

01:19:21.100 --> 01:19:26.400 

natomiast ja to podawałem też na wcześniejszym spotkaniu mniejsze  

 

975 

01:19:26.400 --> 01:19:34.300 

wpływy w roku 2022 w PIT to jest prawie 1900000 zł.  

 

976 

01:19:34.300 --> 01:19:42.900 

Natomiast jeśli chodzi jeśli chodzi o rok, ja od razu przekażę może panu  

 

977 

01:19:42.900 --> 01:19:46.800 

Marcinowi, żebyśmy się nie powtarzali, on poda dokładne kwoty,  

 

978 

01:19:46.800 --> 01:19:53.300 

sekundę. Szanowni Państwo, udziały z podatku PIT na przyszły  

 

979 

01:19:53.300 --> 01:19:59.200 
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rok mamy zaplanowane na poziomie 22 412 674 zł.  

 

980 

01:19:59.200 --> 01:20:05.500 

Natomiast podatku CIT jest kwota 1 623 784 zł, ta kwota  

 

981 

01:20:05.500 --> 01:20:07.600 

jest podawana dla nas przez Ministerstwo Finansów. Nie mamy  

 

982 

01:20:07.600 --> 01:20:13.600 

możliwości [dźwięk niesłyszalny] co miesiąc d ostaniemy 1/12  

 

983 

01:20:13.600 --> 01:20:17.100 

tych kwot, to są wskaźniki zaplanowane przez Ministerstwo Finansów  

 

984 

01:20:17.100 --> 01:20:23.100 

bez możliwości korygowania przez burmistrza czy przez radę. To co pan  

 

985 

01:20:23.100 --> 01:20:27.500 

burmistrz powiedział w stosunku do tego roku kwota 1000900  

 

986 

01:20:27.500 --> 01:20:30.700 

będzie w przyszłym roku mniej niż w tym roku, a my spodziewaliśmy  

 

987 

01:20:30.700 --> 01:20:35.400 

się kwoty o 2,5 mln więcej tak, taki mieliśmy zapis, które  

 

988 

01:20:35.400 --> 01:20:38.100 

tak Państwo nas podają, że jest bardzo realne, zakładaliśmy, że wzrosty wynagrodzeń,  

 

989 

01:20:38.100 --> 01:20:45.400 

że przyszło z CIT-u dostaniemy o kwotę około 2,5 mln więcej niż w tym roku, dostaniemy  

 

990 

01:20:45.400 --> 01:20:51.300 

kwotę 1000900 mniej, aż tutaj jest i co ważne zmiana sposobu  

 

991 

01:20:51.300 --> 01:20:58.600 

liczenia udziałów powoduje, że nie ma możliwości, jeśli nasi mieszkańcy nawet w ciągu danego roku więcej 

dopracują  

 

992 

01:20:58.600 --> 01:21:02.900 
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zaliczki na podatek dochodowy. W kolejnym roku dopiero dostaniemy  

 

993 

01:21:02.900 --> 01:21:06.300 

wyrównanie, tak, czyli nie ma tak, że w ciągu roku tutaj w tej  

 

994 

01:21:06.300 --> 01:21:09.500 

pozycji będzie mogło być zwiększenia, tak o ile było w  

 

995 

01:21:09.500 --> 01:21:15.000 

latach poprzednich do roku 2021, także tutaj nawet wzrost wynagrodzeń  

 

996 

01:21:15.000 --> 01:21:18.000 

powoduje, że co miesiąc dostajemy taką samą kwotę. Z  

 

997 

01:21:18.000 --> 01:21:22.000 

jednej strony jest to lepsze, bo Państwo pamiętacie, jak w kwietniu  

 

998 

01:21:22.000 --> 01:21:25.300 

podczas pierwszej fali pandemii milion zł mniej no to  

 

999 

01:21:25.300 --> 01:21:30.100 

musieliśmy się mocno drapać z Państwem rozmawialiśmy o  

 

1000 

01:21:30.100 --> 01:21:33.200 

ograniczeniu wydatków. Teraz mili państwo gwarantuje, że 1/12  

 

1001 

01:21:33.200 --> 01:21:38.500 

niezależną od sytuacji epidemicznej, gospodarczej dostaną. Minus jest taki, że jeżeli nawet  

 

1002 

01:21:38.500 --> 01:21:45.300 

gospodarka będzie rozwijać się dużo szybciej niż prognozy to  

 

1003 

01:21:45.300 --> 01:21:48.800 

i tak wpływa ta 1/12 stała. Dziękuję bardzo.  

 

1004 

01:21:48.800 --> 01:21:53.100 

Dziękuję bardzo proszę ad vocem pan radny Jan Rerus.  

 

1005 

01:21:53.100 --> 01:21:57.300 

Bardzo dziękuję za wypowiedź, żebym tylko zrozumiał, że  
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1006 

01:21:57.300 --> 01:22:02.300 

ten CIT i PIT to jest na circa powiedzmy około 2000000 mniej  

 

1007 

01:22:02.300 --> 01:22:08.600 

niż poprzednio z tych jest też rozumiała tego nie wiedziałem, że  

 

1008 

01:22:08.600 --> 01:22:13.200 

jest inny układ płacenia, dobrze o tym wiedzieć, teraz co  

 

1009 

01:22:13.200 --> 01:22:18.100 

do pana burmistrza rozumiem, że tam jest milion złotych więcej,  

 

1010 

01:22:18.100 --> 01:22:23.300 

czyli w budżecie jest zwiększenie, ale z dużym prawdopodobieństwem o  

 

1011 

01:22:23.300 --> 01:22:27.900 

tych wprowadzonych teraz podwyżkach i może jeszcze przyszłości,  

 

1012 

01:22:27.900 --> 01:22:32.400 

że jednak będziemy musieli się pochylać nad zmianą tego  

 

1013 

01:22:32.400 --> 01:22:35.400 

budżetu w zakresie zwiększenia tak to rozumiem kosztów tych  

 

1014 

01:22:35.400 --> 01:22:38.800 

energetycznych i jeszcze tylko, bo tego nie pytałem ale  

 

1015 

01:22:38.800 --> 01:22:41.800 

chyba tak jest chciałbym tylko potwierdzenia, że również że  

 

1016 

01:22:41.800 --> 01:22:46.100 

mi chodzi o wynagrodzenia w oświacie również gdzieś miesiącu  

 

1017 

01:22:46.100 --> 01:22:49.500 

wrześniu, październiku będziemy musieli się pochylić tak  

 

1018 

01:22:49.500 --> 01:22:51.600 

to rozumiem chyba, że pan burmistrz mnie wyprowadzi z  
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1019 

01:22:51.600 --> 01:22:55.600 

błędu, ponieważ zaplanowana jest tak samo jak w poprzednich lat.  

 

1020 

01:22:55.600 --> 01:22:59.800 

Czy tylko wtedy potwierdzenia tego i to wszystko co mam, dziękuję.  

 

1021 

01:22:59.800 --> 01:23:04.400 

Bardzo proszę panie burmistrzu. To ja króciutko panie Janie,  

 

1022 

01:23:04.400 --> 01:23:08.300 

wcześniejsze rzeczy potwierdzam, natomiast co do wynagrodzeń w  

 

1023 

01:23:08.300 --> 01:23:10.600 

oświacie nie ma jeszcze dokumentu, nie ma informacji jaka  

 

1024 

01:23:10.600 --> 01:23:13.500 

to będzie ostatecznie kwota. Tutaj nie ma jeszcze tego  

 

1025 

01:23:13.500 --> 01:23:16.100 

dokumentu w tej chwili moja wiedza jest taka, że ta komisja  

 

1026 

01:23:16.100 --> 01:23:19.400 

trójstronna jeszcze ostatecznego stanowiska nie wypracowała i my  

 

1027 

01:23:19.400 --> 01:23:25.900 

do podpisu z kwotą budującą pewne zobowiązanie nie ma,  

 

1028 

01:23:25.900 --> 01:23:30.000 

nie została do samorządu przekazane. Dziękuję. Liczymy oczywiście, że  

 

1029 

01:23:30.000 --> 01:23:33.700 

zostaną też przekazane środki na to.  

 

1030 

01:23:33.700 --> 01:23:39.600 

No liczymy tak, ale czas pokaże. Dziękuję bardzo.  

 

1031 

01:23:39.600 --> 01:23:44.800 

Dziękuję bardzo pan radny Piotr Miszkiewicz.  

 

1032 
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01:23:44.800 --> 01:23:50.500 

Panie przewodniczący, w związku z dyskusją pozwolę sobie  

 

1033 

01:23:50.500 --> 01:23:54.500 

króciutko odnieś się do projektu uchwały budżetowej.  

 

1034 

01:23:54.500 --> 01:24:02.200 

Nasz klub docenia niejako zawarty kompromis propozycji pana  

 

1035 

01:24:02.200 --> 01:24:07.500 

burmistrza. Wierzymy, że ten projekt będzie realizowany w  

 

1036 

01:24:07.500 --> 01:24:12.400 

przyszłym roku jednak w tonie bardziej optymistycznym niż  

 

1037 

01:24:12.400 --> 01:24:16.700 

to miało miejsce do tej pory, że bardzo dużo słyszeliśmy takich  

 

1038 

01:24:16.700 --> 01:24:20.900 

pesymistycznych, że most w Pomorsku to będą kłopot etc.  

 

1039 

01:24:20.900 --> 01:24:27.200 

Wskazuję na ten optymistyczny ton kwoty inwestycyjne i  

 

1040 

01:24:27.200 --> 01:24:30.700 

ja uważam, że to jest właściwy kierunek rozwoju naszej gminy.  

 

1041 

01:24:30.700 --> 01:24:35.300 

Wiem, że przedłużone propozycje zadań naszego klubu niestety  

 

1042 

01:24:35.300 --> 01:24:39.800 

nie w pełni spotkało się z aprobatą, ale mimo wszystko ja  

 

1043 

01:24:39.800 --> 01:24:43.700 

też wierzę, że te kompromisy w przyszłym roku jeszcze uda  

 

1044 

01:24:43.700 --> 01:24:47.800 

się gdzieś znaleźć. Ja mam tylko jeszcze 2 pytania odnośnie samego  

 

1045 

01:24:47.800 --> 01:24:51.700 
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wniosku w ramach polskiego ładu oświetlenie z uwagi na  

 

1046 

01:24:51.700 --> 01:24:56.900 

to, że jest to jeden zbiorczy i bardzo duży wniosek na  

 

1047 

01:24:56.900 --> 01:25:01.800 

dużą kwotę, co do samej miejscowości Obłotne panie burmistrzu  

 

1048 

01:25:01.800 --> 01:25:05.700 

czy to jest cała miejscowość uwzględniona?  

 

1049 

01:25:05.700 --> 01:25:10.000 

I druga sprawa nie pamiętam ile jeszcze ulica ale wiem,  

 

1050 

01:25:10.000 --> 01:25:14.800 

że ul. Henryka Brodatego nie została uwzględniona, a była  

 

1051 

01:25:14.800 --> 01:25:18.900 

tam kwestia samego projektu na razie także tam bardzo mała  

 

1052 

01:25:18.900 --> 01:25:23.600 

kwota, która w ogóle by nie wpływała na całość jakbym chyba  

 

1053 

01:25:23.600 --> 01:25:28.900 

nie przekroczyło by to 5 milionów złoty? Dziękuję, dziękuję.  

 

1054 

01:25:28.900 --> 01:25:32.100 

Pan burmistrz od razu bardzo proszę ad vocem.  

 

1055 

01:25:32.100 --> 01:25:38.400 

Panie Piotrze odnośnie Obłotnego nie na pewno nie cała  

 

1056 

01:25:38.400 --> 01:25:42.300 

tak właściwie tak powinien odpowiedzieć w kontekście każdej  

 

1057 

01:25:42.300 --> 01:25:46.400 

z miejscowości. Absolutnie nie było szans, nie ma szans  

 

1058 

01:25:46.400 --> 01:25:53.000 

na to żebyśmy 100% ulic uwzględnili, myślę, że ten wniosek  
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1059 

01:25:53.000 --> 01:25:57.200 

musiałby opiewać na co najmniej dwukrotnie większą kwotę,  

 

1060 

01:25:57.200 --> 01:26:02.000 

choć oczywiście jest takie bardzo, bardzo wstępne wyliczenie.  

 

1061 

01:26:02.000 --> 01:26:09.600 

Co do tego co pan wskazał panie Piotrze w kontekście zadań,  

 

1062 

01:26:09.600 --> 01:26:15.500 

no to proszę mi wierzyć po prostu kwoty po zsumowaniu byłyby  

 

1063 

01:26:15.500 --> 01:26:18.500 

też astronomiczne, absolutnie nie do udźwignięcia gdybyśmy  

 

1064 

01:26:18.500 --> 01:26:23.400 

spróbowali tak matematycznie odpowiem choć staram się  

 

1065 

01:26:23.400 --> 01:26:25.900 

przy tego rodzaju zadaniach tak nie mówić, jakbyśmy 50%  

 

1066 

01:26:25.900 --> 01:26:30.700 

wniosków chcieli uwzględnić to byłoby to absolutnie niemożliwe  

 

1067 

01:26:30.700 --> 01:26:34.300 

do zrealizowania z punktu widzenia naszej sytuacji budżetowej.  

 

1068 

01:26:34.300 --> 01:26:37.800 

Mówiąc wprost budżet zapaliłby się na czerwono nie byłoby  

 

1069 

01:26:37.800 --> 01:26:40.400 

możliwości uchwalenia. To jest właśnie ta rzecz, o której  

 

1070 

01:26:40.400 --> 01:26:47.000 

też mówiliśmy. Co do dokumentacji jakiś tak drogich tematów  

 

1071 

01:26:47.000 --> 01:26:52.100 

to proszę pamiętać, że też one będą i są realizowane też  
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1072 

01:26:52.100 --> 01:26:59.300 

w ramach jakby innych zadań bieżących często też właśnie dodatkowe  

 

1073 

01:26:59.300 --> 01:27:03.800 

rzeczy się pojawiają w trakcie albo łączymy z innymi. Tutaj  

 

1074 

01:27:03.800 --> 01:27:09.300 

też częściowo są też realizowane przez naszych operatorów tak,  

 

1075 

01:27:09.300 --> 01:27:12.300 

bo też niektórych lokalizacjach są realizowane chociażby przez  

 

1076 

01:27:12.300 --> 01:27:16.200 

Eneę. Ale ja wiem, że jak gdyby to nas w pełni nie zadowala,  

 

1077 

01:27:16.200 --> 01:27:20.700 

natomiast no takie mamy a nie inne możliwości finansowe, o  

 

1078 

01:27:20.700 --> 01:27:24.200 

pieniądze to przecież wszyscy wiemy dziękuję. Dziękuję, ja  

 

1079 

01:27:24.200 --> 01:27:27.600 

tylko panie Piotrze jeszcze dodam uzupełniając to pana pytanie  

 

1080 

01:27:27.600 --> 01:27:31.300 

o oświetlenie, jeżeli by się udało te 5 milionów zrealizować to  

 

1081 

01:27:31.300 --> 01:27:33.800 

wszystko przyspieszy kolejne wnioski, które gdzieś tam  

 

1082 

01:27:33.800 --> 01:27:36.600 

czekają w kolejce i które byśmy uwzględnianie gdzieś za  

 

1083 

01:27:36.600 --> 01:27:39.700 

dziesięć piętnaście lat dopiero, bo jeżeli nam się uda  

 

1084 

01:27:39.700 --> 01:27:44.000 

zrealizować tą liczną, że tak powiem rzesze wniosków oświetleniowych  

 

1085 
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01:27:44.000 --> 01:27:47.300 

to tak naprawdę będziemy mogli realizować te, które też  

 

1086 

01:27:47.300 --> 01:27:50.300 

tam jeszcze dalej czekają i to stanie się możliwe. Panie Piotrze  

 

1087 

01:27:50.300 --> 01:27:54.300 

ad vocem. Ja tylko dopytam panie burmistrzu mi nie chodziło  

 

1088 

01:27:54.300 --> 01:27:58.800 

o Obłotne wszystkie ulice, tylko ta główna ulica ciąg łączących  

 

1089 

01:27:58.800 --> 01:28:02.400 

Kruszynę z Krężołami, czy całość jest przewidziana?  

 

1090 

01:28:02.400 --> 01:28:06.300 

Absolutnie nie miałem na myśli bocznych uliczek tylko czy  

 

1091 

01:28:06.300 --> 01:28:10.700 

jedna główna droga, która łączyła by poniekąd też ścieżkę  

 

1092 

01:28:10.700 --> 01:28:14.000 

rowerową z Krężołami tak, czy jest przewidziany ten cały  

 

1093 

01:28:14.000 --> 01:28:18.200 

odcinek o to mi chodzilo? 100% długości nie, przepraszam, że  

 

1094 

01:28:18.200 --> 01:28:21.100 

tak od razu ale 100% długości nie jest przewidziane tam  

 

1095 

01:28:21.100 --> 01:28:24.500 

są też inne lokalizacje poboczne tak, te zamieszkałe tak  

 

1096 

01:28:24.500 --> 01:28:29.800 

bardzo bardzo obrazuje. Najważniejszym elementem i punktem  

 

1097 

01:28:29.800 --> 01:28:32.500 

to jest ta ścieżka rowerowa, która kończy się w polu. Tam  

 

1098 

01:28:32.500 --> 01:28:38.200 
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jest ciemność dlatego pytam. Dziękuję.  

 

1099 

01:28:38.200 --> 01:28:41.400 

Myślę, że panie burmistrzu ewentualnie gdzieś tam pan  

 

1100 

01:28:41.400 --> 01:28:44.300 

radny Piotr powinien otrzymać tą informację konkretnie gdzie  

 

1101 

01:28:44.300 --> 01:28:48.200 

tam jest ten plan, bo bo jak widać chyba w tej dyskusji dotyczącej  

 

1102 

01:28:48.200 --> 01:28:51.600 

budżetu tej informacji nie uzyskał wcześniej.  

 

1103 

01:28:51.600 --> 01:28:56.400 

Bardzo proszę pan radny Piotr Bodnar. Szanowni Państwo w  

 

1104 

01:28:56.400 --> 01:29:00.200 

imieniu klubu radnych dla Sulechowa informuję, że klub  

 

1105 

01:29:00.200 --> 01:29:04.000 

poprze budżet uchwalony na 2022 rok.  

 

1106 

01:29:04.000 --> 01:29:08.300 

Bardzo dziękuję. Dziękuję bardzo proszę pan radny Zbigniew  

 

1107 

01:29:08.300 --> 01:29:15.500 

Trompa. Panie burmistrzu, Wysoka Rado, ja w imieniu klubu  

 

1108 

01:29:15.500 --> 01:29:20.400 

Provolone Sulechów chciałem powiedzieć, że nasza lista życzeń  

 

1109 

01:29:20.400 --> 01:29:25.200 

i budżetu nie była jakaś tam specjalnie zbyt obszerna. Postawiliśmy  

 

1110 

01:29:25.200 --> 01:29:28.600 

na kilka najważniejszych dla nas punktów i część z nich  

 

1111 

01:29:28.600 --> 01:29:33.300 

faktycznie pewnie w tym projekcie budżetu.  
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1112 

01:29:33.300 --> 01:29:41.300 

Ten najważniejszy największy nasz projekt, czyli ze strefy  

 

1113 

01:29:41.300 --> 01:29:47.300 

Nowy Świat w kierunku Cigacice nie znalazło się, ale cieszymy  

 

1114 

01:29:47.300 --> 01:29:50.500 

się ponieważ jest taka deklaracja pana burmistrza nawet  

 

1115 

01:29:50.500 --> 01:29:53.700 

myślę, że jeżeli w przyszłym roku będą wolne środki to  

 

1116 

01:29:53.700 --> 01:29:57.100 

będziemy się nad tym pochylać i to i to się pojawiało we  

 

1117 

01:29:57.100 --> 01:30:00.700 

wszystkich dyskusjach. Uczestniczyliśmy w pracach nad  

 

1118 

01:30:00.700 --> 01:30:06.700 

budżetem także w imieniu klubu Provolone Sulechów więc  

 

1119 

01:30:06.700 --> 01:30:11.700 

tego nie chcemy publikować. Na pewno będziemy głosować za  

 

1120 

01:30:11.700 --> 01:30:16.800 

przyjęciem tych trzech. Dziękuję bardzo proszę pan radny  

 

1121 

01:30:16.800 --> 01:30:23.000 

Roman Rakowski. Dziękuję bardzo, panie przewodniczący, szanowni  

 

1122 

01:30:23.000 --> 01:30:28.600 

państwo. Moim zdaniem dyskutowanie dzisiaj na temat wniosków,  

 

1123 

01:30:28.600 --> 01:30:32.800 

które zostały ujęte lub nie zostały ujęte nad sensownością, że  

 

1124 

01:30:32.800 --> 01:30:35.800 

tak nie ma sensu, bo dzisiaj i tak nie zmienimy, bo byśmy  
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1125 

01:30:35.800 --> 01:30:39.100 

musieli nad każdym punktem ewentualnie głosować to by  

 

1126 

01:30:39.100 --> 01:30:43.300 

miało bardzo zajęłoby nam to bardzo dużo czasu. No jednak  

 

1127 

01:30:43.300 --> 01:30:47.400 

ja mam do jednego zadań, które zostało ujęte, pytanie bardziej  

 

1128 

01:30:47.400 --> 01:30:51.500 

do wnioskodawcy mianowicie do pana przewodniczącego rady.  

 

1129 

01:30:51.500 --> 01:30:56.300 

Chodzi o budowę zbiornika retencyjnego. Tak a propos to  

 

1130 

01:30:56.300 --> 01:31:00.900 

w tych zadaniach, które otrzymaliśmy wczoraj we wnioskach to  

 

1131 

01:31:00.900 --> 01:31:04.700 

zadanie pojawia się dwukrotnie i raz pojawia się jako budowa  

 

1132 

01:31:04.700 --> 01:31:07.200 

zbiornika retencyjnego przy ulicy Żelaznej, a drugi raz  

 

1133 

01:31:07.200 --> 01:31:11.400 

pojawia się jako budowa zbiornika nr 7 przy Żurawi.  

 

1134 

01:31:11.400 --> 01:31:20.200 

Chciałbym znać uzasadnienie dlaczego tam ponieważ pan przewodniczący  

 

1135 

01:31:20.200 --> 01:31:26.300 

zna ten teren, dlaczego akurat to zadanie i proszę o  

 

1136 

01:31:26.300 --> 01:31:30.000 

wyjaśnienie jaka to mniej więcej kwota będzie. Dziękuję.  

 

1137 

01:31:30.000 --> 01:31:36.200 

Panie Romanie od razu odpowiadając dlaczego tam no to  

 

1138 
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01:31:36.200 --> 01:31:39.900 

miejsce pokazała koncepcja odwodnienia miasta, którą zrealizowaliśmy  

 

1139 

01:31:39.900 --> 01:31:45.800 

wydaje się pod koniec tego roku i tą koncepcję wszyscy państwo  

 

1140 

01:31:45.800 --> 01:31:50.100 

radni otrzymaliście tak i jeżeli chodzi o odwodnienie miasta  

 

1141 

01:31:50.100 --> 01:31:53.100 

to jednym z najważniejszych punktów tej koncepcji w  

 

1142 

01:31:53.100 --> 01:31:57.100 

tym wniosku, który gdzieś tam ta firma nam sporządziła właśnie  

 

1143 

01:31:57.100 --> 01:32:00.900 

była budowa zbiornika retencyjnego właśnie w tym miejscu na  

 

1144 

01:32:00.900 --> 01:32:03.400 

tych dwóch działkach, które gdzieś tam się znajdują przy  

 

1145 

01:32:03.400 --> 01:32:07.800 

ulicy Żurawiej. Jakby to miejsce zostało wskazane przez  

 

1146 

01:32:07.800 --> 01:32:12.800 

tą firmę zewnętrzną, która jakby dla nas tą dokumentację sporządziła  

 

1147 

01:32:12.800 --> 01:32:16.500 

tak i tak powiem panie Romanie w ten sposób. Sam się zdziwiłem,  

 

1148 

01:32:16.500 --> 01:32:20.600 

że pan burmistrz ten mój wniosek uwzględnił myślałem, że  

 

1149 

01:32:20.600 --> 01:32:24.500 

to jest takie zadanie, którego na ten moment nie jesteśmy w  

 

1150 

01:32:24.500 --> 01:32:27.800 

stanie zrealizować tak, ale rzeczywiście to odwodnienie miasta  

 

1151 

01:32:27.800 --> 01:32:31.300 
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trzeba gdzieś tam widzieć. Natomiast z rozmowy z panem burmistrzem,  

 

1152 

01:32:31.300 --> 01:32:35.800 

że po prostu środki na to się pojawią w ramach tego nowego  

 

1153 

01:32:35.800 --> 01:32:39.600 

ładu o którym się głośno mówi tak, pojawią się środki finansowe  

 

1154 

01:32:39.600 --> 01:32:45.500 

na tą retencję tak i dlatego to zadanie się pojawiło, ponieważ  

 

1155 

01:32:45.500 --> 01:32:49.100 

na ten punkt mają być środki zewnętrzne, które będą gdzieś  

 

1156 

01:32:49.100 --> 01:32:52.800 

tam mogły pozwolić tam zrealizować to zadanie tak.  

 

1157 

01:32:52.800 --> 01:32:55.800 

Natomiast jeżeli chodzi o to dlaczego jest dwa razy to  

 

1158 

01:32:55.800 --> 01:32:58.900 

zadanie to ja powiem szczerze teraz na to nie zwróciłem uwagi  

 

1159 

01:32:58.900 --> 01:33:02.800 

jakby pan radny Roman Rakowski mógłby w którym punkcie w  

 

1160 

01:33:02.800 --> 01:33:05.300 

auto poprawkach jest dwa razy, bo ja widziałem tylko raz  

 

1161 

01:33:05.300 --> 01:33:08.800 

300 000 w punkcie zdaje się 15 tak?  

 

1162 

01:33:08.800 --> 01:33:12.000 

Zwiększenie dotyczy utworzenia nowego zadania inwestycyjnego pod  

 

1163 

01:33:12.000 --> 01:33:17.200 

nazwą budowa zbiornika retencyjnego przy ulicy Żurawiej w Kruszynie  

 

1164 

01:33:17.200 --> 01:33:21.700 

etap opracowanie dokumentacji projektowej i to widzę w  
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1165 

01:33:21.700 --> 01:33:25.900 

punkcie 15, a czy jeszcze raz gdzieś jest to proszę mi  

 

1166 

01:33:25.900 --> 01:33:29.300 

to powiedzieć, bo nie widzę tego więcej razy. A nie mogę  

 

1167 

01:33:29.300 --> 01:33:33.000 

też w PDFie wyszukać szybko więc nie znajdę tak ale pan Roman  

 

1168 

01:33:33.000 --> 01:33:36.500 

ma wyłączony mikrofon. Włączony głos jeszcze trzeba.  

 

1169 

01:33:36.500 --> 01:33:40.400 

Sorry głos mogę? Bardzo proszę. W  

 

1170 

01:33:40.400 --> 01:33:44.900 

punkcie 16 w tym wniosku 46 są 2 zadania, tylko jedno jest  

 

1171 

01:33:44.900 --> 01:33:48.600 

raz numer 7 a drugie jest bez numeracji tego zbiornika, ale  

 

1172 

01:33:48.600 --> 01:33:53.100 

chyba tak czy nie? Nie we wnioskach otrzymaliśmy w wykazie wniosków,  

 

1173 

01:33:53.100 --> 01:33:58.500 

ale to już nie chodzi o to, to jest mała sprawa tam przełączenie  

 

1174 

01:33:58.500 --> 01:34:02.800 

po prostu ktoś dopisał drugi raz. Ale panie przewodniczący akurat  

 

1175 

01:34:02.800 --> 01:34:07.400 

mamy tutaj jedną rzecz wspólną. Obaj jesteśmy zdziwieni. Pan jest  

 

1176 

01:34:07.400 --> 01:34:10.800 

zdziwiony, że jest to ujęte ja jestem zdziwiony.  

 

1177 

01:34:10.800 --> 01:34:16.600 

Nie ja jestem tak, ale zdziwiony to za dużo powiedziane, ale  
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1178 

01:34:16.600 --> 01:34:23.800 

dokończę tylko, bo w obecnej sytuacji jak tam co w jakiej  

 

1179 

01:34:23.800 --> 01:34:28.300 

wykonaliśmy prace tutaj do Staszka się Kaczmara ze starszych  

 

1180 

01:34:28.300 --> 01:34:31.400 

zna doskonale ten teren wie jak tam to wygląda i jakie są  

 

1181 

01:34:31.400 --> 01:34:35.900 

problemy, ale my tutaj wykonaliśmy dużo tych prac.  

 

1182 

01:34:35.900 --> 01:34:40.900 

Jak Państwo wiecie krótko powiem, tam biegnie jednak dalej  

 

1183 

01:34:40.900 --> 01:34:44.800 

jeszcze kilka rowów, które zbierają te wody z tego terenu  

 

1184 

01:34:44.800 --> 01:34:49.100 

to osiedle, które powstało to duże osiedle blokowiska tych  

 

1185 

01:34:49.100 --> 01:34:53.500 

dwóch piętrowców one są już bardziej wysuszonym terenie, ale  

 

1186 

01:34:53.500 --> 01:34:57.300 

dalej mamy teren bliżej Kruszyny już jest zbiornik też  

 

1187 

01:34:57.300 --> 01:35:02.100 

wodny, który zbiera jest duży rów, który zmierza tą wodę,  

 

1188 

01:35:02.100 --> 01:35:07.300 

która odprowadza i moim zdaniem w tej chwili postawienie, budowa tego  

 

1189 

01:35:07.300 --> 01:35:10.100 

zbiornika w tym miejscu, które ja myślę że to chodzi o  

 

1190 

01:35:10.100 --> 01:35:16.600 

lewa strona naprzeciwko tego stawu przy Żurawiej to w  

 

1191 
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01:35:16.600 --> 01:35:19.200 

tej chwili mija się z celem, ale to jest moje zdanie, mogę  

 

1192 

01:35:19.200 --> 01:35:22.800 

się akurat mylić ale wydawanie takich pieniędzy ja myślę,  

 

1193 

01:35:22.800 --> 01:35:27.800 

że powinniśmy iść w innym kierunku udrażniania kanalizacji a  

 

1194 

01:35:27.800 --> 01:35:31.700 

nie budowy tego zbiornika. Te rowy, które zbierają zwróć  

 

1195 

01:35:31.700 --> 01:35:35.700 

uwagę panowie państwo jak tam przyjdziecie tam zbiornik przy  

 

1196 

01:35:35.700 --> 01:35:40.100 

wszystkich nie wiadomo jakich ulewach ten on nie jest przepełniony.  

 

1197 

01:35:40.100 --> 01:35:46.600 

Jest drożny to wszystko tam zresztą firma dba, służby pana  

 

1198 

01:35:46.600 --> 01:35:50.300 

burmistrza też dbają o te rowy i naprawdę tam nie widzę  

 

1199 

01:35:50.300 --> 01:35:55.200 

takiej potrzeby. Tam kończąc jeszcze temat pamiętacie mówiliśmy  

 

1200 

01:35:55.200 --> 01:36:01.100 

w kontekście braku boiska takiego okręgowego zabieramy też  

 

1201 

01:36:01.100 --> 01:36:04.600 

teren, bo później może być zupełnie no kiedyś inaczej będzie  

 

1202 

01:36:04.600 --> 01:36:09.400 

taka potrzeba. Zdziwienie popieram pana przewodniczącego też jestem zdziwiony.  

 

1203 

01:36:09.400 --> 01:36:13.000 

Dziękuję. Ale to pozytywne zdziwienie panie radny.  

 

1204 

01:36:13.000 --> 01:36:15.900 
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To w moim przypadku akurat trochę inaczej, no ale dziękuję bardzo.  

 

1205 

01:36:15.900 --> 01:36:21.200 

Dziękuję. Panie radny Romanie, ja otwieram tą koncepcję żeby  

 

1206 

01:36:21.200 --> 01:36:24.700 

panu łatwiej odpowiedzieć na to pytanie tylko, że ten  

 

1207 

01:36:24.700 --> 01:36:28.700 

plik jest 70 mega właśnie za sekundkę panu pokaże, bo  

 

1208 

01:36:28.700 --> 01:36:33.400 

to nie jest że tak powiem mój pomysł. Będę mógł też odpowiedzieć?  

 

1209 

01:36:33.400 --> 01:36:40.400 

Już ale to zaraz od powiem tak panie burmistrzu sekundkę, bo  

 

1210 

01:36:40.400 --> 01:36:43.700 

ja pozwolę sobie, bo pan radny Roman Rakowski mnie, że tak  

 

1211 

01:36:43.700 --> 01:36:47.500 

powiem o to zapytał zanim oddam panu burmistrzowi głos.  

 

1212 

01:36:47.500 --> 01:36:53.900 

Panie radny zleciliśmy 2 lata temu to pan radny Stanisław Kaczmar  

 

1213 

01:36:53.900 --> 01:36:57.500 

patrzę na niego, bo to było też takiego wniosek sporządzenie fachowcom  

 

1214 

01:36:57.500 --> 01:37:02.500 

koncepcji odwodnienia miasta Sulechowa i ta koncepcja stworzona  

 

1215 

01:37:02.500 --> 01:37:08.200 

przez firmę ESKO Consulting i jak byśmy sobie przejrzeli tą  

 

1216 

01:37:08.200 --> 01:37:12.500 

koncepcję to budowa tego zbiornika retencyjnego o numer  

 

1217 

01:37:12.500 --> 01:37:17.700 

7 na tej koncepcji jest ona zaplanowana to ta firma jakby  
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1218 

01:37:17.700 --> 01:37:20.600 

zewnętrzna, która że tak powiem jest specjalistyczna w  

 

1219 

01:37:20.600 --> 01:37:23.900 

tym zakresie to ona nam zaproponowała budowę tego zbiornika  

 

1220 

01:37:23.900 --> 01:37:27.600 

i jak czytalibyśmy sobie wnioski, które gdzieś tam ogólne  

 

1221 

01:37:27.600 --> 01:37:33.900 

zawarła dotyczące dalszych działań jeżeli chodzi o odwodnienie  

 

1222 

01:37:33.900 --> 01:37:38.100 

miasta to właśnie ten zbiornik retencyjny to był właśnie ten  

 

1223 

01:37:38.100 --> 01:37:41.100 

najważniejszy wniosek, który byliśmy zrealizować żeby jakiś  

 

1224 

01:37:41.100 --> 01:37:44.400 

tam sposób odwodnić miasto dlatego ja ufam specjalistom, bo  

 

1225 

01:37:44.400 --> 01:37:48.800 

ja się na tym nie znam, więc jeżeli oni nam to pokazali to ja powiedziałem  

 

1226 

01:37:48.800 --> 01:37:53.300 

to kiedyś panu Stanisławowi Kaczmarowi też mówiłem, że  

 

1227 

01:37:53.300 --> 01:37:56.300 

nie zrobimy tej koncepcji odwodnienia na marne po to  

 

1228 

01:37:56.300 --> 01:38:00.200 

żeby ta dokumentacja gdzieś tam koncepcja istniała i  

 

1229 

01:38:00.200 --> 01:38:03.400 

sobie tak powiem na szafce gdzieś tam i zapomnimy o  

 

1230 

01:38:03.400 --> 01:38:07.000 

niej, tylko jeżeli już wydamy na te 200 000, a tak zrobiliśmy  

 



Strona 94 z 213 

 

1231 

01:38:07.000 --> 01:38:11.300 

to należy systematycznie dążyć do tego żeby ją zrealizować.  

 

1232 

01:38:11.300 --> 01:38:15.400 

Stąd mój wniosek pojawił się, że tak powiem do budżetu na  

 

1233 

01:38:15.400 --> 01:38:18.800 

ten rok żeby spróbować taką dokumentację stworzyć i  

 

1234 

01:38:18.800 --> 01:38:22.500 

wniosek też byłby szerszy żeby przewidzieć ewentualnie jakieś  

 

1235 

01:38:22.500 --> 01:38:25.900 

zagospodarowanie tego terenu na teren rekreacyjny. Pan  

 

1236 

01:38:25.900 --> 01:38:29.000 

radny mówił o boisku, ale jakby tam była plaża tak mówiąc  

 

1237 

01:38:29.000 --> 01:38:31.800 

pół żartem pół serio ale to jest możliwe wbrew pozorom to  

 

1238 

01:38:31.800 --> 01:38:35.600 

myślę, że również mieszkańcy tych terenów okolicznych byliby  

 

1239 

01:38:35.600 --> 01:38:40.100 

zadowoleni a takie zbiorniki retencyjne z funkcją rekreacyjną  

 

1240 

01:38:40.100 --> 01:38:43.600 

pan Piotr się śmieje, ale ja widziałem i one istnieją nie  

 

1241 

01:38:43.600 --> 01:38:46.600 

tylko w Polsce ale w Niemczech można takie rzeczy robić  

 

1242 

01:38:46.600 --> 01:38:50.000 

ale dobrze. No powiedzmy, że macie mniej wyobraźni niż  

 

1243 

01:38:50.000 --> 01:38:56.900 

ja. Dziękuję. Panie burmistrzu bardzo proszę. Panie przewodniczący, dużo informacji  

 

1244 
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01:38:56.900 --> 01:39:00.600 

pan powiedział teraz nie do końca jestem pewny czy w  

 

1245 

01:39:00.600 --> 01:39:03.800 

takim punkcie czy coś nie także z góry przepraszam. Jeśli  

 

1246 

01:39:03.800 --> 01:39:06.300 

miałbym się wytłumaczyć dlaczego to uwzględniłem i dlaczego  

 

1247 

01:39:06.300 --> 01:39:12.200 

teraz to musimy tutaj częściowo pan prosto odpowiedział.  

 

1248 

01:39:12.200 --> 01:39:19.300 

Państwo w planie dla nas na tą kadencję tak naprawdę do  

 

1249 

01:39:19.300 --> 01:39:25.500 

roku 2030 wskazaliście, że z punktu widzenia kwestii melioracyjnych  

 

1250 

01:39:25.500 --> 01:39:31.400 

jest opracowanie koncepcji i na tej podstawie później realizowanie  

 

1251 

01:39:31.400 --> 01:39:35.000 

kompletnych zdań. Dlaczego w tym momencie no to muszę powiedzieć  

 

1252 

01:39:35.000 --> 01:39:39.800 

wprost, ponieważ w ramach programów rządowych przewidywana jest  

 

1253 

01:39:39.800 --> 01:39:45.000 

wprost realizacja naborów właśnie na zadania tak zwanej retencji  

 

1254 

01:39:45.000 --> 01:39:50.000 

i wśród tych zadań retencyjnych ten zbiornik się wprost doskonale  

 

1255 

01:39:50.000 --> 01:39:55.400 

wpisuje. Nawiasem mówiąc ja mam nadzieję, że dziś jutro  

 

1256 

01:39:55.400 --> 01:39:59.800 

pojutrze najpóźniej będę mógł odpisać taką deklarację na  

 

1257 

01:39:59.800 --> 01:40:05.500 
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poziomie powiatu zielonogórskiego gminy chcą podpisać zawrzeć  

 

1258 

01:40:05.500 --> 01:40:09.600 

po to aby tutaj nasz akurat Ośrodek Doradztwa Rolniczego w  

 

1259 

01:40:09.600 --> 01:40:15.100 

Kalsku dokonując pewnej analizy mógł potwierdzić kierunki najważniejszy  

 

1260 

01:40:15.100 --> 01:40:19.500 

zadań melioracyjno- retencyjnych, które będą premiowane przy  

 

1261 

01:40:19.500 --> 01:40:23.700 

naborach ministerialnych, więc to jest dla nas bardzo ważne,  

 

1262 

01:40:23.700 --> 01:40:28.100 

aby już teraz w tym konkretnym momencie myśląc o tych przyszłych  

 

1263 

01:40:28.100 --> 01:40:32.600 

naborach pracować nad dokumentami, które pozwolą nam powiedzmy  

 

1264 

01:40:32.600 --> 01:40:36.900 

za 2 maksymalnie 3 lata rozpocząć realizację.  

 

1265 

01:40:36.900 --> 01:40:43.200 

W ramach tej koncepcji my mówimy wprost o części retencyjnej i zbieraniu wody  

 

1266 

01:40:43.200 --> 01:40:47.300 

nie mówię tutaj akurat o tym o czym mówi pan Radek to  

 

1267 

01:40:47.300 --> 01:40:51.500 

też zakładam jest pewno fajną przyszłością, jest oczywiście wykorzystywane  

 

1268 

01:40:51.500 --> 01:40:55.100 

w wielu miejscach tak dzisiaj możemy umówić o dojściu o  

 

1269 

01:40:55.100 --> 01:40:58.800 

jakimś przejściu natomiast o tej części takiej bardzo typowo  

 

1270 

01:40:58.800 --> 01:41:04.300 

rekreacyjnej myślę, że nie na tym etapie i nie w ramach tego  
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1271 

01:41:04.300 --> 01:41:10.100 

o czym rozmawiamy, czyli naborów rządowych i jeszcze jedna  

 

1272 

01:41:10.100 --> 01:41:15.200 

rzecz, którą chciałbym mocno podkreślić na podstawie tej  

 

1273 

01:41:15.200 --> 01:41:22.100 

dokumentacji opracowanej przez firmę zewnętrzną możemy jednoznacznie stwierdzić, że dla tego  

 

1274 

01:41:22.100 --> 01:41:27.300 

obszaru to zawsze częściowo Kruszyny w tym również tego  

 

1275 

01:41:27.300 --> 01:41:31.800 

obszaru przyszłego gospodarczego, ale okolic ulicy Gdańskiej  

 

1276 

01:41:31.800 --> 01:41:36.300 

cały ten teren będzie miał znaczenie dla zatrzymania określonej  

 

1277 

01:41:36.300 --> 01:41:41.800 

ilości wody, która dzisiaj płynie tak jak pan mówi przez  

 

1278 

01:41:41.800 --> 01:41:46.400 

większość nie budzi być może, nie powoduje bardzo dużych  

 

1279 

01:41:46.400 --> 01:41:51.300 

problemów, ale w okolicach na przykład ulicy Dąbrowskiego już  

 

1280 

01:41:51.300 --> 01:41:55.200 

powoduje pewne problemy globalne w momencie kiedy występuje duże  

 

1281 

01:41:55.200 --> 01:41:59.200 

spiętrzenie wody ulewne opady, a niestety coraz częściej mamy  

 

1282 

01:41:59.200 --> 01:42:03.400 

do czynienia z takimi to mówiąc w prost musimy myśleć planistycznie i  

 

1283 

01:42:03.400 --> 01:42:07.500 

wyprzedzająco. To jest podstawowe tak jak wspomniał pan przewodniczący  
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1284 

01:42:07.500 --> 01:42:11.700 

co zostało wskazane jako podstawowe zadanie na terenie gminy  

 

1285 

01:42:11.700 --> 01:42:15.500 

Sulechów. Na dobrą sprawę najważniejsze dla miasta tak  

 

1286 

01:42:15.500 --> 01:42:21.500 

zostało to określone. Poza drugą częścią, która dotyczy generalnie  

 

1287 

01:42:21.500 --> 01:42:29.800 

budowy urządzeń związanych z odprowadzaniem deszczówki tak, bo  

 

1288 

01:42:29.800 --> 01:42:36.600 

Państwo wiecie niestety w obszarze Gminy nie posiadamy takich  

 

1289 

01:42:36.600 --> 01:42:40.100 

instalacji tak deszczowych. To jest olbrzymi problem, ale  

 

1290 

01:42:40.100 --> 01:42:43.900 

dzisiaj myśląc o zgromadzeniu tej wody o nie wypuszczeniu tej  

 

1291 

01:42:43.900 --> 01:42:47.400 

wody również, że niedługo być może będziemy musieli za  

 

1292 

01:42:47.400 --> 01:42:52.000 

pewne rzeczy płacić niż to właśnie o terenach utwardzonych betonowych  

 

1293 

01:42:52.000 --> 01:42:56.300 

to musimy też przewidzieć miejsca prowadzimy dużej ilości  

 

1294 

01:42:56.300 --> 01:43:00.600 

wody i tak zostało określone to miejsce. Przyznam się  

 

1295 

01:43:00.600 --> 01:43:03.000 

szczerze, że teraz nie mam przed sobą tej odpowiedzi jeśli  

 

1296 

01:43:03.000 --> 01:43:05.700 

tam jest rzeczywiście to dwukrotnie a rozumiem, że jest  

 

1297 
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01:43:05.700 --> 01:43:10.100 

no to tylko i wyłącznie przepraszam z pośpiechu i tego  

 

1298 

01:43:10.100 --> 01:43:13.800 

że ci coś stało z przeoczone tak, a dotyczy oczywiście to  

 

1299 

01:43:13.800 --> 01:43:18.000 

jest ta samo zadanie. Tak potrzeby leży i w miejscowości Kruszyna i w  

 

1300 

01:43:18.000 --> 01:43:23.700 

miejscowości w takim wymiarze choć ostatecznie to projektant  

 

1301 

01:43:23.700 --> 01:43:29.600 

zaproponuje ostateczną wielkość i posadowienie stawów na obszarze  

 

1302 

01:43:29.600 --> 01:43:32.700 

wskazanym przez firmę projektową.  

 

1303 

01:43:32.700 --> 01:43:37.400 

To chyba tyle dziękuję. Dziękuję ad vocem pan radny Roman  

 

1304 

01:43:37.400 --> 01:43:41.000 

Rakowski jeszcze bardzo proszę. Nie czy to już?  

 

1305 

01:43:41.000 --> 01:43:44.800 

Nie to było wcześniej.  

 

1306 

01:43:44.800 --> 01:43:50.800 

Rozumiem dobra dziękuję, także ja tylko tak do powiadając pan  

 

1307 

01:43:50.800 --> 01:43:56.500 

radny z tego co pamiętam ryby łowi tak? Ja nigdy nie łowiłem  

 

1308 

01:43:56.500 --> 01:44:00.300 

panie radny, ale jeżeli tam to kiedyś powstanie to kupię  

 

1309 

01:44:00.300 --> 01:44:03.400 

sobie wędkę i wspólnie z panem Romanem może na ryby pójdziemy.  

 

1310 

01:44:03.400 --> 01:44:08.600 
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Zapraszam serdecznie. Może pan nie kupować sprzętu mam  

 

1311 

01:44:08.600 --> 01:44:13.800 

pożyczę. Bardzo proszę pani radna Agnieszka Szeląg.  

 

1312 

01:44:13.800 --> 01:44:17.400 

Panie przewodniczący, panie burmistrzu, wysoka rado.  

 

1313 

01:44:17.400 --> 01:44:22.500 

Klub Platforma Obywatelska złożył do budżetu kilka zadań  

 

1314 

01:44:22.500 --> 01:44:28.100 

słuchając i chcąc zaspokoić potrzeby mieszkańców z resztą wszyscy  

 

1315 

01:44:28.100 --> 01:44:35.500 

radni mamy na celu aby poprawić jakość życia mieszkańców miasta  

 

1316 

01:44:35.500 --> 01:44:41.800 

i gminy. Jednym z zadań, które zostały w prognozie finansowej  

 

1317 

01:44:41.800 --> 01:44:46.600 

jest budowa drogi Brzechwy. Mamy zapewnienie od pana burmistrza,  

 

1318 

01:44:46.600 --> 01:44:50.500 

że w przyszłym roku tylko dokumentacja projektowa zostanie  

 

1319 

01:44:50.500 --> 01:44:58.300 

ukończona to będzie można urząd będzie starał się o  

 

1320 

01:44:58.300 --> 01:45:02.000 

dofinansowanie z innych źródeł i panie burmistrzu mieszkańcy  

 

1321 

01:45:02.000 --> 01:45:08.100 

na to liczą i mam nadzieję, że w przyszłym roku uzyskamy dofinansowanie  

 

1322 

01:45:08.100 --> 01:45:13.700 

na remont tej drogi i chciałbym zaznaczyć również, że  

 

1323 

01:45:13.700 --> 01:45:20.800 

zwracam uwagę na wynagrodzenia organizacyjnych i tutaj też  
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1324 

01:45:20.800 --> 01:45:26.500 

są w budżecie zaplanowany wzrost wynagrodzeń ze względu na  

 

1325 

01:45:26.500 --> 01:45:31.800 

wzrost najniższego wynagrodzenia zasadniczego procentowy na poziomie minimum  

 

1326 

01:45:31.800 --> 01:45:37.900 

210 zł. Stąd też członkowie klubu będą jednogłośnie za  

 

1327 

01:45:37.900 --> 01:45:41.500 

przyjęciem budżetu na rok przyszły dziękuję bardzo.  

 

1328 

01:45:41.500 --> 01:45:45.200 

Bardzo proszę ad vocem pan burmistrz Wojciech Sołtys.  

 

1329 

01:45:45.200 --> 01:45:49.600 

Pani Agnieszko potwierdzam wcześniejsze zobowiązania, w  

 

1330 

01:45:49.600 --> 01:45:53.200 

przyszłym roku w ramach naboru rozwoju funduszu dróg lokalnych  

 

1331 

01:45:53.200 --> 01:45:57.500 

zamierzamy złożyć te drogi w miejscowości Brzezie.  

 

1332 

01:45:57.500 --> 01:46:02.700 

Wierze, że w pierwszych kilku tygodniach przyszłego roku  

 

1333 

01:46:02.700 --> 01:46:06.100 

dokumentacje zostaną ukończone i będziemy mogli mniej więcej  

 

1334 

01:46:06.100 --> 01:46:09.300 

za zakładane ceny w kwietniu, wtedy przewidujemy te nabory  

 

1335 

01:46:09.300 --> 01:46:13.400 

aplikować tak jak Państwu mówiłem niestety w tym roku ze  

 

1336 

01:46:13.400 --> 01:46:18.300 

względu na Wody Polskie kilka dokumentacji macie to Państwo  
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1337 

01:46:18.300 --> 01:46:24.500 

wprowadzone w tak zwanych zadaniach, które będą połączone w roku przyszłym  

 

1338 

01:46:24.500 --> 01:46:28.600 

właśnie wykazane tylko i wyłącznie z tego powodu. No  

 

1339 

01:46:28.600 --> 01:46:33.700 

liczymy, że w tym okresie nie wydarzy będziemy mogli aplikować  

 

1340 

01:46:33.700 --> 01:46:39.000 

właśnie o lokalizacje tak odnośnie wynagrodzeń wielokrotnie mówiliśmy  

 

1341 

01:46:39.000 --> 01:46:43.400 

także już nie będę się powtarzał dziękuję. Dziękuję, bardzo proszę pan  

 

1342 

01:46:43.400 --> 01:46:49.500 

radny Stanisław Kaczmar. Panie przewodniczący, wysoka rado, panie  

 

1343 

01:46:49.500 --> 01:46:54.000 

burmistrzu. Ja już w sprawie budżetu nie będę zajmował głosu,  

 

1344 

01:46:54.000 --> 01:46:58.900 

bo w imieniu klubu zajął pan Zbyszek Trompa popierając oczywiście  

 

1345 

01:46:58.900 --> 01:47:03.700 

ten budżet, ale chciałbym jeszcze dwa zdania dodać do  

 

1346 

01:47:03.700 --> 01:47:10.100 

tutaj wątpliwości mojego przedmówcy pana radnego Romana Rakowskiego,  

 

1347 

01:47:10.100 --> 01:47:14.000 

ale też o formie koncepcji.  

 

1348 

01:47:14.000 --> 01:47:20.300 

Już wiele zdań pozytywnych i omawiających koncepcję powiedział  

 

1349 

01:47:20.300 --> 01:47:23.700 

pan burmistrz i pan przewodniczący, ale koncepcja proszę  

 

1350 
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01:47:23.700 --> 01:47:30.400 

Państwa dała nam odpowiedź jak mamy odprowadzać wody te  

 

1351 

01:47:30.400 --> 01:47:36.700 

deszczowe, które też nie mamy ani kanalizacji do odprowadzania wód  

 

1352 

01:47:36.700 --> 01:47:44.800 

deszczowych ani też możliwości odprowadzenia wód w jakim  

 

1353 

01:47:44.800 --> 01:47:49.300 

kierunku one mają płynąć? Bo ta koncepcja dała nam po  

 

1354 

01:47:49.300 --> 01:47:54.100 

prostu obraz dla służb oczywiście dała obraz w jakim kierunku  

 

1355 

01:47:54.100 --> 01:48:00.000 

mają płynąć. Wiadoma sprawa, że miasto jest położone na  

 

1356 

01:48:00.000 --> 01:48:06.400 

różnych wysokościach i nie mają w takiej koncepcji nie  

 

1357 

01:48:06.400 --> 01:48:12.400 

można proszę państwa dokumentacji na poszczególne ulice  

 

1358 

01:48:12.400 --> 01:48:17.000 

na poszczególne obszary miasta. Jeżeli się tworzy bez  

 

1359 

01:48:17.000 --> 01:48:23.500 

koncepcji to się tworzy na tak zwane o macku na czuja.  

 

1360 

01:48:23.500 --> 01:48:29.100 

Może tam może tam koncepcja daje nam taką możliwość pokazania  

 

1361 

01:48:29.100 --> 01:48:33.400 

i ten zbiornik retencyjny tak jak pan burmistrz wspomniał i  

 

1362 

01:48:33.400 --> 01:48:42.500 

pan przewodniczący tam zaplanowała firma, która jest nie  

 

1363 

01:48:42.500 --> 01:48:47.400 
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tylko właściwa ale pod względem technicznym, ale też firma,  

 

1364 

01:48:47.400 --> 01:48:52.900 

która zajmuje się te takimi sprawami i ten zbiornik pozwoli nam  

 

1365 

01:48:52.900 --> 01:48:58.300 

zatrzymać, bo nie odprowadzać do Odry proszę Państwa, bo  

 

1366 

01:48:58.300 --> 01:49:06.100 

cała sprawa polega na tym żeby nie odprowadzać wód opadowych  

 

1367 

01:49:06.100 --> 01:49:11.200 

gdzieś daleko i jest właśnie zatrzymywać w pobliżu i  

 

1368 

01:49:11.200 --> 01:49:16.300 

wykorzystywać i mam nadzieję, że to zostanie zrealizowane i  

 

1369 

01:49:16.300 --> 01:49:21.500 

dziękuję panu burmistrzowi za to, że właśnie wprowadził to w  

 

1370 

01:49:21.500 --> 01:49:28.000 

budżet, chociaż tak też miałem no taką cichą nadzieję, że  

 

1371 

01:49:28.000 --> 01:49:34.100 

to zrobi ale też miałem wątpliwości czy damy radę to  

 

1372 

01:49:34.100 --> 01:49:38.800 

udźwignąć, ale jeżeli pojawiły się pieniądze możliwość uzyskania,  

 

1373 

01:49:38.800 --> 01:49:43.200 

więc to trzeba to zrobić, bo myślę że w późniejszym czasie nie  

 

1374 

01:49:43.200 --> 01:49:46.800 

będziemy mieli takich możliwości, a miasto potrzebuję takich  

 

1375 

01:49:46.800 --> 01:49:51.300 

zbiorników i wiem, że będą tworzone w dalszym ciągu może  

 

1376 

01:49:51.300 --> 01:49:57.000 

mniejsze zbiorniki, ale te które nie pozwolą płynąć wodom  
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1377 

01:49:57.000 --> 01:50:03.700 

do Odry. Po prostu i te wody będą zagospodarowane na  

 

1378 

01:50:03.700 --> 01:50:08.000 

miejscu gminy Sulechów, dziękuję bardzo.  

 

1379 

01:50:08.000 --> 01:50:12.200 

Dziękuję bardzo proszę pan radny Sebastian Różycki.  

 

1380 

01:50:12.200 --> 01:50:17.400 

Panie burmistrzu, szanowni radni oraz słuchacze i oglądacze.  

 

1381 

01:50:17.400 --> 01:50:22.000 

Znakomicie wsłuchałem się w wypowiedź pana burmistrza tuż  

 

1382 

01:50:22.000 --> 01:50:27.200 

przed wprowadzeniem dyskusji dotyczącej budżetu, nadmieniam że  

 

1383 

01:50:27.200 --> 01:50:31.700 

jest to budżet kompromisu i my jako klub akceptujemy oczywiście  

 

1384 

01:50:31.700 --> 01:50:36.300 

te wszystkie zadania, które zostały wprowadzone jednak chciałbym  

 

1385 

01:50:36.300 --> 01:50:39.800 

żeby jeszcze raz wybrzmiały słowa, które widziałam burmistrz  

 

1386 

01:50:39.800 --> 01:50:44.300 

wcześniej dotyczące bardzo ważne strategicznych dla miasta  

 

1387 

01:50:44.300 --> 01:50:47.200 

chodzi o to, że w wolnych środkach w przyszłym roku i  

 

1388 

01:50:47.200 --> 01:50:50.400 

żeby się pojawi prowadzimy zadanie związane z przygotowaniem dokumentacji  

 

1389 

01:50:50.400 --> 01:50:55.500 

jeśli chodzi o drogę S3 oraz że to ona to wcześniej też  
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1390 

01:50:55.500 --> 01:51:00.700 

jednomyślnie wydali głos odnośnie budowy strefy tak nazwijmy  

 

1391 

01:51:00.700 --> 01:51:05.000 

to mieszkaniowej na starym tartaku jeśli chodzi o łącznik  

 

1392 

01:51:05.000 --> 01:51:09.200 

także panie burmistrzu, proszę jeszcze raz żeby te słowa  

 

1393 

01:51:09.200 --> 01:51:14.600 

deklaracji dziękuję. Dziękuję czy pan burmistrz od razu,  

 

1394 

01:51:14.600 --> 01:51:18.500 

bo to padło dzisiaj ale jeszcze raz się pan radny powtórzył?  

 

1395 

01:51:18.500 --> 01:51:24.100 

Bardzo proszę. Panie przewodniczący, szanowni państwo, panie  

 

1396 

01:51:24.100 --> 01:51:29.600 

Sebastianie, ja przede wszystkim deklaruje dwa zadania priorytetowe  

 

1397 

01:51:29.600 --> 01:51:34.700 

związane ze strefą Nowy Świat i związane ze zjazdem S3  

 

1398 

01:51:34.700 --> 01:51:38.400 

północ. W miarę możliwości po zakończeniu tych działań projektowych  

 

1399 

01:51:38.400 --> 01:51:43.800 

będziemy na pewno rozmawiali o skomunikowaniu w formie podkreślam  

 

1400 

01:51:43.800 --> 01:51:50.000 

w ciągu raczej pieszo-jezdnego niż drogi Piaskowa -  

 

1401 

01:51:50.000 --> 01:51:56.200 

Przemysłowa tak, bo tam na pewno będzie mieć problemy z  

 

1402 

01:51:56.200 --> 01:52:00.800 

szerokością, z samą przepustowością, a również tego że  

 

1403 
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01:52:00.800 --> 01:52:03.600 

tak naprawdę jest ona dzisiaj ciąg wykorzystywany przez  

 

1404 

01:52:03.600 --> 01:52:08.200 

mieszkańców przemieszczających się w u nas na pieszo dużej ilości dzieci  

 

1405 

01:52:08.200 --> 01:52:12.400 

ze szkoły, a więc tak oczywiście bardzo bardzo ważne dla  

 

1406 

01:52:12.400 --> 01:52:16.000 

nas z punktu widzenia komunikacyjnego obszar. Na pewno da  

 

1407 

01:52:16.000 --> 01:52:18.900 

to też przyszłości możliwość skrócenia tej drogi z tej  

 

1408 

01:52:18.900 --> 01:52:23.500 

części północnej południowej dla wielu mieszkańców.  

 

1409 

01:52:23.500 --> 01:52:26.200 

Dzisiaj pewnie większość z nich korzysta z przejścia przez  

 

1410 

01:52:26.200 --> 01:52:30.500 

cmentarz dziękuję. Dziękuję, no na pewno realizacja tej  

 

1411 

01:52:30.500 --> 01:52:33.000 

nowej inwestycji budowlanej jeżeli chodzi o osiedla panie  

 

1412 

01:52:33.000 --> 01:52:36.300 

Sebastianie wymusi takie działania, bo ja sobie nie wyobrażam  

 

1413 

01:52:36.300 --> 01:52:39.900 

żeby ta droga tam nie powstała i na pewno to na wszystkim ułatwi  

 

1414 

01:52:39.900 --> 01:52:42.800 

życie bardzo proszę pani radna. Ja tylko jedno słowo panie  

 

1415 

01:52:42.800 --> 01:52:46.100 

burmistrz dziękuję. Bardzo dziękuję.  

 

1416 

01:52:46.100 --> 01:52:48.700 
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Bardzo proszę pani radna Krystyna Jagodzińska Kochaniak jeszcze.  

 

1417 

01:52:48.700 --> 01:52:58.000 

Ja bym tylko chciała się odnieść do dyskusji na temat zbiornika  

 

1418 

01:52:58.000 --> 01:53:03.700 

retencyjnego. Proszę Państwa, ja akurat byłabym zaskoczona gdyby  

 

1419 

01:53:03.700 --> 01:53:07.300 

to zadanie do budżetu nie weszło. Byłabym zaskoczona bardziej  

 

1420 

01:53:07.300 --> 01:53:11.600 

wiemy o tym, że polski ład kładzie duży nacisk na to  

 

1421 

01:53:11.600 --> 01:53:15.400 

żeby właśnie wprowadzić retencje w swoich miejscowościach.  

 

1422 

01:53:15.400 --> 01:53:23.200 

Muszę Państwu wiedzieć, że ten temat również dotyka spraw  

 

1423 

01:53:23.200 --> 01:53:26.800 

dotyczących klimatu. W związku z tym tych pieniędzy na  

 

1424 

01:53:26.800 --> 01:53:31.800 

retencję będzie.  

 

1425 

01:53:31.800 --> 01:53:36.500 

Jeżeli będziemy mieli już w zarysie plan, to jest podstawą  

 

1426 

01:53:36.500 --> 01:53:40.600 

do występowania o dofinansowanie gdzie jestem bardzo zadowolona,  

 

1427 

01:53:40.600 --> 01:53:43.800 

że to się znalazło w budżecie, że taki pan powstanie plan  

 

1428 

01:53:43.800 --> 01:53:49.900 

będziemy mieli będzie nabór będziemy mogli oczywiście przedyskutować  

 

1429 

01:53:49.900 --> 01:53:54.300 

czy wchodzimy i występujemy z wnioskiem o dofinansowanie, finansowanie  



Strona 109 z 213 

 

 

1430 

01:53:54.300 --> 01:53:57.800 

jak Państwo jest dosyć duże i będziemy się zastanawiać czy  

 

1431 

01:53:57.800 --> 01:54:05.500 

z tej formy korzystać. Natomiast cieszy mnie, że staram się  

 

1432 

01:54:05.500 --> 01:54:10.200 

przygotowywać naszą gminę do tego żeby się nie wykluczać z  

 

1433 

01:54:10.200 --> 01:54:13.800 

programów proponowanych przez polski ład dziękuję.  

 

1434 

01:54:13.800 --> 01:54:19.300 

Zatem dobrze to dziękuję, nie widzę więcej głosów w  

 

1435 

01:54:19.300 --> 01:54:25.000 

dyskusji. No to tylko ja krótko powiem zanim przejdziemy do  

 

1436 

01:54:25.000 --> 01:54:30.500 

nowego punktu. Cieszę się wspólnie pewnie z państwem radnymi,  

 

1437 

01:54:30.500 --> 01:54:34.800 

panem burmistrzem, że kolejny raz budżet się tak przeprowadzić, że  

 

1438 

01:54:34.800 --> 01:54:39.500 

dyskusja się toczyła dosyć burzliwa te autopoprawki, bo  

 

1439 

01:54:39.500 --> 01:54:43.300 

jest kilkanaście albo nawet jest ich dużo tak w wyniku tej  

 

1440 

01:54:43.300 --> 01:54:47.200 

dyskusji przyjmiemy taki budżet, który oczywiście nie  

 

1441 

01:54:47.200 --> 01:54:50.600 

satysfakcjonuje nas pewnie w pełni do końca, ale jest bardzo  

 

1442 

01:54:50.600 --> 01:54:56.400 

ambitny jest bardzo myślę rozwojowy, bo te inwestycje które  
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1443 

01:54:56.400 --> 01:55:00.800 

się pojawiają kryją się w duże miliony i cieszę się, że  

 

1444 

01:55:00.800 --> 01:55:05.300 

udało się jakiś taki wspólny konsensus wydyskutować, że  

 

1445 

01:55:05.300 --> 01:55:08.500 

pomimo że wszyscy Państwo tutaj dzisiaj aktywnie zabieraliście głos  

 

1446 

01:55:08.500 --> 01:55:11.900 

to już nikt dzisiaj poprawki do budżetu nie zgłosił tak,  

 

1447 

01:55:11.900 --> 01:55:15.900 

także dziękuję Państwu za tą dyskusję i przechodzimy kolejnego  

 

1448 

01:55:15.900 --> 01:55:21.000 

punktu głosowanie nad auto poprawkami i poprawkami radnych.  

 

1449 

01:55:21.000 --> 01:55:23.600 

Poprawek radnych nie było, natomiast były auto poprawki zgłoszone  

 

1450 

01:55:23.600 --> 01:55:28.700 

przez pana burmistrza wspólnie uzgodnione z nami i pytanie  

 

1451 

01:55:28.700 --> 01:55:32.300 

do Państwa radnych, czy te autopoprawki Państwo radni chcecie  

 

1452 

01:55:32.300 --> 01:55:35.700 

głosować oddzielnie czy możemy tak jak pan burmistrz tutaj  

 

1453 

01:55:35.700 --> 01:55:39.400 

proponował przegłosować je wszystkie łącznie? No i pytam  

 

1454 

01:55:39.400 --> 01:55:43.100 

się Państwa jeżeli jedna z Państwa osób wyrazi chęć głosowania  

 

1455 

01:55:43.100 --> 01:55:47.600 

oddzielnie to takie łącznie musieli przeprowadzić.  

 

1456 
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01:55:47.600 --> 01:55:51.500 

Łącznie, łącznie. Stanisław Kaczmar się zgłasza.  

 

1457 

01:55:51.500 --> 01:55:56.500 

Panie przewodniczący, Wysoka Rado, ja chciałbym tutaj panie  

 

1458 

01:55:56.500 --> 01:56:00.900 

przewodniczący tylko pewną uwagę wnieść z tego względu, że  

 

1459 

01:56:00.900 --> 01:56:07.300 

pan Rakowski i tam zauważył błąd, są dwie pozycje razem  

 

1460 

01:56:07.300 --> 01:56:13.200 

to nie wiem czy w autopoprawce? Jest to nie tym dokumencie rozumiem.  

 

1461 

01:56:13.200 --> 01:56:16.500 

W odpowiedzi na zapytanie klubu to ja już doszedłem, to  

 

1462 

01:56:16.500 --> 01:56:20.700 

jasne dobra okej, jasne czyli się wyjaśniło.  

 

1463 

01:56:20.700 --> 01:56:26.300 

Czy Państwo radni wyrażają zgodę na głosowanie auto poprawek  

 

1464 

01:56:26.300 --> 01:56:34.500 

łącznie? Nikt nie protestuje tak? Tak łącznie, łącznie tak.  

 

1465 

01:56:34.500 --> 01:56:38.600 

Dziękuję. Za Sulechowa też. Przejdźmy do głosowania, a  

 

1466 

01:56:38.600 --> 01:56:42.000 

zaraz przepraszam no przejdźmy do głosowania nad auto poprawkami  

 

1467 

01:56:42.000 --> 01:56:46.200 

zgłoszonymi przez pana burmistrza, wszystkie autopoprawki przegłosujemy  

 

1468 

01:56:46.200 --> 01:56:51.100 

łącznie tak. Bardzo proszę Biuro Rady o umożliwienie nam  

 

1469 

01:56:51.100 --> 01:56:55.300 
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takiego głosowania, a Państwa radnych o oddanie głosu na  

 

1470 

01:56:55.300 --> 01:56:59.800 

swoich urządzeniach aut poprawki zgłoszone do budżetu przez  

 

1471 

01:56:59.800 --> 01:57:16.500 

pana burmistrza. Pani Elu bardzo prosimy o oddanie głosu.  

 

1472 

01:57:16.500 --> 01:57:24.200 

Dziękuję, za 21 radnych stwierdzam, że auto poprawki do  

 

1473 

01:57:24.200 --> 01:57:28.100 

budżetu zostały przyjęte jednogłośnie. Przechodzimy do  

 

1474 

01:57:28.100 --> 01:57:32.000 

kolejnego punktu odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz  

 

1475 

01:57:32.000 --> 01:57:35.900 

z przyjętymi zmianami. Bardzo proszę panie burmistrzu pan  

 

1476 

01:57:35.900 --> 01:57:42.300 

skarbnik jak rozumiem tak? Tak panie przewodniczący, poproszę  

 

1477 

01:57:42.300 --> 01:57:46.000 

oczywiście pana skarbnika o odczytanie projektu uchwały budżetowej  

 

1478 

01:57:46.000 --> 01:57:50.700 

wraz z wszelkimi zmianami, ale w tym momencie bardzo serdecznie  

 

1479 

01:57:50.700 --> 01:57:53.800 

dziękuję za przyjęcie jeszcze przełączę pana Marcina.  

 

1480 

01:57:53.800 --> 01:58:04.800 

Dziękuję za przyjęcie poprawek, bo sam tak powiem ułatwioną, bo mogę w całości  

 

1481 

01:58:04.800 --> 01:58:10.300 

przeczytać uchwałę z autopoprawkami. Uchwała numer Rady Miejskiej  

 

1482 

01:58:10.300 --> 01:58:14.800 

w Sulechowie proszę dodać 25-tego grudnia 2021 roku w  
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1483 

01:58:14.800 --> 01:58:18.300 

sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok.  

 

1484 

01:58:18.300 --> 01:58:29.800 

Na podstawie art. 18 ust. 2 punkt 4 punktu 9 bd oraz punktu 10 ustawy o samorządzie gminnym, dziennik  

 

1485 

01:58:29.800 --> 01:58:37.800 

ustaw z 2021 roku pozycja 1382 i 1834 art.  

 

1486 

01:58:37.800 --> 01:58:43.300 

212 art. 215 art.  

 

1487 

01:58:43.300 --> 01:58:47.600 

216, 217, 218 art.  

 

1488 

01:58:47.600 --> 01:58:52.200 

222 art. 235 art. 236 art.  

 

1489 

01:58:52.200 --> 01:58:56.600 

237, 239 art. 258 i  

 

1490 

01:58:56.600 --> 01:59:06.300 

art. 264 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku pozycja 305  

 

1491 

01:59:06.300 --> 01:59:10.900 

pozycja 1535 i 1773 uchwala się co następuje.  

 

1492 

01:59:10.900 --> 01:59:18.700 

Ustalenie dochodu na 2020 rok włączanej kwocie 139 06  

 

1493 

01:59:18.700 --> 01:59:27.300 

7 890 zł i 83 gr z tego dochody bieżące w kwocie 118 870  

 

1494 

01:59:27.300 --> 01:59:35.400 

489 zł 80 gr dochody majątkowe w kwocie 20 190 360 zł.  

 

1495 

01:59:35.400 --> 01:59:40.600 

Dochody gminy określa załącznik nr 1. §2  
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1496 

01:59:40.600 --> 01:59:46.200 

ust. 1 ustala się wydatki budżetu gminy na 2022 roku w  

 

1497 

01:59:46.200 --> 01:59:53.500 

kwocie 154 800 523 zł i 22 groszy zgodnie z załącznikiem nr 2.  

 

1498 

01:59:53.500 --> 01:59:58.800 

Ust. 2 wydatki budżetu obejmują plan wydatków bieżących na  

 

1499 

01:59:58.800 --> 02:00:06.900 

łączną kwotę 121 780 564 zł i z tego punkt 1.  

 

1500 

02:00:06.900 --> 02:00:14.000 

Wydatki bieżące jednostek budżetowych 87 359 817, 42 gr.  

 

1501 

02:00:14.000 --> 02:00:20.800 

Wynagrodzenia i składka od nich naliczany 52 200 439 i  

 

1502 

02:00:20.800 --> 02:00:24.400 

60 groszy, wydatki związane z realizacją ustawowych zadań w kwocie  

 

1503 

02:00:24.400 --> 02:00:29.100 

159 367 i 72 gr. 2.  

 

1504 

02:00:29.100 --> 02:00:37.700 

Wydatki na dotację na zadania bieżące 8 613 040 zł wydatki  

 

1505 

02:00:37.700 --> 02:00:43.200 

na świadczenia na rzecz osób fizycznych 25090 021, 78  

 

1506 

02:00:43.200 --> 02:00:46.800 

groszy. Punkt 4. wydatki na programy finansowane z udziałem  

 

1507 

02:00:46.800 --> 02:00:50.000 

środków, o których mowa w art.5 ust.  

 

1508 

02:00:50.000 --> 02:00:55.600 

1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych 116 995 i  

 

1509 



Strona 115 z 213 

 

02:00:55.600 --> 02:01:00.300 

60 gr. 5 wydatki na obsługę długu 600 000.  

 

1510 

02:01:00.300 --> 02:01:05.600 

Wydatki budżetowe obejmują plan wydatków majątkowych na  

 

1511 

02:01:05.600 --> 02:01:13.700 

inwestycje i zakupy inwestycyjne na łączną kwotę 32 973 948,32  

 

1512 

02:01:13.700 --> 02:01:16.900 

zł w tym z udziałem środków o których mowa w art.5  

 

1513 

02:01:16.900 --> 02:01:23.600 

ust.1 ustawy o finansach na kwotę 350 000 zł.  

 

1514 

02:01:23.600 --> 02:01:28.700 

Ust.4 kwota wydatków określonych w ustępie pierwszym obejmuje  

 

1515 

02:01:28.700 --> 02:01:38.000 

z budżetu gminy Sulechów w kwocie 11 617 953 zł z tego dotacje dla jednostek finansów  

 

1516 

02:01:38.000 --> 02:01:46.900 

publicznych 5 206 843 zł dotacje dla jednostek spoza sektora finansów 6 351  

 

1517 

02:01:46.900 --> 02:01:52.500 

490 zł zgodnie z załącznikiem nr 3. §3 w budżecie Gminy  

 

1518 

02:01:52.500 --> 02:01:55.600 

Sulechów wyodrębnia się dochody i wydatki finansowane z tytułu jest  

 

1519 

02:01:55.600 --> 02:01:59.400 

to związane ze szczególnym wskazaniem ogólnymi zasadami wykonywania  

 

1520 

02:01:59.400 --> 02:02:04.400 

budżetu wynikających z odrębnych ustaw. 1.  

 

1521 

02:02:04.400 --> 02:02:07.500 

Ustala się w kwocie 150 000 związane z gromadzeniem środków  

 

1522 

02:02:07.500 --> 02:02:11.500 
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z tytułu opłat i kar, o których mowa w art. 402 ust.  

 

1523 

02:02:11.500 --> 02:02:17.100 

4,6 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 roku prawo ochrony środowiska oraz wydatki  

 

1524 

02:02:17.100 --> 02:02:23.200 

w kwocie 1045000 zł realizacja zadań związanych z ochroną środowiska i gospodarki wodnej.  

 

1525 

02:02:23.200 --> 02:02:29.900 

2. Ustala Się dochody w kwocie 612 000 do wydawania zezwoleń  

 

1526 

02:02:29.900 --> 02:02:34.300 

na sprzedaż napojów alkoholowych oraz wydatki w kwocie 544 300  

 

1527 

02:02:34.300 --> 02:02:38.300 

na realizację zadań w gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania  

 

1528 

02:02:38.300 --> 02:02:43.000 

problemów alkoholowych oraz wydatki w kwocie 67700 na realizację  

 

1529 

02:02:43.000 --> 02:02:47.700 

gminnego programu przeciwdziałaniu narkomanii. 3. Ustala się dochody w  

 

1530 

02:02:47.700 --> 02:02:54.700 

kwocie 9 039 189 zł 35 gr z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami  

 

1531 

02:02:54.700 --> 02:03:02.000 

komunalnymi oraz wydatki w kwocie 9 0 39 189 zł na funkcjonowanie  

 

1532 

02:03:02.000 --> 02:03:06.000 

systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 4. Ustala się w kwocie  

 

1533 

02:03:06.000 --> 02:03:14.300 

24 348 384 zł obejmujące dotacje celowe na realizację zadań administracji  

 

1534 

02:03:14.300 --> 02:03:17.900 

rządowej i innych zleconych gminie ustawami oraz podatku w  

 

1535 

02:03:17.900 --> 02:03:23.900 

kwocie 24 348 374 zł z przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu administracji  
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1536 

02:03:23.900 --> 02:03:27.800 

i innych zleconych w gminie ustawami.  

 

1537 

02:03:27.800 --> 02:03:31.800 

5. Ustala się plan wydatków na zadania realizowane przez  

 

1538 

02:03:31.800 --> 02:03:35.600 

udział wsparcia rządowego w gminie Sulechów w 2022 roku  

 

1539 

02:03:35.600 --> 02:03:40.800 

zgodnie z pkt 5. §4 Ustala się dochody w kwocie 2400 zł  

 

1540 

02:03:40.800 --> 02:03:51.300 

i wydatki w kwocie 2400 zł związane z realizacją zadań wykonywanych w  

 

1541 

02:03:51.300 --> 02:03:54.400 

drodze umów. §5 Ustala się wydatki budżetu obejmującego zadania  

 

1542 

02:03:54.400 --> 02:04:00.000 

jednostek pomocniczych Gminy w kwocie 620631,20 zł w tym ze środków funduszu sołeckiego  

 

1543 

02:04:00.000 --> 02:04:06.000 

620 631,20 zł.  

 

1544 

02:04:06.000 --> 02:04:11.900 

§6 ust. 1 ustala się deficyt budżetu gminy w kwocie 15  

 

1545 

02:04:11.900 --> 02:04:16.100 

686 673 i 30 gr. Ust. 2 Deficyt  

 

1546 

02:04:16.100 --> 02:04:21.700 

Budżetu zostanie pokryty z emisji papierów wartościowych 5  

 

1547 

02:04:21.700 --> 02:04:29.000 

220 000 nie wykorzystanych wynikających dochodów i wydatków  

 

1548 

02:04:29.000 --> 02:04:31.800 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania  
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1549 

02:04:31.800 --> 02:04:36.200 

budżetu określonych w odrębnych ustawach w kwocie 4 850  

 

1550 

02:04:36.200 --> 02:04:40.700 

439 i 60 gr oraz wolne środki o których mowa w art.  

 

1551 

02:04:40.700 --> 02:04:47.100 

217 ust.2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych w kwocie 5 056  

 

1552 

02:04:47.100 --> 02:04:58.700 

233. Ustala się kwotę budżetu 15 686 663 zł zgodnie z  

 

1553 

02:04:58.700 --> 02:05:06.300 

załącznikiem nr 4. §7 W budżecie tworzy się rezerwę. 1) Rezerwę ogólną - 500  

 

1554 

02:05:06.300 --> 02:05:10.200 

000. Punkt 2 rezerwę celową na realizację zadań własnych z  

 

1555 

02:05:10.200 --> 02:05:13.300 

zakresu zarządzania kryzysowego 500 000 zł.  

 

1556 

02:05:13.300 --> 02:05:18.500 

§8 Ustala się limit zobowiązań do zaciągania pożyczek i  

 

1557 

02:05:18.500 --> 02:05:22.600 

kredytów i emitowania papierów wartościowych na 1. Pokrycie  

 

1558 

02:05:22.600 --> 02:05:26.200 

występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 3  

 

1559 

02:05:26.200 --> 02:05:29.400 

miliony złotych i pkt 2. Finansowanie planowanego deficytu  

 

1560 

02:05:29.400 --> 02:05:33.600 

budżetu w kwocie 5 220 000 zł.  

 

1561 

02:05:33.600 --> 02:05:39.800 

§9 Upoważnia się burmistrza Sulechowa do 1) zaciągania pożyczek  

 

1562 
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02:05:39.800 --> 02:05:42.800 

i kredytów krótkoterminowych na pokrycie występującego w  

 

1563 

02:05:42.800 --> 02:05:45.500 

ciągu roku przejściowego deficytu budżetu do kwoty 3000000  

 

1564 

02:05:45.500 --> 02:05:55.400 

zł. Pkt 3. Dokonywania zmian innych niż określone w  

 

1565 

02:05:55.400 --> 02:05:59.400 

artykule 257 ustawy o finansach publicznych z wyłączeniem przeniesień wydatków między działami. Pkt 4.  

 

1566 

02:05:59.400 --> 02:06:05.700 

Lokowania wolnych środków budżetowych na rachunku bankowym w banku innym niż  

 

1567 

02:06:05.700 --> 02:06:11.200 

prowadzącym. 5. Zaciągania kredytów i pożyczek oraz emitowania  

 

1568 

02:06:11.200 --> 02:06:14.400 

papierów wartościowych, o których mowa w art. 80 ust.  

 

1569 

02:06:14.400 --> 02:06:20.000 

1 ustawy o finansach publicznych do wysokości 5 220 000.  

 

1570 

02:06:20.000 --> 02:06:25.300 

Przekazania wybranym kierownikom jednostek organizacyjnych do  

 

1571 

02:06:25.300 --> 02:06:29.300 

zaciągania zobowiązań z tytułu umów realizacja budżetowych i  

 

1572 

02:06:29.300 --> 02:06:31.900 

w latach następnych jest niezbędna to zrobionej ciągłość działania  

 

1573 

02:06:31.900 --> 02:06:35.300 

jednostki i z których wynikające płatności przekraczają rok  

 

1574 

02:06:35.300 --> 02:06:40.100 

budżetowy. Pkt 7. Dokonywania zmian w planie dochodów i wydatków związanych z A.  

 

1575 

02:06:40.100 --> 02:06:49.600 
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Zmianą kwot lub uzyskanych płatności z budżetów europejskich i  

 

1576 

02:06:49.600 --> 02:06:52.900 

B zmianami realizacji przedsięwzięcia finansowanego ze  

 

1577 

02:06:52.900 --> 02:06:55.500 

środków europejskich albo środków, o których mowa w  

 

1578 

02:06:55.500 --> 02:07:02.300 

art.5 ust.1 pkt 3 o ile zmiany nie pogorszą wyników budżetu. C zwroty płatności otrzymanych  

 

1579 

02:07:02.300 --> 02:07:06.200 

zwrotów środków europejskich. §10 uchwała wchodzi w życie z  

 

1580 

02:07:06.200 --> 02:07:10.200 

dniem 01.01. 2022 roku i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym  

 

1581 

02:07:10.200 --> 02:07:16.200 

Województwa Lubuskiego. Dziękuję bardzo.  

 

1582 

02:07:16.200 --> 02:07:22.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu punkt 7.7  

 

1583 

02:07:22.300 --> 02:07:25.900 

głosowanie projektów uchwał w sprawie uchwały budżetowej Gminy  

 

1584 

02:07:25.900 --> 02:07:33.600 

Sulechów na 2022 rok druk nr 478 wraz z przyjętymi zmianami.  

 

1585 

02:07:33.600 --> 02:07:39.500 

Bardzo proszę Państwa o oddanie głosu na swoich urządzeniach a Biuro  

 

1586 

02:07:39.500 --> 02:07:43.500 

Rady o umożliwienie nam głosowania nad uchwałą budżetową wraz  

 

1587 

02:07:43.500 --> 02:07:50.300 

z auto poprawkami. Panie Bartku punkt 7.7  

 

1588 

02:07:50.300 --> 02:07:53.900 

głosowanie uchwały budżetowej. Bardzo proszę Państwa radnych  
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1589 

02:07:53.900 --> 02:08:08.100 

o oddanie głosu. Panie Miłoszu, Szczepan?  

 

1590 

02:08:08.100 --> 02:08:13.800 

Miłosz? Prosimy o oddanie głosu. Pan radny Miłosz Brodzikowski  

 

1591 

02:08:13.800 --> 02:08:18.600 

jest obecny? Nie widać żeby miał kamerę włączoną, ale  

 

1592 

02:08:18.600 --> 02:08:25.700 

już jest no przypominam w momencie głosowania te kamery powinny  

 

1593 

02:08:25.700 --> 02:08:30.900 

być włączone. Zabiłem ci. Co do obecności na sesji a  

 

1594 

02:08:30.900 --> 02:08:34.500 

tutaj akurat głosowanie jest bardzo ważne. Szanowni Państwo  

 

1595 

02:08:34.500 --> 02:08:38.800 

19 głosów za 2 radnych się wstrzymało.  

 

1596 

02:08:38.800 --> 02:08:46.900 

Uchwała budżetowa na 202 2 przepraszam rok została przyjęta.  

 

1597 

02:08:46.900 --> 02:08:51.500 

Gratuluję Panie burmistrzu i dziękuję Państwu radnym za  

 

1598 

02:08:51.500 --> 02:08:55.300 

poparcie tego budżetu, bo rzeczywiście jest to budżet dość  

 

1599 

02:08:55.300 --> 02:08:58.900 

ambitny zwłaszcza pod względem inwestycyjnym. Panie burmistrzu  

 

1600 

02:08:58.900 --> 02:09:04.900 

bardzo proszę. Szanowni Państwo ja dwa słowa.  

 

1601 

02:09:04.900 --> 02:09:08.600 

Oczywiście chcę serdecznie podziękować za poparcie tego  
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1602 

02:09:08.600 --> 02:09:12.600 

jak to pan raczył przed chwileczką zauważyć tego ambitnego budżetu.  

 

1603 

02:09:12.600 --> 02:09:16.100 

Mam nadzieję, że wspólnymi siłami budżetu do obronienia budżetu  

 

1604 

02:09:16.100 --> 02:09:19.600 

do zrealizowania takiego budżetu, który w trakcie roku  

 

1605 

02:09:19.600 --> 02:09:22.700 

da się jeszcze na tyle korygować żeby po prostu na końcu  

 

1606 

02:09:22.700 --> 02:09:27.500 

móc powiedzieć, że zostanie on po prostu dobrze zrealizowany w  

 

1607 

02:09:27.500 --> 02:09:30.700 

sposób bezpieczny dla naszych mieszkańców i dla przyszłość gminy  

 

1608 

02:09:30.700 --> 02:09:33.600 

Sulechów. Ja Państwu bardzo serdecznie dziękuję za to  

 

1609 

02:09:33.600 --> 02:09:37.500 

że za głosowaliście za tym projektem budżetu. Dziękuję bardzo.  

 

1610 

02:09:37.500 --> 02:09:44.200 

No i dziękuję panu Marcinowi tak skarbnikowi, który naprawdę  

 

1611 

02:09:44.200 --> 02:09:49.300 

dużo pracy w tym roku musiały włożyć w ułożenie tego pomiędzy  

 

1612 

02:09:49.300 --> 02:09:53.100 

działami rozdziałami i paragrafami. W tym miejscu też  

 

1613 

02:09:53.100 --> 02:09:56.400 

taka moja prośba do wszystkich jednostek, wszystkich pracowników  

 

1614 

02:09:56.400 --> 02:10:00.100 

odpowiedzialnych za realizację tego budżetu, szanowni Państwo  

 

1615 
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02:10:00.100 --> 02:10:04.200 

teraz wszystko w naszych rękach aby budżet udało się dobrze  

 

1616 

02:10:04.200 --> 02:10:09.000 

zrealizować, ale również proszę apeluje o to abyśmy go  

 

1617 

02:10:09.000 --> 02:10:12.300 

zrealizowali po prostu rozważnie szczególnie w bardzo trudnym  

 

1618 

02:10:12.300 --> 02:10:16.800 

czasie i tych wyzwaniach, które są przed nami, ale na  

 

1619 

02:10:16.800 --> 02:10:20.700 

dzisiaj bardzo się cieszę i bardzo dziękuję. Dziękuję.  

 

1620 

02:10:20.700 --> 02:10:25.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu 8 rozpatrzenie i głosowanie  

 

1621 

02:10:25.600 --> 02:10:28.300 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy  

 

1622 

02:10:28.300 --> 02:10:34.000 

finansowej gminy Sulechów na lata 2022- 2031 druk numer  

 

1623 

02:10:34.000 --> 02:10:37.300 

479. Czy ktoś z Państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

1624 

02:10:37.300 --> 02:10:41.000 

głos w tym punkcie? Zgłoszone autopoprawki tak panie burmistrzu  

 

1625 

02:10:41.000 --> 02:10:45.000 

bardzo proszę. Tam są zgłoszone autopoprawki poproszę pana  

 

1626 

02:10:45.000 --> 02:10:51.000 

Marcina o odczytanie. Proszę chwilkę cierpliwości. Szanowni Państwo  

 

1627 

02:10:51.000 --> 02:10:56.400 

to jest to 5 zadań, które Państwo otrzymaliście wcześniej załącznik 1  

 

1628 

02:10:56.400 --> 02:11:00.500 
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dostosowane do tego Państwa przed chwilą zagłosowaliście a 5 zadań,  

 

1629 

02:11:00.500 --> 02:11:05.200 

które szczegółowo opisane są w autopoprawkach i myślę, że  

 

1630 

02:11:05.200 --> 02:11:08.400 

to też wątpliwości na komisjach nie było, więc żebyś tak  

 

1631 

02:11:08.400 --> 02:11:12.900 

Państwa proponujemy żeby to jednak za jednym razem przegłosować.  

 

1632 

02:11:12.900 --> 02:11:19.500 

Ponawiam pytanie do Państwa radnych czy również w tym  

 

1633 

02:11:19.500 --> 02:11:22.900 

przypadku możemy te autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej  

 

1634 

02:11:22.900 --> 02:11:27.600 

przegłosować łącznie czy jednak wyrażają wolę głosować oddzielnie?  

 

1635 

02:11:27.600 --> 02:11:35.100 

Nie widzę żeby ktoś z Państwa radnych protestował zatem  

 

1636 

02:11:35.100 --> 02:11:39.300 

proponuję żebyśmy wszystkie autopoprawki do wieloletniej prognozy  

 

1637 

02:11:39.300 --> 02:11:42.900 

finansowej przegłosowali łącznie. Nie widzę również więcej  

 

1638 

02:11:42.900 --> 02:11:45.900 

głosów w dyskusji w tym punkcie. Zatem przejdźmy do głosowania  

 

1639 

02:11:45.900 --> 02:11:50.400 

auto poprawek. bardzo proszę Państwa o oddanie głosu nad  

 

1640 

02:11:50.400 --> 02:12:03.900 

auto poprawkami do WPFu. Za 21 radnych 0 radnych sprzeciw, 0  

 

1641 

02:12:03.900 --> 02:12:06.700 

radnych wstrzymujących się stwierdzam, że autopoprawki do  
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1642 

02:12:06.700 --> 02:12:09.700 

wieloletniej prognozy finansowej zostały przyjęte. Zatem  

 

1643 

02:12:09.700 --> 02:12:15.700 

przejdźmy do głosowania uchwały numer 479 wieloletnia prognoza  

 

1644 

02:12:15.700 --> 02:12:19.100 

finansowa wraz z przyjętymi auto poprawkami.  

 

1645 

02:12:19.100 --> 02:12:23.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

1646 

02:12:23.900 --> 02:12:27.900 

Wieloletnia prognoza finansowa wraz z auto poprawkami na  

 

1647 

02:12:27.900 --> 02:12:42.000 

lata 2022- 2031. Za 21 radnych.  

 

1648 

02:12:42.000 --> 02:12:47.500 

Stwierdzam, że wieloletnia prognoza finansowa na lata 2022 -  

 

1649 

02:12:47.500 --> 02:12:52.500 

2031 została przez nas przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego  

 

1650 

02:12:52.500 --> 02:12:55.900 

punktu. Punkt 9 rozpatrzenie i podjęcie uchwał. Na początek  

 

1651 

02:12:55.900 --> 02:13:00.900 

9.1 druk numer 480 o zmianie uchwały w sprawie emisji obligacji  

 

1652 

02:13:00.900 --> 02:13:05.400 

oraz określenia zasad ich zbywania nabywania i wykupu.  

 

1653 

02:13:05.400 --> 02:13:07.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub pan burmistrz chciałby zabrać głos  

 

1654 

02:13:07.900 --> 02:13:12.500 

w punkcie? Nie widzę panie burmistrzu bardzo proszę.  
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1655 

02:13:12.500 --> 02:13:23.500 

Próbuję nadążyć za tabletem chcę powiedzieć o tym publikatorze  

 

1656 

02:13:23.500 --> 02:13:27.300 

tak, bo to przecież sygnalizowane tam jeden publikator wymaga  

 

1657 

02:13:27.300 --> 02:13:33.800 

zmiany. Pan Marcin go odczyta. Szanowni Państwo w ustawie  

 

1658 

02:13:33.800 --> 02:13:39.200 

o obligacjach po pozycji 187 dodano pozycję 21 40.  

 

1659 

02:13:39.200 --> 02:13:43.700 

W nagłówku tak?  

 

1660 

02:13:43.700 --> 02:13:50.300 

Tak autopoprawkę również musimy chyba przegłosować nie?  

 

1661 

02:13:50.300 --> 02:13:56.700 

Pomimo, że ktoś by było. Panie Bartku nawet jak publikator przegłosujmy  

 

1662 

02:13:56.700 --> 02:14:04.600 

tą autopoprawkę, czyli w druku numer 480 w nagłówku dodajemy  

 

1663 

02:14:04.600 --> 02:14:07.800 

jeszcze raz panie skarbniku albo panie burmistrzu.  

 

1664 

02:14:07.800 --> 02:14:12.900 

Panie przewodniczący, po prostu na końcu dodajemy jeden  

 

1665 

02:14:12.900 --> 02:14:18.000 

publikator 2140. O pozycji 187?  

 

1666 

02:14:18.000 --> 02:14:22.800 

Pozycji 187 dokładnie tak. Dobrze panie Bartku czy pan  

 

1667 

02:14:22.800 --> 02:14:28.000 

słyszał wszystko i zapisał? Panie przewodniczący, jeszcze  

 

1668 
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02:14:28.000 --> 02:14:32.100 

tylko moment jaki publikator numer dokładnie? 21.40  

 

1669 

02:14:32.100 --> 02:14:40.300 

czyli 2140 dziękuję bardzo. Panie Marku jak będzie pan  

 

1670 

02:14:40.300 --> 02:14:44.200 

gotowy proszę nam dać znać przegłosujemy zmianę jeżeli chodzi  

 

1671 

02:14:44.200 --> 02:14:49.400 

o publikator w druku numer 480, a potem całą uchwałę wraz  

 

1672 

02:14:49.400 --> 02:14:53.400 

z przyjętą przez nas auto poprawką.  

 

1673 

02:14:53.400 --> 02:14:57.300 

Panie przewodniczący mogę włączyć głosowanie. Dziękuję bardzo  

 

1674 

02:14:57.300 --> 02:15:00.500 

proszę Państwa radnych o oddanie głosu nad auto poprawką, zmianach  

 

1675 

02:15:00.500 --> 02:15:06.100 

publikatorze w nagłówku uchwały dodanie publikatora nr  

 

1676 

02:15:06.100 --> 02:15:10.400 

21 40. Bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

1677 

02:15:10.400 --> 02:15:25.400 

Bardzo proszę pani radna Elżbieta bardzo dobrze 21 radnych  

 

1678 

02:15:25.400 --> 02:15:29.100 

za stwierdzam, że autopoprawka została przyjęta.  

 

1679 

02:15:29.100 --> 02:15:34.200 

Zatem przejdźmy do głosowania druku nr 480 wraz z przyjętą  

 

1680 

02:15:34.200 --> 02:15:36.900 

autopoprawką. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

1681 

02:15:36.900 --> 02:15:57.500 
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na swoich urządzeniach. Za 21 radnych stwierdzam, że  

 

1682 

02:15:57.500 --> 02:16:01.100 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do  

 

1683 

02:16:01.100 --> 02:16:07.500 

kolejnego punktu. Punkt 9.2 druk nr 481 w sprawie przyjęcia  

 

1684 

02:16:07.500 --> 02:16:12.000 

projektu uchwały Rady Gminy Sulechów i tak teraz patrzę Rady  

 

1685 

02:16:12.000 --> 02:16:16.100 

Gminy czy to jest dobrze w sprawie ograniczenia sprzedaży napojów  

 

1686 

02:16:16.100 --> 02:16:24.300 

alkoholowych w godzinach nocnych? Dobrze dobrze.  

 

1687 

02:16:24.300 --> 02:16:29.500 

Okej no właśnie nie ale to jest nagłówek.  

 

1688 

02:16:29.500 --> 02:16:36.100 

Dobra już tutaj pan Bartek do mnie pisze na czacie, że  

 

1689 

02:16:36.100 --> 02:16:40.300 

dobrze pamiętam, że tam w nagłówku był błąd więc pewnie go  

 

1690 

02:16:40.300 --> 02:16:43.900 

też będziemy musieli przegłosować. Szanowni Państwo jesteśmy  

 

1691 

02:16:43.900 --> 02:16:48.400 

9.2 uchwała dotycząca ograniczenia sprzedaży napojów alkoholowych  

 

1692 

02:16:48.400 --> 02:16:53.400 

w godzinach nocnych. Czy ktoś z Państwa radnych lub pan  

 

1693 

02:16:53.400 --> 02:16:57.000 

burmistrz chce zabrać głos w tym punkcie? Ja tutaj pan radny  

 

1694 

02:16:57.000 --> 02:17:00.700 

obiecałem również mieszkańcom, którzy się do mnie zgłosili  
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1695 

02:17:00.700 --> 02:17:05.000 

zabranie głosu. Nie wiem czy ci mieszkańcy są obecni, ale  

 

1696 

02:17:05.000 --> 02:17:09.800 

umożliwię ewentualnie jednej osobie, chyba że byłaby jedna  

 

1697 

02:17:09.800 --> 02:17:13.100 

osoba wyrażała jakieś jedno stanowisko, a byłaby też druga  

 

1698 

02:17:13.100 --> 02:17:16.400 

osoba wśród mieszkańców, która wyrażała by odmienne to  

 

1699 

02:17:16.400 --> 02:17:19.900 

wtedy zachowania takiej równowagi udzielił bym głosu dwóm  

 

1700 

02:17:19.900 --> 02:17:23.700 

stronom, natomiast czy Państwo radni chcą zabrać głos w tym  

 

1701 

02:17:23.700 --> 02:17:28.700 

punkcie? Może najpierw mieszkańcy. No jeżeli są obecni jest  

 

1702 

02:17:28.700 --> 02:17:37.000 

teraz nie widzę tutaj czy ja z tego co pamiętam pani Teresa  

 

1703 

02:17:37.000 --> 02:17:44.600 

Misiura tak? Czy ktoś z mieszkańców chciał zabrać głos  

 

1704 

02:17:44.600 --> 02:17:47.000 

w tym punkcie jeżeli chodzi o ograniczenie sprzedaży? Nie  

 

1705 

02:17:47.000 --> 02:17:52.900 

widzę nikt się tutaj do mnie nie zgłasza na czacie z  

 

1706 

02:17:52.900 --> 02:17:58.300 

tym, że nie słyszę teraz to znaczy że pewnie tych mieszkańców  

 

1707 

02:17:58.300 --> 02:18:01.300 

nie ma, no to rozpoczynamy dyskusję nad uchwałą. To bardzo  
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1708 

02:18:01.300 --> 02:18:03.800 

proszę państwa radnych o zabieranie głosu. W punkcie bardzo  

 

1709 

02:18:03.800 --> 02:18:07.100 

proszę na początek pan Rerus. Super dziękuję bardzo.  

 

1710 

02:18:07.100 --> 02:18:15.900 

To jest decyzja o czegoś wyłączeniu o zakazie w ogóle jest  

 

1711 

02:18:15.900 --> 02:18:20.700 

zawsze jakaś tam problematyczna. Te zakazy dla ludzi powinniśmy  

 

1712 

02:18:20.700 --> 02:18:26.300 

stosować najrzadziej w zasadzie powinniśmy pilnować tego  

 

1713 

02:18:26.300 --> 02:18:32.100 

co ustawodawca i porządek prawny nam oferuje.  

 

1714 

02:18:32.100 --> 02:18:35.900 

No jak tak byś mi taką drogą na przykład można by uznać  

 

1715 

02:18:35.900 --> 02:18:40.000 

że na S3 mamy ileś tam wypadków to najlepiej zamknąć S  

 

1716 

02:18:40.000 --> 02:18:45.100 

3 to nie będzie wypadków w ogóle. Tam też są duże koszty  

 

1717 

02:18:45.100 --> 02:18:51.700 

później przywracania do życia że tak powiem ludzi, czyli  

 

1718 

02:18:51.700 --> 02:18:56.900 

te sprawy które są związane z tym, ale tą drogą nie można  

 

1719 

02:18:56.900 --> 02:19:04.200 

iść zakazaną, ale w komisji na komisji słuszne niektóre wypowiedzi  

 

1720 

02:19:04.200 --> 02:19:11.600 

w sensie takim patrzę na radnych na przykład Piotr Bodnar,  

 

1721 
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02:19:11.600 --> 02:19:17.800 

który mówił weźmy to podejmijmy tą uchwałę i zobaczymy co  

 

1722 

02:19:17.800 --> 02:19:21.200 

się po roku stanie czy będzie poprawa czy nie. W związku z  

 

1723 

02:19:21.200 --> 02:19:26.100 

tym na mój wniosek pan przewodniczący wystąpił do policji  

 

1724 

02:19:26.100 --> 02:19:32.700 

o jakieś przedstawienie nam bazowych danych, na których byśmy  

 

1725 

02:19:32.700 --> 02:19:39.400 

mogli tutaj za rok czy za pół roku do tych bazowych daleko  

 

1726 

02:19:39.400 --> 02:19:43.300 

odnieść się czy się coś poprawiło pogorszyło czy jest ten  

 

1727 

02:19:43.300 --> 02:19:47.100 

sam, a ludziom zakaz zrobiliśmy niepotrzebne.  

 

1728 

02:19:47.100 --> 02:19:52.000 

Niestety za szybko policja udzielił odpowiedzi.  

 

1729 

02:19:52.000 --> 02:19:57.500 

Niestety nie mają takich danych żeby się mogli sprawdzić czy  

 

1730 

02:19:57.500 --> 02:20:05.900 

zakaz który na pewno wprowadzimy, bo w dyskusjach na  

 

1731 

02:20:05.900 --> 02:20:09.500 

komisjach widziałem większość jest za tym żeby wprowadzić te  

 

1732 

02:20:09.500 --> 02:20:13.900 

zakaz także może mój głos jest niepotrzebny, że zabieram tylko  

 

1733 

02:20:13.900 --> 02:20:18.400 

ewentualnie zagłosować no ale nie mniej jednak nawet ludzie  

 

1734 

02:20:18.400 --> 02:20:23.500 
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ja rozumiem tych ludzi co są tam mieszkają, ale jeżeli jest  

 

1735 

02:20:23.500 --> 02:20:28.500 

jeden czy dwa punkty jakieś tam sporne przeszkadzają ludziom  

 

1736 

02:20:28.500 --> 02:20:32.300 

co nie wątpię, że przeszkadzają przy zakupie to czy całe  

 

1737 

02:20:32.300 --> 02:20:36.800 

gminie czy całą gminę wszystkich trzeba zamykać?  

 

1738 

02:20:36.800 --> 02:20:40.900 

To od 22 do 6 na podstawie jednego czy dwóch punktów?  

 

1739 

02:20:40.900 --> 02:20:48.700 

Zakłócanie ciszy nocnej na przykład w roku 2020- 21 w  

 

1740 

02:20:48.700 --> 02:20:52.000 

ogóle zakłócanie ciszy nocnej nie tylko związane z alkoholem  

 

1741 

02:20:52.000 --> 02:21:00.500 

nam spadło w 2021 w stosunku do roku 2020 i zakłócanie porządku  

 

1742 

02:21:00.500 --> 02:21:08.200 

publicznego o sześć takich zgłoszeń nam się zwiększyło, ale  

 

1743 

02:21:08.200 --> 02:21:13.800 

mówimy tutaj o spożywaniu alkoholu taki punkt jest napisany  

 

1744 

02:21:13.800 --> 02:21:17.900 

w tym zestawieniu cokolwiek on znaczy.  

 

1745 

02:21:17.900 --> 02:21:22.800 

Rozumiem, że spożywanie alkoholu ja tak to rozumiem w miejscach niedozwolonych.  

 

1746 

02:21:22.800 --> 02:21:32.200 

W 2020 roku było 10 takich przypadków a w 2021 4 takie przypadki  

 

1747 

02:21:32.200 --> 02:21:38.000 

cztery przez cały rok. Tutaj chce, bo powiedziałem że  
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1748 

02:21:38.000 --> 02:21:43.200 

tego argumentu użyje, argumentu pana burmistrza, że dane  

 

1749 

02:21:43.200 --> 02:21:47.400 

które było przestawione do ławki nie są jakieś tam wielkości,  

 

1750 

02:21:47.400 --> 02:21:51.000 

które powodowały na podjęcie drastycznych decyzji w  

 

1751 

02:21:51.000 --> 02:21:55.300 

tym zakresie. Jest to samo dokładnie. Nie ma takiej danych  

 

1752 

02:21:55.300 --> 02:22:01.700 

żeby drastycznie wyłączać całą gminę z tych od 22:00 do  

 

1753 

02:22:01.700 --> 02:22:07.300 

6. Chyba trzeba by przyjąć inne rozwiązania.  

 

1754 

02:22:07.300 --> 02:22:14.800 

Natomiast ja nie mówię, że takich ograniczeń nie trzeba stosować,  

 

1755 

02:22:14.800 --> 02:22:19.300 

ale może w pierwszej kolejności ustalić z policją jakie  

 

1756 

02:22:19.300 --> 02:22:23.300 

byśmy chcieli parametry dodatkowo policja ma swoje ogólnopolskie  

 

1757 

02:22:23.300 --> 02:22:28.500 

te parametry, które tam wpisuje i z tego są te sprawozdania robione  

 

1758 

02:22:28.500 --> 02:22:31.800 

i to jest normalne, ale może dodatkowo ponieważ nie ma  

 

1759 

02:22:31.800 --> 02:22:37.000 

ich wiele, spożywanie alkoholu 4 nie ma im wiele może dodatkowo  

 

1760 

02:22:37.000 --> 02:22:42.800 

by wpisywali czego to dotyczy miejsca jakiego i czego tak  
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1761 

02:22:42.800 --> 02:22:47.100 

dla nas przez pół roku na przykład. I wtedy pochylić się  

 

1762 

02:22:47.100 --> 02:22:51.200 

nad taką uchwałą trzeba czy nie trzeba? Jeżeli dotyczy to  

 

1763 

02:22:51.200 --> 02:22:54.900 

jednego czy dwóch punktów dla przykładu tylko nie, no  

 

1764 

02:22:54.900 --> 02:23:00.200 

to podjęcie decyzji o wyłączeniu gminy wydaje się mało  

 

1765 

02:23:00.200 --> 02:23:04.800 

rozsądne. W ogóle jak można wyłączyć jeśli dotyczy to dwóch  

 

1766 

02:23:04.800 --> 02:23:09.000 

a nawet może trzech punktów mówimy o porze nocnej. Tutaj  

 

1767 

02:23:09.000 --> 02:23:14.900 

porównując te dane z całością nie tylko w porze nocnej w  

 

1768 

02:23:14.900 --> 02:23:18.700 

dzień poza tymi godzinami mamy większy problem.  

 

1769 

02:23:18.700 --> 02:23:23.600 

Jak pamiętacie sprawozdanie z kwietnia albo z maja gdzie  

 

1770 

02:23:23.600 --> 02:23:27.600 

mamy większy problem to wydaje się jeżeli spojrzeć na  

 

1771 

02:23:27.600 --> 02:23:31.200 

to że jest problem to jak pan radny Stanisław Kaczmar mówił,  

 

1772 

02:23:31.200 --> 02:23:36.200 

bo jest problem alkoholowy tak naczytałem też to około 7%  

 

1773 

02:23:36.200 --> 02:23:41.200 

ludzi w Polsce ma problemy alkoholowe to jest dużo dość  

 

1774 
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02:23:41.200 --> 02:23:45.900 

dużo, bo 7% nie jest dużo, ale ilościowo osób to jest chyba  

 

1775 

02:23:45.900 --> 02:23:50.600 

1200 000 osób w który ma z tym problem, to znaczy że problem jest, ale  

 

1776 

02:23:50.600 --> 02:23:53.600 

nie mówimy o problemami alkoholowym tylko włączeniu, że  

 

1777 

02:23:53.600 --> 02:23:58.600 

gdyby tak rozpatrywać, że stąd jest zasadniejsze by było wyłączenie  

 

1778 

02:23:58.600 --> 02:24:01.800 

tej sprzedaży między 6:00 a 22:00.  

 

1779 

02:24:01.800 --> 02:24:06.700 

Tam jest problem większy, a nie między 22:00 a 6:00 na  

 

1780 

02:24:06.700 --> 02:24:10.900 

całości gmin. Nie poszczególnych punktów. Mówimy o całości  

 

1781 

02:24:10.900 --> 02:24:15.900 

gminy łącznie. W Polsce jedyne miasto Olsztyn taką uchwałę  

 

1782 

02:24:15.900 --> 02:24:20.800 

podjęli i do dziś się spierają czy słusznie to jest są  

 

1783 

02:24:20.800 --> 02:24:25.100 

efekty nie ma efektów powstałe punkty nielegalne nie powstały  

 

1784 

02:24:25.100 --> 02:24:28.800 

sprzedają poza miastem taryfiarze przywożą?  

 

1785 

02:24:28.800 --> 02:24:32.500 

Cały czas się wspierają nikt się więcej nie odważył na to.  

 

1786 

02:24:32.500 --> 02:24:36.100 

Dlaczego? Bo nie ma danych bazowych.  

 

1787 

02:24:36.100 --> 02:24:43.200 
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Uważam, że podjąć taką uchwałę żeby zagłosować za trzeba  

 

1788 

02:24:43.200 --> 02:24:49.400 

mieć podstawę przede wszystkim podstawę, czyli dane bazowe  

 

1789 

02:24:49.400 --> 02:24:54.200 

żeby można za jakiś czas pół roku czy za rok sprawdzić czy poszliśmy  

 

1790 

02:24:54.200 --> 02:24:58.900 

w dobrym kierunku albo za dużo ograniczyliśmy ludzi, bo  

 

1791 

02:24:58.900 --> 02:25:04.900 

to nic nie daje, a za rok o tej porze obecnie będziemy mieli  

 

1792 

02:25:04.900 --> 02:25:08.900 

w ten sposób, że ja na przykład czy inny radny się wypowie  

 

1793 

02:25:08.900 --> 02:25:15.100 

pani radna pan radny powie swoje o tych zaburzeniach alkoholowych.  

 

1794 

02:25:15.100 --> 02:25:18.500 

Tak dalej będziemy w martwym punkcie nic nie będziemy wiedzieć.  

 

1795 

02:25:18.500 --> 02:25:23.400 

Czy dało czy nie dało? A jakbyśmy to pół roku przesunęli zbierali  

 

1796 

02:25:23.400 --> 02:25:27.100 

te dane nic by się nie stało przecież.  

 

1797 

02:25:27.100 --> 02:25:30.000 

Nie wiemy nawet, czy to nie dotyczy czasem jednego punktu,  

 

1798 

02:25:30.000 --> 02:25:36.400 

a jeżeli takie że dotyczy na przykład w mieście to tragicznym  

 

1799 

02:25:36.400 --> 02:25:40.700 

będzie podjęcie tak rygorystycznej decyzji.  

 

1800 

02:25:40.700 --> 02:25:44.400 

Jeżeli dotyczy całego miasta lub gminy różnych miejsca gdzieś  
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1801 

02:25:44.400 --> 02:25:48.500 

rozstrzelone te punkty no to już jest całkiem inna sytuacja.  

 

1802 

02:25:48.500 --> 02:25:52.800 

Tylko że nie mamy tej wiedzy. Nie mam, w związku z tym  

 

1803 

02:25:52.800 --> 02:25:59.100 

ja osobiście powiem na forum tak jak przy budżecie nie było  

 

1804 

02:25:59.100 --> 02:26:06.400 

partyjnego ustalenia jak będziemy głosować. Jak zauważyliście nie było, się  

 

1805 

02:26:06.400 --> 02:26:10.000 

różnie podzieliło. Zgodnie z naszymi ustaleniami. Tutaj  

 

1806 

02:26:10.000 --> 02:26:15.300 

również tak samo będzie, że jeżeli chodzi o klub forum każdy  

 

1807 

02:26:15.300 --> 02:26:20.700 

będzie głosował według własnego rozeznania według własnego  

 

1808 

02:26:20.700 --> 02:26:24.300 

sumienia i przekonania w tym względzie. Na pewno nie będzie  

 

1809 

02:26:24.300 --> 02:26:29.800 

jednomyślności to już wiem. Dziękuję. Dziękuję bardzo proszę  

 

1810 

02:26:29.800 --> 02:26:35.400 

pan radny Piotr Miszkiewicz ad vocem. Jednym zdaniem odnosząc  

 

1811 

02:26:35.400 --> 02:26:40.300 

się do samej uchwały muszę dwa punkty niestety odnieść się  

 

1812 

02:26:40.300 --> 02:26:44.700 

do pana Jana, choć z wieloma rzeczami się zgadzamy to  

 

1813 

02:26:44.700 --> 02:26:50.200 

jedno nas bardzo mocno dzieli. Podane analogie do drogi  
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1814 

02:26:50.200 --> 02:26:54.700 

S3 są równie nietrafione, a dlaczego? Ponieważ nawet w  

 

1815 

02:26:54.700 --> 02:27:00.200 

miejscu gdzie zdarza się bardzo dużo wypadków Zarząd Dyrekcji  

 

1816 

02:27:00.200 --> 02:27:03.900 

Dróg zawsze siada i pochyla się nad problemem próbuje go  

 

1817 

02:27:03.900 --> 02:27:09.900 

rozwiązać. Co do samych danych, które zostały nadesłane z  

 

1818 

02:27:09.900 --> 02:27:15.700 

jednostki policyjnej tam jest takie jedno najważniejsze zdanie  

 

1819 

02:27:15.700 --> 02:27:23.800 

nie są kompletne z pewnego podstawowego powodu, ponieważ osoba  

 

1820 

02:27:23.800 --> 02:27:28.100 

która musiałaby panu precyzyjnie odpowiedzieć musiała by  

 

1821 

02:27:28.100 --> 02:27:32.300 

przeanalizować tysiące interwencji z całego roku.  

 

1822 

02:27:32.300 --> 02:27:41.000 

1000 nie kilka interwencji z grudnia tylko 1000 interwencji zarejestrowanych  

 

1823 

02:27:41.000 --> 02:27:47.200 

w systemach. Jest to w ciągu tygodnia przynajmniej z  

 

1824 

02:27:47.200 --> 02:27:51.800 

mojej perspektywy wiem, że to jest nierealne. Warto by  

 

1825 

02:27:51.800 --> 02:27:55.600 

skompletować takie zapytanie panie Janie również o pismo  

 

1826 

02:27:55.600 --> 02:28:01.400 

do pani dyrektor OPSu jaki jest problem alkoholowy w  

 

1827 
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02:28:01.400 --> 02:28:07.100 

naszej gminie, jak on się nawarstwiał w ciągu lat, ponieważ  

 

1828 

02:28:07.100 --> 02:28:12.000 

ten problem chyba osiągnął szczyt już kulminacyjny, który  

 

1829 

02:28:12.000 --> 02:28:18.100 

widzimy zwiększających chociażby kwotach budżetowy przeznaczanych  

 

1830 

02:28:18.100 --> 02:28:22.600 

na miejsca w izbie wytrzeźwień, która pojawiła się za  

 

1831 

02:28:22.600 --> 02:28:25.800 

tej kadencji za co dziękuję panu burmistrzowi. Jest to  

 

1832 

02:28:25.800 --> 02:28:31.100 

z argumentów do próby rozwiązania tego problemu w naszej  

 

1833 

02:28:31.100 --> 02:28:35.200 

gminie, który się nawarstwia od lat. Jest pan wieloletnim radnym  

 

1834 

02:28:35.200 --> 02:28:39.400 

więc pan doskonale sobie zdaję sprawę ile takich prób wprowadzenia  

 

1835 

02:28:39.400 --> 02:28:45.700 

takich zakazu. Sama ta uchwała ma wspomóc ażeby gmina Sulechów  

 

1836 

02:28:45.700 --> 02:28:52.100 

była miejscem przede wszystkim bezpiecznym czystym i  

 

1837 

02:28:52.100 --> 02:28:55.900 

miejscem, w którym mieszkańcy czują pełną swobodę co  

 

1838 

02:28:55.900 --> 02:29:00.700 

do wieczornego przemieszczania się. Uchwała nie dotyczy albo  

 

1839 

02:29:00.700 --> 02:29:06.400 

nie opiera się o 2 lub jedno miejsce, które pan sugeruje dlatego  

 

1840 

02:29:06.400 --> 02:29:11.200 
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jest właśnie obszar całej gminy, ponieważ tych miejsc jest kilkadziesiąt  

 

1841 

02:29:11.200 --> 02:29:17.500 

jest gdzie nawet nie rejestrowane są interwencję zgłaszane przez  

 

1842 

02:29:17.500 --> 02:29:21.900 

mieszkańców i kiedy interwencja kończy się jak ktoś mówi  

 

1843 

02:29:21.900 --> 02:29:25.600 

kolokwialnie wzrokowym pouczeniem, nie każdą interwencję kończy  

 

1844 

02:29:25.600 --> 02:29:28.000 

się mandatem, nie każda interwencja jest zapisana i  

 

1845 

02:29:28.000 --> 02:29:33.400 

odnotowana w systemach. Problem uważam, że się nawarstwił już  

 

1846 

02:29:33.400 --> 02:29:37.500 

do tego stopnia, że za chwilę będziemy przyjmować w  

 

1847 

02:29:37.500 --> 02:29:42.300 

punkcie trzecim gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów  

 

1848 

02:29:42.300 --> 02:29:48.900 

alkoholowych. Uchwała kompletuję nie jako posiadanie izby  

 

1849 

02:29:48.900 --> 02:29:53.300 

wytrzeźwień posiadanie lub zwiększenie monitoringu w  

 

1850 

02:29:53.300 --> 02:29:58.800 

gminie uzupełnieniu uchwały o zakazie sprzedaży alkoholu i  

 

1851 

02:29:58.800 --> 02:30:03.700 

to można nazwać kompletnym programem, który za rok ocenimy  

 

1852 

02:30:03.700 --> 02:30:09.000 

czy on jest słuszny czy nie. Nie powinniśmy dzisiaj dyskutować a  

 

1853 

02:30:09.000 --> 02:30:14.000 

czemu dzisiaj, bo w ciągu ostatnich 15 lat ta gmina nie  
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1854 

02:30:14.000 --> 02:30:18.000 

wygląda zbyt ciekawie jeśli chodzi o ten problem alkoholowy jeśli  

 

1855 

02:30:18.000 --> 02:30:22.500 

chodzi o ilość wykroczeń alkoholowych. Dziękuję.  

 

1856 

02:30:22.500 --> 02:30:26.800 

Bardzo proszę ad vocem pan radny Rerus.  

 

1857 

02:30:26.800 --> 02:30:32.100 

Dziękuję. Razem żeśmy tutaj się powiedzmy w cudzysłowie ale  

 

1858 

02:30:32.100 --> 02:30:36.100 

na normalnym poziomie wspierali na komisji na ten temat  

 

1859 

02:30:36.100 --> 02:30:43.500 

oczywiście pana radnego Piotra Miszkiewicza, ponieważ z  

 

1860 

02:30:43.500 --> 02:30:47.900 

natury pracy ma dużo większą wiedzę w tym zakresie. Zostało  

 

1861 

02:30:47.900 --> 02:30:51.300 

napisane na pewno może do powiedzieć i wnioski któreś wyciągnąć  

 

1862 

02:30:51.300 --> 02:30:54.400 

to ja nie potrafię wyciągnąć, bo nie mam takich danych, ale  

 

1863 

02:30:54.400 --> 02:30:58.600 

chciałem tylko sprostować niektóre rzeczy. Bardzo dobrze  

 

1864 

02:30:58.600 --> 02:31:04.300 

powiedział S3. Oni siadają i analizują nie zamykają.  

 

1865 

02:31:04.300 --> 02:31:08.500 

My nie siadamy nie analizujemy tylko zamykamy.  

 

1866 

02:31:08.500 --> 02:31:14.400 

To jest pierwsze, drugie ja nie mówiłem, że nie ma problemu  
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1867 

02:31:14.400 --> 02:31:18.000 

alkoholowego no jest to jest bardzo duży i przytoczyłem nawet  

 

1868 

02:31:18.000 --> 02:31:24.200 

te procenty jak jest, ale nie oznacza to, że takim zakazem  

 

1869 

02:31:24.200 --> 02:31:28.000 

problem zostanie zniwelowany. Nawet nie wiemy czy zostanie  

 

1870 

02:31:28.000 --> 02:31:32.900 

pomniejszony tego też nie wiemy, ale problem alkoholowy zarówno  

 

1871 

02:31:32.900 --> 02:31:38.600 

jak i policja czy Straż Miejska powie, że on istnieje bo  

 

1872 

02:31:38.600 --> 02:31:42.900 

on istnieje. Nie tylko oni, jest dużym problemem może nie  

 

1873 

02:31:42.900 --> 02:31:46.000 

tylko u nas, ale nie rozmawiamy o problemie alkoholowym.  

 

1874 

02:31:46.000 --> 02:31:51.700 

Nie mam wątpliwości. Rozmawiamy o zakazie wyłączenie sprzedaży  

 

1875 

02:31:51.700 --> 02:31:54.800 

w godzinach w nocnych i jeszcze powtórzę jakbyśmy rozmawiali o  

 

1876 

02:31:54.800 --> 02:31:57.600 

problemach alkoholowych jak miało to przynieść skutek to  

 

1877 

02:31:57.600 --> 02:32:01.400 

lepiej zrobić zakaz od 6 do 22, jest większy skutek, bo  

 

1878 

02:32:01.400 --> 02:32:05.100 

większy problem. To jest tak tylko na marginesie odpowiedź na  

 

1879 

02:32:05.100 --> 02:32:09.200 

pana dane niepełne. No oczywiście nie oczekiwałem, że  

 

1880 



Strona 143 z 213 

 

02:32:09.200 --> 02:32:15.000 

ktoś będzie 1000 akt przeglądał nie neguję tego co powiedziałem ani nie mam  

 

1881 

02:32:15.000 --> 02:32:18.500 

pretensji do policji nawet dziękuję, że odpowiedzieli chociaż  

 

1882 

02:32:18.500 --> 02:32:22.900 

w części tak szybko w ciągu dwóch dni na to co mogli odpowiedzieć.  

 

1883 

02:32:22.900 --> 02:32:31.900 

Natomiast nie powoduje to, że mamy jakąkolwiek my radni  

 

1884 

02:32:31.900 --> 02:32:39.300 

bazę danych taką żebyśmy mogli później za rok do tej bazy  

 

1885 

02:32:39.300 --> 02:32:46.100 

się odnieść otrzymując nowe dane stricte pod kątem wprowadzenia  

 

1886 

02:32:46.100 --> 02:32:52.300 

tej uchwały. Jeżeli by nikt z nas za rok powie czy to  

 

1887 

02:32:52.300 --> 02:32:55.900 

jest dobrze było czy nie będziemy tego wiedzieć. Związanego z  

 

1888 

02:32:55.900 --> 02:33:03.400 

tym na tym. Tutaj jeżeli chodzi o tych jeżeli chodzi o  

 

1889 

02:33:03.400 --> 02:33:09.500 

to sprawy alkoholowe w czasie nocnym, ale nie wiemy ile  

 

1890 

02:33:09.500 --> 02:33:13.600 

wynika tych spraw alkoholowych w nocy, że ktoś tam się  

 

1891 

02:33:13.600 --> 02:33:16.500 

napiję gdzieś coś kupić czy przyniesie ze sobą czy wyjdzie  

 

1892 

02:33:16.500 --> 02:33:20.900 

z imprezy. No to wszystko to się na to wiąże oczywiście to  

 

1893 

02:33:20.900 --> 02:33:25.300 
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są składowe rzeczy nie wiemy ile tych spraw powstaje z  

 

1894 

02:33:25.300 --> 02:33:31.200 

tego tytułu, że ktoś kupił na przykład piwo czy jakiś inny  

 

1895 

02:33:31.200 --> 02:33:37.500 

alkohol w miejscu nieprzeznaczonym do spożycia i wyniósł ten  

 

1896 

02:33:37.500 --> 02:33:40.700 

alkohol i tam spożywał czy poza tym miejscem.  

 

1897 

02:33:40.700 --> 02:33:45.700 

To bo to jest istota, bo o tym mówimy, że te miejsca zamykamy.  

 

1898 

02:33:45.700 --> 02:33:50.100 

Ile jest takich rzeczy tego też nie wiemy, bo nie mamy  

 

1899 

02:33:50.100 --> 02:33:54.700 

tej analizy i nie będziemy wiedzieć. W związku z tym moją  

 

1900 

02:33:54.700 --> 02:34:01.400 

sugestią tylko było takie coś, że mi brak jest danych takich  

 

1901 

02:34:01.400 --> 02:34:05.300 

porównawczych za rok, że będę mógł sobie to porównać i  

 

1902 

02:34:05.300 --> 02:34:09.300 

sprawdzić i Państwo radni też tych danych nie mają i  

 

1903 

02:34:09.300 --> 02:34:14.600 

żadnej podstawy do stwierdzenia za rok czy była to dobra  

 

1904 

02:34:14.600 --> 02:34:18.100 

decyzja czy nie była dobra decyzja. Pan radny mówi, że  

 

1905 

02:34:18.100 --> 02:34:22.300 

jest ilość punktów takich, że tam są się zdarzają te  

 

1906 

02:34:22.300 --> 02:34:26.400 

miejsca. Nie mam powodu nie wierzyć panu radnemu ale czy  
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1907 

02:34:26.400 --> 02:34:31.100 

dotyczy to stricte zakupu o 22:00 poza miejscem spożycia tego  

 

1908 

02:34:31.100 --> 02:34:33.900 

też pan radny nie wie, no bo nie rejestruje tego bezpośrednie ktoś  

 

1909 

02:34:33.900 --> 02:34:40.700 

tam policjant rejestruje to takie zdarzenie, a to na  

 

1910 

02:34:40.700 --> 02:34:45.700 

drugiej stronie szalki mamy to, że wyłączamy całkowicie sprzedaż  

 

1911 

02:34:45.700 --> 02:34:52.700 

między 22:00, bo jest jakiś problem który nie zdefiniowaliśmy całkowicie.  

 

1912 

02:34:52.700 --> 02:34:56.900 

Czy on jest tak duży problem dla gminy? Jeszcze raz powiem  

 

1913 

02:34:56.900 --> 02:34:59.800 

jeżeli chodzi na przykład o ul. Przemysłową ludzie co  

 

1914 

02:34:59.800 --> 02:35:03.400 

mieszkają nieraz słyszałam oni prawdopodobnie mają problem  

 

1915 

02:35:03.400 --> 02:35:06.700 

z tym mają, ale jeżeli to jest jeden punkt to nie jest  

 

1916 

02:35:06.700 --> 02:35:10.500 

to podstawa do wyłączenia całości sprzedaży. Mnie tylko  

 

1917 

02:35:10.500 --> 02:35:15.400 

by interesowało takie coś, że nawet bym rękę podniósł za  

 

1918 

02:35:15.400 --> 02:35:20.300 

tym żeby zlikwidować gdyby w momencie przyjęcia uchwały miał  

 

1919 

02:35:20.300 --> 02:35:26.900 

pełne dane do tego jak to jakie są teraz i mógł to zweryfikować  
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1920 

02:35:26.900 --> 02:35:30.800 

jak ta uchwała będzie działać za rok na przykład.  

 

1921 

02:35:30.800 --> 02:35:34.800 

Co się zmieniło na plus na minus. Skoro nie mam takich danych  

 

1922 

02:35:34.800 --> 02:35:38.900 

i nikt z Państwa nie ma nie może tego zweryfikować to  

 

1923 

02:35:38.900 --> 02:35:42.800 

jest tylko takie domniemanie tego. Będzie no albo dobrze  

 

1924 

02:35:42.800 --> 02:35:46.200 

albo nie każdy będzie miał inne odczucie na pewno pan  

 

1925 

02:35:46.200 --> 02:35:49.900 

radny Piotr Miszkiewicz będzie miał więcej wiedzy od  

 

1926 

02:35:49.900 --> 02:35:55.100 

nas trzeba będzie mu powiedzieć nam, ale takie czysto matematycznych  

 

1927 

02:35:55.100 --> 02:35:59.500 

jest, no nie będziemy widzieć nie. Może jest jakimś wyjściem  

 

1928 

02:35:59.500 --> 02:36:03.800 

żeby na przykład mimo podejrzewam, że uchwała wejdzie, bo  

 

1929 

02:36:03.800 --> 02:36:07.200 

większość jest za żeby na przykład w ciągu miesiąca stycznia  

 

1930 

02:36:07.200 --> 02:36:13.400 

domówić się z naszymi komisariatem policji i zacząć rejestrować  

 

1931 

02:36:13.400 --> 02:36:17.400 

na przykład od lutego te zdarzenia w takim wydaniu, które  

 

1932 

02:36:17.400 --> 02:36:21.800 

by nam mówiły o coś o tej uchwale. No i z miesiąca na  

 

1933 
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02:36:21.800 --> 02:36:25.200 

miesiąc będą te dane i też może wtedy będzie, ale to  

 

1934 

02:36:25.200 --> 02:36:28.000 

trzeba inicjatywy ze strony nie wiem pana burmistrza porozmawiania  

 

1935 

02:36:28.000 --> 02:36:35.200 

żeby to można było w taki sam na osobnej kartce powiedzmy czy  

 

1936 

02:36:35.200 --> 02:36:39.700 

osobnym zestawieniu do rejestratora. Też będzie to jakiś  

 

1937 

02:36:39.700 --> 02:36:44.900 

plus do możliwości sprawdzenia czy ta uchwała przynosi efekt.  

 

1938 

02:36:44.900 --> 02:36:49.300 

No jakiś przyniesie tylko czy dodatni czy ujemny ale będą wyniki,  

 

1939 

02:36:49.300 --> 02:36:55.700 

także tyle jeśli chodzi do pana Piotra Miszkiewicza radnego.  

 

1940 

02:36:55.700 --> 02:36:58.900 

No więcej chyba nie ma co do powiedzenia.  

 

1941 

02:36:58.900 --> 02:37:02.900 

Dziękuję myślę, że to jest projekt projektu także to  

 

1942 

02:37:02.900 --> 02:37:07.300 

jeszcze jest w sprawie projektu. Tak żeby żeby ewentualnie te  

 

1943 

02:37:07.300 --> 02:37:10.600 

dane uzbierać. Pan radny Piotr Miszkiewicz bardzo proszę.  

 

1944 

02:37:10.600 --> 02:37:15.500 

Właśnie uzupełniając odpowiedz to zanim jeszcze coś powiem  

 

1945 

02:37:15.500 --> 02:37:19.200 

to mogę poprosić pana Jana z uwagi na to że to jest projekt  

 

1946 

02:37:19.200 --> 02:37:23.600 
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projektów a ten właściwy będzie procedowany w styczniu ażeby  

 

1947 

02:37:23.600 --> 02:37:26.500 

może ponowić takie pismo, ale już do wszystkich słów do  

 

1948 

02:37:26.500 --> 02:37:29.200 

straży miejskiej do policji i do pani na przykład dyrektor,  

 

1949 

02:37:29.200 --> 02:37:33.900 

a żeby na przykład pan Jan ze chciał przyjść na komisję przestrzegania  

 

1950 

02:37:33.900 --> 02:37:38.300 

prawa zaprośmy wszystkie służby, przeprowadźmy taką rozmowę  

 

1951 

02:37:38.300 --> 02:37:42.600 

ktoś mówił, że może poprośmy.  

 

1952 

02:37:42.600 --> 02:37:46.300 

Już wyciszam pana Stanisława.  

 

1953 

02:37:46.300 --> 02:37:51.800 

Tylko coś mi nie działa przycisk. Na komisji panie Janie  

 

1954 

02:37:51.800 --> 02:37:54.100 

być może poprośmy wszystkich komendantów łącznie z panią  

 

1955 

02:37:54.100 --> 02:37:59.000 

dyrektor żeby gdzieś tam przez cały rok spróbować odnotować  

 

1956 

02:37:59.000 --> 02:38:04.700 

takie osobne jak to się mówi te wyniki. no nie ukrywam i  

 

1957 

02:38:04.700 --> 02:38:10.000 

to jest dosyć oczywiste, że skutki wprowadzenia tej uchwały  

 

1958 

02:38:10.000 --> 02:38:15.100 

będą najbardziej widoczne w sezonie wiosenno letnim chociaż  

 

1959 

02:38:15.100 --> 02:38:19.100 

miałem taki przypadek nie będę wskazywał miejsca była grupa  



Strona 149 z 213 

 

 

1960 

02:38:19.100 --> 02:38:23.300 

około 20 osób jak jeden mąż wszyscy nietrzeźwieni.  

 

1961 

02:38:23.300 --> 02:38:30.100 

No i te osoby również alkohol zakupiły i mówiąc kolokwialnie dopijały  

 

1962 

02:38:30.100 --> 02:38:32.800 

się w tym miejscu. Była grupa przemieszczających się po  

 

1963 

02:38:32.800 --> 02:38:36.100 

całym mieście także wiemy jak się zachowują te osoby.  

 

1964 

02:38:36.100 --> 02:38:43.300 

Nas było tylko dwóch także matematyka zawsze się zgadza w  

 

1965 

02:38:43.300 --> 02:38:47.900 

naszym komisariacie niestety dlatego ja ten projekt będę  

 

1966 

02:38:47.900 --> 02:38:52.200 

popierał, a takie dyskusje należałoby przeprowadzić na  

 

1967 

02:38:52.200 --> 02:38:56.500 

komisji w obecności myślę komendantów i wtedy takie dane  

 

1968 

02:38:56.500 --> 02:39:01.500 

mogą być zbierane. A czas na podejmowanie jest jak najbardziej  

 

1969 

02:39:01.500 --> 02:39:05.200 

właściwy, bo ten problem należy zakończyć. A mogę chociaż  

 

1970 

02:39:05.200 --> 02:39:11.900 

uporządkować. Dziękuję bardzo proszę ad vocem ponownie pan  

 

1971 

02:39:11.900 --> 02:39:15.000 

radny Jan Rerus. Dziękuję bardzo no zgadzam się całkowicie z  

 

1972 

02:39:15.000 --> 02:39:19.300 

panem radnym oczekuję, że może przewodniczący komisji przestrzegania  
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1973 

02:39:19.300 --> 02:39:23.000 

prawa i ochrony środowiska zorganizuje takie spotkanie taką  

 

1974 

02:39:23.000 --> 02:39:29.500 

komisję bardzo chętnie na to pójdę i porozmawiam więcej informacji  

 

1975 

02:39:29.500 --> 02:39:33.600 

sobie pozyskam kierunek jest jak najbardziej bardzo dobry i no  

 

1976 

02:39:33.600 --> 02:39:36.100 

trzeba przypomnieć to coś już było powiedziane, że wszyscy  

 

1977 

02:39:36.100 --> 02:39:40.500 

rozumieli projekt dzisiaj niezależnie jak to będzie głosował  

 

1978 

02:39:40.500 --> 02:39:45.000 

ta większość widzę będzie to i tak i tak pójdzie to do opinii, ale  

 

1979 

02:39:45.000 --> 02:39:49.000 

ten najważniejszy głos będzie dopiero jak wróci po opiniach  

 

1980 

02:39:49.000 --> 02:39:52.700 

już jako uchwała to będzie ten głos wszystkich radnych. No  

 

1981 

02:39:52.700 --> 02:39:58.600 

i jeżeli pójdzie to w tym kierunku, co żeby poszło właśnie  

 

1982 

02:39:58.600 --> 02:40:02.200 

poprzez komisję poprzez spotkanie poprzez ustalenie jak  

 

1983 

02:40:02.200 --> 02:40:05.600 

można dojść do tych parametrów wyjściowych jakiś to bardzo  

 

1984 

02:40:05.600 --> 02:40:10.500 

fajnie. To na pewno wydaje mi się, że ja zdanie wtedy mogę  

 

1985 

02:40:10.500 --> 02:40:15.100 

zmienić, a na dziś nie widzę potrzeby, bo większość i  

 

1986 
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02:40:15.100 --> 02:40:20.100 

tak będzie za tą uchwałą jeszcze po tej uchwale nie będzie  

 

1987 

02:40:20.100 --> 02:40:25.200 

tego zakazu właściwej uchwale ewentualnie będzie ten zakaz  

 

1988 

02:40:25.200 --> 02:40:31.400 

ale powiem tak no czas może nie nagli, ale w styczniu można  

 

1989 

02:40:31.400 --> 02:40:34.200 

by już takie posiedzenie przestrzegania prawa i ochrony środowisko  

 

1990 

02:40:34.200 --> 02:40:40.800 

zrobić. Zaprosić tych wszystkich co potrzeba jak najbardziej panie  

 

1991 

02:40:40.800 --> 02:40:45.400 

radny właśnie poszerzonym składzie tych co się znają, bo  

 

1992 

02:40:45.400 --> 02:40:50.700 

ja się na tym nie znam tutaj ale na pewno wtedy coś wypracujemy.  

 

1993 

02:40:50.700 --> 02:40:55.900 

Dziękuję. Dziękuję pan radny Przemysław Pokład kiwał głową  

 

1994 

02:40:55.900 --> 02:40:59.900 

tak rozumiem w ten sposób, że takie spotkanie się odbędzie.  

 

1995 

02:40:59.900 --> 02:41:03.300 

Pan radny Stanisław Kaczmar.  

 

1996 

02:41:03.300 --> 02:41:09.800 

Jest włączony jak włączyłem, bo już miałem zabrać głos  

 

1997 

02:41:09.800 --> 02:41:13.100 

dlatego mnie Państwo żeście słyszeli. Panie przewodniczący, wysoka  

 

1998 

02:41:13.100 --> 02:41:17.700 

Rado, panie burmistrzu ja tutaj się zwrócić do pana Jana  

 

1999 

02:41:17.700 --> 02:41:23.100 
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Rerusa, a o alkoholu nie chcę mówić, bo praktycznie tyle  

 

2000 

02:41:23.100 --> 02:41:31.000 

ile ja jestem w kadencji to tyle mówię o alkoholu o  

 

2001 

02:41:31.000 --> 02:41:34.800 

szkodliwości alkoholu. No niestety dotychczasowe rady nie  

 

2002 

02:41:34.800 --> 02:41:42.800 

podjęły tego wyzwania. Dziękuję panu Piotrowi Miszkiewiczowi, że  

 

2003 

02:41:42.800 --> 02:41:50.100 

ten problem zauważył też funkcji, którą pełni i na zewnątrz  

 

2004 

02:41:50.100 --> 02:41:55.800 

i gdzie pracuje i widzi ten problem na bieżąco, ale chciałbym  

 

2005 

02:41:55.800 --> 02:41:59.100 

panu Janowi powiedzieć tak.  

 

2006 

02:41:59.100 --> 02:42:04.200 

Panie Janie proszę nie zaniżać danych albo jeżeli pan danymi się  

 

2007 

02:42:04.200 --> 02:42:08.900 

posługuje to przynajmniej przybliżony mi. w tej chwili otworzyłem  

 

2008 

02:42:08.900 --> 02:42:14.200 

wie pan internet jest taka strona samorząd i administracja nie  

 

2009 

02:42:14.200 --> 02:42:18.200 

ma dwóch gmin czy kilku gmin w Polsce, które podjęły takie  

 

2010 

02:42:18.200 --> 02:42:27.800 

uchwały w 2018/19 podjęło uchwały 162 gminy w tym 42  

 

2011 

02:42:27.800 --> 02:42:33.800 

gminy miejskie 99 gmin wiejskich 53 gminy miejsko-wiejskie.  

 

2012 

02:42:33.800 --> 02:42:38.000 

To są dane i tak zaniżone z poprzednich lat.  
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2013 

02:42:38.000 --> 02:42:45.200 

My idziemy dla mnie osobiście dobrym kierunkiem żeby ograniczyć  

 

2014 

02:42:45.200 --> 02:42:49.700 

przynajmniej spożywanie alkoholu w nocy i zakłócanie porządku  

 

2015 

02:42:49.700 --> 02:42:56.200 

publicznego w nocy i danie na przykład tym ludziom, którzy  

 

2016 

02:42:56.200 --> 02:43:01.400 

mają gdzieś w pobliżu te sklepy możliwość wypoczynku chociaż  

 

2017 

02:43:01.400 --> 02:43:05.800 

w nocy, bo w dzień pracują. Dziękuję bardzo za głos.  

 

2018 

02:43:05.800 --> 02:43:09.600 

To dziękuję myślę, że do tych statystyk wrócimy na tej  

 

2019 

02:43:09.600 --> 02:43:12.800 

komisji i wtedy będziemy się wymieniać, ale myślę że  

 

2020 

02:43:12.800 --> 02:43:16.000 

pan Stanisław ma rację jednak mi się jedna gmina to pan  

 

2021 

02:43:16.000 --> 02:43:20.700 

radny Janie za mało jeżeli chodzi o tą uchwałę, która już  

 

2022 

02:43:20.700 --> 02:43:24.200 

obowiązuje dłuższy czas też tam gdzieś słyszałem, że  

 

2023 

02:43:24.200 --> 02:43:28.100 

więcej chyba. Panie przewodniczący ja czytam. Ja wiem ja  

 

2024 

02:43:28.100 --> 02:43:32.400 

wiem chyba to nie tylko Olsztyn, ale to tak mi się że  

 

2025 

02:43:32.400 --> 02:43:35.900 

tak powiem wydaje natomiast zweryfikujemy to sobie w  
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2026 

02:43:35.900 --> 02:43:38.000 

dyskusji podczas tej komisji, na której pewnie ja też  

 

2027 

02:43:38.000 --> 02:43:41.100 

będę brał udział. Pan radny Miszkiewicz i myślę że już  

 

2028 

02:43:41.100 --> 02:43:45.300 

skończymy i przeniesiemy ją na komisję, która jeszcze gdzieś  

 

2029 

02:43:45.300 --> 02:43:48.500 

tam będzie. Po krótko dopowiem Stanisławie no zdaję się  

 

2030 

02:43:48.500 --> 02:43:52.600 

z mojej wiedzy wynika, że gmina ościenna gmina Zbąszynek ma  

 

2031 

02:43:52.600 --> 02:43:57.700 

taki zakaz również. Także możemy zawsze tamten samorząd zapytać  

 

2032 

02:43:57.700 --> 02:44:02.000 

jak to u nich wyszło. A wydaje mi się że wyszło dobrze. Dziękuję  

 

2033 

02:44:02.000 --> 02:44:08.300 

pan burmistrz. Szanowni Państwo, ja chciałam już nie powtarzając  

 

2034 

02:44:08.300 --> 02:44:11.200 

rzeczy to dostaję powiedziane. Chciałbym tylko Państwu powiedzieć  

 

2035 

02:44:11.200 --> 02:44:16.900 

że na początku stycznia zostało zaplanowane spotkanie z  

 

2036 

02:44:16.900 --> 02:44:23.200 

panią pełnomocnik oraz z policją to jest 10 styczeń dokładnie  

 

2037 

02:44:23.200 --> 02:44:26.300 

godzina 11:00.  

 

2038 

02:44:26.300 --> 02:44:30.100 

Myślę możemy to wspólnie z panem przewodniczącym komisji zgrać  

 

2039 
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02:44:30.100 --> 02:44:35.100 

żeby to było w jednym czasie być może w formie hybrydowej, ale  

 

2040 

02:44:35.100 --> 02:44:39.700 

daję pod rozwagę żeby to wziąć pod uwagę. Dziękuję. Dziękuję  

 

2041 

02:44:39.700 --> 02:44:46.100 

i pan Rerus jeszcze ad vocem. Dziękuję, bo zapomniałem, ponieważ  

 

2042 

02:44:46.100 --> 02:44:50.900 

to co było dzisiaj powiedziane, że ci ludzie co chcieliby zabierać  

 

2043 

02:44:50.900 --> 02:44:56.100 

głos na pewno przy tej uchwale no oni są na pewno zdania żeby  

 

2044 

02:44:56.100 --> 02:45:00.500 

taką uchwałę podjąć, ale dobrze żeby w jakiś sposób oni  

 

2045 

02:45:00.500 --> 02:45:04.100 

mogli uczestniczyć żeby mieli tą informację i mogli właśnie  

 

2046 

02:45:04.100 --> 02:45:09.200 

uczestniczyć w swoje zdanie prezentować. Żeby nie zapomnieć  

 

2047 

02:45:09.200 --> 02:45:13.100 

o niej po prostu. Może na pewno mają zdanie inne niż ja  

 

2048 

02:45:13.100 --> 02:45:18.300 

ale to chodzi o to żeby Rada wypracowała najlepsze stanowisko.  

 

2049 

02:45:18.300 --> 02:45:23.000 

No wydaje mi się dzisiaj nie można było na tej komisji trzeba  

 

2050 

02:45:23.000 --> 02:45:27.700 

wysłuchać. Słuszna uwaga panie radny i tak już mówię Biuro  

 

2051 

02:45:27.700 --> 02:45:31.200 

Rady mnie pewnie słyszy żeby o tym pamiętał o jak pan radny  

 

2052 

02:45:31.200 --> 02:45:34.700 
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Przemysław Pokład ustalił tam ten termin to też tych mieszkańców  

 

2053 

02:45:34.700 --> 02:45:38.100 

zaprosimy ja mam do nich tam na pewno kontakt Biuro Rady  

 

2054 

02:45:38.100 --> 02:45:41.500 

również ma. Nie widzę więcej głosów w dyskusji zatem przechodzimy  

 

2055 

02:45:41.500 --> 02:45:45.000 

do głosowania. Bardzo proszę Państwa o głosy na swoich urządzeniach. Druk  

 

2056 

02:45:45.000 --> 02:45:50.400 

numer 481 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Gminy  

 

2057 

02:45:50.400 --> 02:45:54.800 

Sulechów, a przepraszam i tam nie było autopo prawek panie  

 

2058 

02:45:54.800 --> 02:45:59.500 

burmistrzu? Poprawka tak tak. O właśnie no właśnie za  

 

2059 

02:45:59.500 --> 02:46:03.300 

szybko nie. W zasadzie można powiedzieć poprawka no, bo  

 

2060 

02:46:03.300 --> 02:46:07.200 

to tam ktoś jest bo ja bardzo ją zgłosić moim zdaniem może  

 

2061 

02:46:07.200 --> 02:46:13.300 

pan. Panie przewodniczący, to żeby nie było wątpliwości czy  

 

2062 

02:46:13.300 --> 02:46:15.400 

ja mogę zgłosić autopoprawkę? To bardzo proszę panie burmistrzu.  

 

2063 

02:46:15.400 --> 02:46:22.100 

Więc w tytule został popełniony błąd i tam Rady Gminy powinny  

 

2064 

02:46:22.100 --> 02:46:26.400 

być Rady Miejskiej i taka zamiana ta gminy na miejskiej.  

 

2065 

02:46:26.400 --> 02:46:30.300 

Dobrze i tą autopoprawkę przegłosujmy najpierw tak a  



Strona 157 z 213 

 

 

2066 

02:46:30.300 --> 02:46:34.000 

potem całą z auto poprawką. Bardzo proszę.  

 

2067 

02:46:34.000 --> 02:46:37.100 

Panie przewodniczący tylko pozwolę się wtrącić tam oczywiście  

 

2068 

02:46:37.100 --> 02:46:41.200 

z tytułu uchwały jak najbardziej ale również w uzasadnieniu, że  

 

2069 

02:46:41.200 --> 02:46:44.700 

tak powiem w nagłówku jest ten sam błąd jeszcze też uwzględnić.  

 

2070 

02:46:44.700 --> 02:46:51.100 

Panie burmistrzu to tak oczywiście jest równoznaczne ze  

 

2071 

02:46:51.100 --> 02:46:54.700 

zmianą tam w tej drugiej części. Tak bardzo to proszę w uzasadnieniu.  

 

2072 

02:46:54.700 --> 02:47:00.200 

Tak dobrze panie Bartku więc na początek autopoprawka jeżeli  

 

2073 

02:47:00.200 --> 02:47:03.400 

chodzi o zamianę Rada Gminy na Rada Miejska.  

 

2074 

02:47:03.400 --> 02:47:06.900 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu nad auto  

 

2075 

02:47:06.900 --> 02:47:20.200 

poprawką. Za 21 radnych i teraz bardzo proszę Państwa radnych o  

 

2076 

02:47:20.200 --> 02:47:25.600 

oddanie głosu nad uchwałą druk nr 481 wraz z przyjętą auto  

 

2077 

02:47:25.600 --> 02:47:32.200 

poprawką. Bardzo proszę o oddanie głosu panie Bartku umożliwienie  

 

2078 

02:47:32.200 --> 02:47:38.000 

nam głosowania. Druk numer 481 wraz z auto poprawką.  
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2079 

02:47:38.000 --> 02:47:49.400 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Za 15 radnych 4 radnych za  

 

2080 

02:47:49.400 --> 02:47:54.200 

głosowało przeciw 2 radnych się wstrzymało. Stwierdzam, że  

 

2081 

02:47:54.200 --> 02:48:00.900 

projekt projektu tej uchwały druk nr 481 został przyjęty i  

 

2082 

02:48:00.900 --> 02:48:04.100 

będzie oddany dalej do konsultacji. Przechodzimy do kolejnego  

 

2083 

02:48:04.100 --> 02:48:10.500 

punktu punkt 9.3 druk numer 474 w sprawie gminnego programu  

 

2084 

02:48:10.500 --> 02:48:13.700 

profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych na  

 

2085 

02:48:13.700 --> 02:48:18.300 

2022 rok. Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos w punkcie?  

 

2086 

02:48:18.300 --> 02:48:22.200 

Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa  

 

2087 

02:48:22.200 --> 02:48:26.300 

radnych o oddanie głosu. Druk numer 474.  

 

2088 

02:48:26.300 --> 02:48:40.400 

Bardzo proszę państwa radnych o oddanie głosu pan radny  

 

2089 

02:48:40.400 --> 02:48:45.400 

Stanisław Kaczmar nam tu znika na czarno i nie głosuję teraz  

 

2090 

02:48:45.400 --> 02:48:58.400 

panie radny bardzo prosimy o oddanie głosu. Czy pan radny  

 

2091 

02:48:58.400 --> 02:49:02.400 

Stanisław Kaczmar jest obecny w tym momencie na sesji? Panie  

 

2092 
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02:49:02.400 --> 02:49:05.200 

Bartku to pan radny Stanisław jeszcze nie głosował tak?  

 

2093 

02:49:05.200 --> 02:49:10.400 

Tak zgadza się już jest obecny.  

 

2094 

02:49:10.400 --> 02:49:18.600 

Panie rady prosimy o oddanie głosu. Za 19 radnych 2 radnych  

 

2095 

02:49:18.600 --> 02:49:24.500 

się wstrzymało przechodzimy do kolejnego punktu punkt 9.4  

 

2096 

02:49:24.500 --> 02:49:30.300 

Druk nr 482 w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z  

 

2097 

02:49:30.300 --> 02:49:34.700 

upływem roku budżetowego 2021.  

 

2098 

02:49:34.700 --> 02:49:38.200 

Bardzo proszę pan burmistrz. Tutaj są tak?  

 

2099 

02:49:38.200 --> 02:49:42.100 

Panie przewodniczący, szanowni Państwo tak jak wcześniej Państwo dostali  

 

2100 

02:49:42.100 --> 02:49:47.500 

informacje proszę o wniesienie w formie auto poprawek 2 dodatkowych  

 

2101 

02:49:47.500 --> 02:49:52.300 

punktów. Są to zadania niewygasające do projektu uchwały w  

 

2102 

02:49:52.300 --> 02:49:54.900 

sprawie ustalenia wydatków niewygasających upływem roku  

 

2103 

02:49:54.900 --> 02:49:59.800 

budżetowego 2021. W wykazie wydatków niewygasających załącznik  

 

2104 

02:49:59.800 --> 02:50:03.700 

numer 1 i planie finansowym załącznik numer 2 dodaje się  

 

2105 

02:50:03.700 --> 02:50:11.700 
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następujące zadania pod 1 dział 700 rozdział 70-001 §  

 

2106 

02:50:11.700 --> 02:50:17.600 

60.50 86400 zadanie remont elewacji budynku ulica Armii  

 

2107 

02:50:17.600 --> 02:50:26.700 

Krajowej 26 i drugi punkt dział 700 rozdział 70-001 §  

 

2108 

02:50:26.700 --> 02:50:34.200 

60 50 kwota 140 400 zł zadania remont elewacji budynku Styczniowa  

 

2109 

02:50:34.200 --> 02:50:40.200 

39 w Sulechowie. Zadania są w trakcie realizacji, mamy  

 

2110 

02:50:40.200 --> 02:50:42.800 

sygnał pana dyrektora, że nie zostaną zakończone do końca  

 

2111 

02:50:42.800 --> 02:50:45.800 

roku. Pan dyrektor miał na pewno uwagi, w związku z  

 

2112 

02:50:45.800 --> 02:50:51.700 

tym prosimy o wprowadzenie tych dwóch dodatkowych punktów dziękuję.  

 

2113 

02:50:51.700 --> 02:50:56.000 

Dziękuję myślę, że Państwo radni pan burmistrz chyba łącznie  

 

2114 

02:50:56.000 --> 02:50:59.500 

przygotujemy to autopoprawki pomimo, że dotyczą dwóch tematów  

 

2115 

02:50:59.500 --> 02:51:04.700 

jeżeli Państwo radni wyrażają taką wolę o te dwie autopoprawki  

 

2116 

02:51:04.700 --> 02:51:07.600 

przygotujemy łącznie chyba, że ktoś z Państwa radnych chciałby  

 

2117 

02:51:07.600 --> 02:51:12.200 

inaczej to proszę to wyartykułować. Łącznie tak?  

 

2118 

02:51:12.200 --> 02:51:17.900 

Kiwamy wszyscy głową nikt nie protestuje zatem przegłosujemy teraz  
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2119 

02:51:17.900 --> 02:51:24.900 

te dwie autopoprawki do uchwały druk nr 482.  

 

2120 

02:51:24.900 --> 02:51:29.900 

Tak bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu autopoprawki  

 

2121 

02:51:29.900 --> 02:51:33.400 

do grupy nr 482 wydatki niewygasające.  

 

2122 

02:51:33.400 --> 02:51:47.900 

Jeszcze pani radna Izabela Wojewoda nie zagłosowała.  

 

2123 

02:51:47.900 --> 02:51:51.900 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Za 21 radnych stwierdzam, że  

 

2124 

02:51:51.900 --> 02:51:56.100 

autopoprawki zostały przyjęte. Przechodzimy do głosowania jako  

 

2125 

02:51:56.100 --> 02:51:59.800 

całości druku nr 482 w sprawie ustalenia wydatków niewygasających  

 

2126 

02:51:59.800 --> 02:52:05.800 

z upływem roku budżetowego 2021 wraz z autopoprawkami.  

 

2127 

02:52:05.800 --> 02:52:17.000 

Bardzo proszę Państwa radnych o głos na swoich urządzeniach. Za  

 

2128 

02:52:17.000 --> 02:52:19.900 

21 radnych stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

2129 

02:52:19.900 --> 02:52:25.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu druk numer 483 o zmianie  

 

2130 

02:52:25.600 --> 02:52:29.600 

uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2021 rok.  

 

2131 

02:52:29.600 --> 02:52:31.900 

Czy ktoś z Państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w  
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2132 

02:52:31.900 --> 02:52:35.100 

tym punkcie? Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania.  

 

2133 

02:52:35.100 --> 02:52:39.100 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

2134 

02:52:39.100 --> 02:52:51.300 

Biuro Rady umożliwia głosowanie. Za 21 radnych stwierdzam, że  

 

2135 

02:52:51.300 --> 02:52:53.500 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy do  

 

2136 

02:52:53.500 --> 02:52:57.600 

kolejnego punktu druk numer 484 o zmianie uchwały w  

 

2137 

02:52:57.600 --> 02:52:59.700 

sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy  

 

2138 

02:52:59.700 --> 02:53:03.300 

Sulechów na lata 2021-2032.  

 

2139 

02:53:03.300 --> 02:53:06.500 

Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie,  

 

2140 

02:53:06.500 --> 02:53:10.900 

pan burmistrz? Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo  

 

2141 

02:53:10.900 --> 02:53:13.900 

proszę Państwa radnych o oddanie głosu. Uchwała druk numer  

 

2142 

02:53:13.900 --> 02:53:24.900 

484. Pan radny Sebastian Różycki bardzo proszę.  

 

2143 

02:53:24.900 --> 02:53:30.300 

Za 21 radnych stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

2144 

02:53:30.300 --> 02:53:35.500 

Druk nr 485 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

 

2145 
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02:53:35.500 --> 02:53:40.600 

w celu realizacji zadań budowy drogi gminnej w obrębie Brzezie  

 

2146 

02:53:40.600 --> 02:53:43.400 

koło Sulechowa oraz w obrębie trzy miasta Sulechów. Czy  

 

2147 

02:53:43.400 --> 02:53:45.800 

ktoś z Państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać głos w  

 

2148 

02:53:45.800 --> 02:53:49.100 

punkcie? Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo  

 

2149 

02:53:49.100 --> 02:53:52.000 

proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach druk  

 

2150 

02:53:52.000 --> 02:54:04.900 

numer 485. Bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

2151 

02:54:04.900 --> 02:54:08.900 

Za 21 radnych stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

2152 

02:54:08.900 --> 02:54:14.000 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 8 druk nr 486  

 

2153 

02:54:14.000 --> 02:54:18.300 

w sprawie Rady Miejskiej w Sulechowie na rok 2022.  

 

2154 

02:54:18.300 --> 02:54:21.100 

Czy Ktoś z Państwa radnych lub pan burmistrz chce zabrać  

 

2155 

02:54:21.100 --> 02:54:24.500 

głos tym punkcie? Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. Bardzo  

 

2156 

02:54:24.500 --> 02:54:27.600 

proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Druk  

 

2157 

02:54:27.600 --> 02:54:33.900 

numer 486 przewodniczący się zgłosił.  

 

2158 

02:54:33.900 --> 02:54:37.100 
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Nie widziałem, bardzo proszę pan Wojciech Szefler. Panie przewodniczący,  

 

2159 

02:54:37.100 --> 02:54:41.200 

ja tylko powtórzę wniosek pana przepraszam pana Rerusa z  

 

2160 

02:54:41.200 --> 02:54:46.200 

komisji żeby jak była możliwość ujednolicić te wyrazy żeby  

 

2161 

02:54:46.200 --> 02:54:51.900 

wszędzie było rozpatrzenie taki wniosek no rzeczywiście dziękuje panie radny  

 

2162 

02:54:51.900 --> 02:54:55.000 

ja o tym zapomniałem i to chodziło panu.  

 

2163 

02:54:55.000 --> 02:55:00.100 

Próbuje doliczyć żeby było rozpatrzenie. Panie radny Jan  

 

2164 

02:55:00.100 --> 02:55:02.500 

Rerus jak pan jeszcze raz mógłby wyartykułować ten wniosek  

 

2165 

02:55:02.500 --> 02:55:07.100 

to ja go zgłoszę. To było tak chodzi o to, że tam gdzie  

 

2166 

02:55:07.100 --> 02:55:11.800 

jest napisane przyjęcie uchwały żeby było a w niektórych jest  

 

2167 

02:55:11.800 --> 02:55:16.600 

rozpatrzenie uchwały czy projektu żeby zamiast przyjęcie było  

 

2168 

02:55:16.600 --> 02:55:19.100 

rozpatrzenia w tych pozycjach, a więc chyba cztery pozycje.  

 

2169 

02:55:19.100 --> 02:55:22.500 

Dobrze zamiast przyjęcie to rozpatrzenie.  

 

2170 

02:55:22.500 --> 02:55:27.000 

Tylko o to chodzi. Słowo zamienić. Rozpatrzenie uchwały i  

 

2171 

02:55:27.000 --> 02:55:31.600 

przy dalej nie tak tak tak tak. Rozpatrzenie a w niektórych jest  
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2172 

02:55:31.600 --> 02:55:38.100 

rozpatrzenie. Czyli o planu pracy Rady Miejskiej szanowni Państwo  

 

2173 

02:55:38.100 --> 02:55:45.600 

zgłaszam autopoprawkę zamianę słowa przyjęcie tam w  

 

2174 

02:55:45.600 --> 02:55:48.800 

kolejnych punktach w lutym na przykład jest przyjęcie zmian  

 

2175 

02:55:48.800 --> 02:55:53.000 

w statucie Gminy Sulechów to zgodnie z tą uwagą miało być  

 

2176 

02:55:53.000 --> 02:55:56.400 

rozpatrzenie zmian w statucie Gminy Sulechów tak?  

 

2177 

02:55:56.400 --> 02:56:01.700 

Słowo przyjęcie przy wszystkich elementach tej uchwały jeżeli  

 

2178 

02:56:01.700 --> 02:56:06.400 

dotyczyły do tego załącznika zamiast przyjęcie ma być  

 

2179 

02:56:06.400 --> 02:56:13.300 

słowo rozpatrzenie tak? Proszę o oddanie głosu i umożliwienie nam  

 

2180 

02:56:13.300 --> 02:56:16.700 

głosowania Biuro Rady. Czyli słowo przyjęcie na rozpatrzenie zamienimy  

 

2181 

02:56:16.700 --> 02:56:24.300 

w załączniku do tej uchwały Rady Miejskiej w Sulechowie na  

 

2182 

02:56:24.300 --> 02:56:31.100 

rok 2022. Pani Anna Kowalska Kasprzak nam się zgłasza.  

 

2183 

02:56:31.100 --> 02:56:37.400 

Musimy to wyartykułować dokładnie co czy nie?  

 

2184 

02:56:37.400 --> 02:56:42.900 

Dzień dobry Państwu, panie przewodniczący, jeżeli można to  
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2185 

02:56:42.900 --> 02:56:45.300 

jakby wszystkie słowa w załączniku, ponieważ to w kilku  

 

2186 

02:56:45.300 --> 02:56:48.800 

miejscach występuje, więc najlepiej byłoby oczywiście literami  

 

2187 

02:56:48.800 --> 02:56:51.300 

wskazanie których punktach które słowa. No to dobrze to  

 

2188 

02:56:51.300 --> 02:56:57.800 

jak literalnie to teraz wyartykułuje. Patrzymy w załącznik plan  

 

2189 

02:56:57.800 --> 02:57:03.000 

pracy Rady Miejskiej w Sulechowie na rok 2022 w punkcie pierwszym  

 

2190 

02:57:03.000 --> 02:57:13.900 

mamy rozpatrzenie to jest okej w punkcie drugim przyjęcie uchwały  

 

2191 

02:57:13.900 --> 02:57:19.500 

w sprawie budżetu obywatelskiego na 2023 rok przepraszam podjęcie  

 

2192 

02:57:19.500 --> 02:57:24.600 

uchwały tak i to miało być rozpatrzenie uchwały o właśnie  

 

2193 

02:57:24.600 --> 02:57:27.300 

to teraz już pan radny o tutaj namieszał, bo to nie podjęcie  

 

2194 

02:57:27.300 --> 02:57:34.000 

tylko przyjęcie miało być zmienione nie? Słowo podjęte tak  

 

2195 

02:57:34.000 --> 02:57:42.500 

teraz w tym samym kierunku pójdziemy zaraz nie? Dzień dobry  

 

2196 

02:57:42.500 --> 02:57:48.300 

panie przewodniczący, szanowni państwo radni jednak tak  

 

2197 

02:57:48.300 --> 02:57:53.100 

patrząc na ten plan pracy i ta propozycja rozpatrzenie to  

 

2198 
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02:57:53.100 --> 02:57:58.900 

jednak ze statutu rady wynika jest rada ma podjęcie uchwały  

 

2199 

02:57:58.900 --> 02:58:02.800 

i patrząc na porządek obrad chociażby dzisiejszy to macie  

 

2200 

02:58:02.800 --> 02:58:06.400 

Państwo w punkcie trzecim rozpatrzenie i głosowanie, czyli  

 

2201 

02:58:06.400 --> 02:58:09.500 

samo rozpatrzenie nie wypełnia kompetencji rady.  

 

2202 

02:58:09.500 --> 02:58:14.400 

Jeżeli rada podejmuje uchwały po rozpatrzeniu jeżeli Państwo  

 

2203 

02:58:14.400 --> 02:58:18.200 

to zmienicie wszędzie na rozpatrzenie uchwały to co to  

 

2204 

02:58:18.200 --> 02:58:23.400 

było głosowanie w takim razie? To ja powiem inaczej panie  

 

2205 

02:58:23.400 --> 02:58:26.800 

radny Jan Rerus, ale już odpuśćmy sobie to. Myślę, że  

 

2206 

02:58:26.800 --> 02:58:31.200 

może to być jakieś ewentualnie znaczy inaczej ja będę miał  

 

2207 

02:58:31.200 --> 02:58:34.600 

to na uwadze żeby, bo to jest teraz kwestia słowotwórcza.  

 

2208 

02:58:34.600 --> 02:58:38.200 

Ma pani rację, że rozpatrzenie podjęcie przyjęcie to  

 

2209 

02:58:38.200 --> 02:58:43.600 

nie jest to samo. Na przykład. To jest tylko plan co  

 

2210 

02:58:43.600 --> 02:58:46.800 

to znaczy, że nie podejmiemy albo nie rozpatrzymy albo  

 

2211 

02:58:46.800 --> 02:58:50.500 
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nie przyjmujemy możemy różne decyzję podjąć. Myślę, że  

 

2212 

02:58:50.500 --> 02:58:53.700 

nie ma to znaczenia, a natomiast rzeczywiście byłoby to  

 

2213 

02:58:53.700 --> 02:58:56.200 

problematyczne jakbyśmy chcieli to wszędzie teraz pozmieniać,  

 

2214 

02:58:56.200 --> 02:59:00.500 

bo jak patrzę sobie na uchwałę w punkcie drugim to mamy  

 

2215 

02:59:00.500 --> 02:59:08.200 

podjęcie przyjęcie i rozpatrzenie i właściwie i właściwie każdy  

 

2216 

02:59:08.200 --> 02:59:14.500 

może słowo być tutaj. Każde słowo jest właściwe natomiast rozpatrzeniu  

 

2217 

02:59:14.500 --> 02:59:18.700 

no to jednak na przykład program alkoholowy, bo to jest  

 

2218 

02:59:18.700 --> 02:59:26.800 

wpisane. Czy to znaczy się jak mogę panie przewodniczący odpuśćmy  

 

2219 

02:59:26.800 --> 02:59:30.800 

sobie to zostawmy, natomiast można by użyć słowa procedowanie nad  

 

2220 

02:59:30.800 --> 02:59:35.800 

projektem uchwał wszystko robi podjęcie, rozpatrzenie i  

 

2221 

02:59:35.800 --> 02:59:38.600 

tak dalej jak mówię to samo procedować, ale możemy to  

 

2222 

02:59:38.600 --> 02:59:41.400 

zostawić natomiast dla mnie osobiście jakieś punkcie 12  

 

2223 

02:59:41.400 --> 02:59:44.700 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu jeżeli Rada nie  

 

2224 

02:59:44.700 --> 02:59:48.200 

podejmie tej uchwały w grudniu tylko w styczniu na przykład  
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2225 

02:59:48.200 --> 02:59:51.100 

to nie zrealizowała tego planu, bo nie podjęła było oprocentowanie  

 

2226 

02:59:51.100 --> 02:59:56.900 

okej ale to może pan przewodniczący ma rację na przyszły plan możemy  

 

2227 

02:59:56.900 --> 03:00:01.400 

się zastanowić nad tym słownictwem teraz teraz wycofuje wniosek.  

 

2228 

03:00:01.400 --> 03:00:06.000 

Dobrze panie radny, tylko można patrzeć w ten sposób planujemy  

 

2229 

03:00:06.000 --> 03:00:10.000 

podjęcie a co zrobimy to jeszcze czas pokaże nie wiadomo nie?  

 

2230 

03:00:10.000 --> 03:00:13.700 

Niech się pan zastanowi przy następnym planie teraz już  

 

2231 

03:00:13.700 --> 03:00:18.800 

dobra czyli ja wycofuje się, nie zgłaszam żadnych auto  

 

2232 

03:00:18.800 --> 03:00:22.900 

poprawek. Myślę, że możemy to zostawić tak jak jest.  

 

2233 

03:00:22.900 --> 03:00:26.300 

Czy ktoś z Państwa radnych jeszcze chciałby zabrać głos w  

 

2234 

03:00:26.300 --> 03:00:31.900 

tym punkcie? Nie? Zatem przy głosujmy druk numer 486 plan  

 

2235 

03:00:31.900 --> 03:00:37.600 

pracy Rady Miejskiej w Sulechowie na rok 2022 tak jak  

 

2236 

03:00:37.600 --> 03:00:40.000 

Państwo macie go tutaj przedstawionego bardzo proszę o  

 

2237 

03:00:40.000 --> 03:00:52.500 

oddanie głosu na swoich urządzeniach. Dziękuję.  
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2238 

03:00:52.500 --> 03:00:56.600 

Za 21 radnych stwierdzam, że plan pracy został przyjęty przez  

 

2239 

03:00:56.600 --> 03:00:59.900 

Radę Miejską jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

2240 

03:00:59.900 --> 03:01:05.900 

Punkt 9 druk numer 487 oświadczenie w sprawie wyrażenia poparcia  

 

2241 

03:01:05.900 --> 03:01:09.900 

i solidarności z funkcjonariuszami Wojska Polskiego Policji  

 

2242 

03:01:09.900 --> 03:01:13.600 

Straży Granicznej strzegących suwerenności naszego kraju  

 

2243 

03:01:13.600 --> 03:01:17.600 

poprzez ochronę nienaruszalności granicy polsko-białoruskiej. Czy  

 

2244 

03:01:17.600 --> 03:01:22.300 

ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos tym punkcie? Pan  

 

2245 

03:01:22.300 --> 03:01:26.300 

burmistrz? Nie widzę zatem przejdźmy do głosowania. Widzę  

 

2246 

03:01:26.300 --> 03:01:33.200 

bardzo proszę pan radny Piotr Miszkiewicz. Dziękuję panie  

 

2247 

03:01:33.200 --> 03:01:36.000 

przewodniczący. Króciutko w związku z tym, że byliśmy jako  

 

2248 

03:01:36.000 --> 03:01:40.700 

klub inicjatorem tego oświadczenia, że w tak trudnym czasie  

 

2249 

03:01:40.700 --> 03:01:47.800 

jak i jak i jak mamy na dzisiaj no takie wsparcie naszej  

 

2250 

03:01:47.800 --> 03:01:51.500 

całej Rady względem wszystkim funkcjonariuszy jest wskazane  

 

2251 
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03:01:51.500 --> 03:01:55.100 

i będziemy myśleć pozytywnie odebrane przez przez samych  

 

2252 

03:01:55.100 --> 03:02:00.700 

funkcjonariuszy. Dziękuję nie widzę więcej głosów w  

 

2253 

03:02:00.700 --> 03:02:05.900 

dyskusji, zatem przejdźmy do głosowania. Druk numer 487  

 

2254 

03:02:05.900 --> 03:02:09.300 

oświadczenie w sprawie wyrażenia poparcia i solidarności z  

 

2255 

03:02:09.300 --> 03:02:12.000 

funkcjonariuszami Wojska Polskiego, Policji i Straży Granicznej  

 

2256 

03:02:12.000 --> 03:02:17.000 

strzegących suwerenności naszego kraju poprzez ochronę nienaruszalności  

 

2257 

03:02:17.000 --> 03:02:21.700 

granicy polsko-białoruskiej. Czy proszę Biuro Rady umożliwienie  

 

2258 

03:02:21.700 --> 03:02:24.800 

nam głosowania, a Państwa radnych o głosowanie nad tym  

 

2259 

03:02:24.800 --> 03:02:40.500 

oświadczeniem. Pan radny Przemysław Pokład, jeżeli może  

 

2260 

03:02:40.500 --> 03:02:44.600 

to bardzo proszę oddać głos. Za 21 radnych stwierdzam, ze oświadczenie  

 

2261 

03:02:44.600 --> 03:02:47.300 

zostało przyjęte jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu  

 

2262 

03:02:47.300 --> 03:02:53.800 

10. Druk numer 488 o zmianie uchwały w sprawie planu pracy  

 

2263 

03:02:53.800 --> 03:02:56.100 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulechowie na rok  

 

2264 

03:02:56.100 --> 03:02:59.600 
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2021. Czy ktoś z Państwa radnych lub pan burmistrz chce  

 

2265 

03:02:59.600 --> 03:03:01.700 

zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę pan rady Sebastian Różycki.  

 

2266 

03:03:01.700 --> 03:03:07.200 

Panie burmistrzu szanowni Radni goście zgodnie ze zmiana  

 

2267 

03:03:07.200 --> 03:03:10.800 

porządku obrad proszę o przyjęcie stosownej zmiany.  

 

2268 

03:03:10.800 --> 03:03:19.600 

Dziękuję. Dziękuję nie widzę więcej głosów w dyskusji zatem  

 

2269 

03:03:19.600 --> 03:03:22.800 

przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę Państwa radnych oddanie  

 

2270 

03:03:22.800 --> 03:03:36.200 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 488, za 21 radnych  

 

2271 

03:03:36.200 --> 03:03:40.000 

stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

2272 

03:03:40.000 --> 03:03:44.600 

do kolejnego punktu. Punkt 11 druk numer 489 o zmianie uchwały  

 

2273 

03:03:44.600 --> 03:03:49.000 

w sprawie ustalenia zasad wypłacania diet dla Radnych i  

 

2274 

03:03:49.000 --> 03:03:52.300 

sołtysów w gminie Sulechów. Czy ktoś z Państwa radnych lub  

 

2275 

03:03:52.300 --> 03:03:55.500 

pan burmistrz chce zabrać głos tym punkcie? Nie widzę zatem  

 

2276 

03:03:55.500 --> 03:03:58.300 

przejdźmy do głosowania. Bardzo proszę państwa radnych oddanie  

 

2277 

03:03:58.300 --> 03:04:14.700 

na swoich urządzeniach. Za 17 radnych 4 radnych przeciw stwierdzam,  
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2278 

03:04:14.700 --> 03:04:17.800 

że uchwała została przyjęta. Przechodzimy do kolejnego punktu,  

 

2279 

03:04:17.800 --> 03:04:22.200 

punkt 10 interpelacje i zapytania radnych. Bardzo proszę  

 

2280 

03:04:22.200 --> 03:04:26.900 

o zgłaszanie się do głosów w tym punkcie chyba, że nikt  

 

2281 

03:04:26.900 --> 03:04:30.100 

z państwa nie ma żadnego zapytania, interpelacji dzisiaj nie  

 

2282 

03:04:30.100 --> 03:04:35.300 

widzę, żeby ktoś się zgłosił zatem, a widzę jednak, już chciałem  

 

2283 

03:04:35.300 --> 03:04:39.900 

przejść do innego punktu, ale pan Piotr Miszkiewicz bardzo  

 

2284 

03:04:39.900 --> 03:04:44.600 

proszę. Dziękuję panie przewodniczący, chciałem zwrócić na  

 

2285 

03:04:44.600 --> 03:04:49.700 

jedną uwagę na jedną ważną rzecz. Tak przeglądam się przez  

 

2286 

03:04:49.700 --> 03:04:52.700 

wiele miesięcy ostatnio ulica Żeromskiego panie burmistrzu tam  

 

2287 

03:04:52.700 --> 03:04:58.400 

jest szkoła nr 2 na obu odcinkach zarówno jak sklepu Netto i  

 

2288 

03:04:58.400 --> 03:05:02.700 

od strony Alei Wielkopolskiej przejścia dla pieszych są,  

 

2289 

03:05:02.700 --> 03:05:06.800 

żeby nie byli w ogóle nieoznakowane, przechodzą bardzo często  

 

2290 

03:05:06.800 --> 03:05:11.000 

także, było tam zdarzenie drogowe też bardzo bym prosił żeby  
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2291 

03:05:11.000 --> 03:05:15.600 

oznakować tą ulicę Żeromskiego z obu stron właściwie, zarówno  

 

2292 

03:05:15.600 --> 03:05:21.500 

poziomo jak i pionowo. Dziękuję pan radny Wiesław Kołakowski  

 

2293 

03:05:21.500 --> 03:05:27.500 

bardzo proszę. Witam wszystkich ja to też się przekazać głos  

 

2294 

03:05:27.500 --> 03:05:30.900 

mieszkańców ulicy Sulechowskiej w Cigacicach, chodzi o  

 

2295 

03:05:30.900 --> 03:05:35.600 

nadmierną prędkość przy wjeździe do Cigacic co prawda jest  

 

2296 

03:05:35.600 --> 03:05:39.700 

to droga powiatowa, czyli jakby nie w naszej kompetencji natomiast  

 

2297 

03:05:39.700 --> 03:05:44.400 

możemy wystosować pismo do Zarządu Dróg Powiatowych o  

 

2298 

03:05:44.400 --> 03:05:48.400 

w jaki sposób ograniczenie tam mieszkańcy chcieli żeby  

 

2299 

03:05:48.400 --> 03:05:53.100 

ustalić fotoradar czy policję, natomiast jak się pokazuje radiowóz to  

 

2300 

03:05:53.100 --> 03:05:56.300 

jest informacja na CB radio i wszyscy już jeżdżą przepisowo.  

 

2301 

03:05:56.300 --> 03:06:02.000 

Natomiast bardzo często dochodzi do sytuacji po prostu takich  

 

2302 

03:06:02.000 --> 03:06:07.400 

niebezpiecznych. Na samym wakacji moja córka przez podmuch  

 

2303 

03:06:07.400 --> 03:06:12.800 

wiatru została wciągnięta pod samochód ciężarowy także jest  

 

2304 
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03:06:12.800 --> 03:06:18.600 

to na pewno zagrożenie. Ja tego nie poruszałem, ale mieszkańcy do  

 

2305 

03:06:18.600 --> 03:06:22.300 

mnie się wywracają także chciałbym coś z tym zrobić tak  

 

2306 

03:06:22.300 --> 03:06:25.700 

że dziękuję. Dziękuję bardzo proszę pan radny Przemysław Pokład.  

 

2307 

03:06:25.700 --> 03:06:32.900 

Panie burmistrzu, też głos mieszkańców w Sulechowie powstała  

 

2308 

03:06:32.900 --> 03:06:35.400 

restauracja, która się cieszy się wielkim powodzeniem nie  

 

2309 

03:06:35.400 --> 03:06:38.600 

tylko w naszym mieście i powiecie i województwa oraz spoza  

 

2310 

03:06:38.600 --> 03:06:42.900 

województwa i chodzi ulicę, która tam jest odcinek od  

 

2311 

03:06:42.900 --> 03:06:47.100 

ulicy to jest ulica Zwycięstwa od skrzyżowania z ulicą Dąbrowską  

 

2312 

03:06:47.100 --> 03:06:51.200 

i Zjednoczenia tam dziura na dziurze pamiętam takie cząstkowe  

 

2313 

03:06:51.200 --> 03:06:56.400 

chyba nie wystarczy remont tej drogi, ale chyba cały dywanik  

 

2314 

03:06:56.400 --> 03:07:01.100 

położyć i od razu przy okazji, jeżeli jestem przy głosie,  

 

2315 

03:07:01.100 --> 03:07:06.300 

bo to było w innym, ale żebym nie zajmował tutaj czasu dzisiaj  

 

2316 

03:07:06.300 --> 03:07:10.300 

to chciałem podziękować Zarządowi Powiatu za utwardzenie dojazdu  

 

2317 

03:07:10.300 --> 03:07:14.400 
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do SP w Kijach. Jeszcze raz dziękuję serdecznie, wywiązali się  

 

2318 

03:07:14.400 --> 03:07:18.200 

z obietnic na spokojnie mogą wyjechać ze swoich.  

 

2319 

03:07:18.200 --> 03:07:24.200 

Dziękuję bardzo proszę pani Krystyna Jagodzińska- Kochaniak.  

 

2320 

03:07:24.200 --> 03:07:32.700 

Nie słyszymy pani radna bardzo proszę o włączenie głosu.  

 

2321 

03:07:32.700 --> 03:07:38.400 

Mam pytanie do pana burmistrza, który kieruje za moim pośrednictwem  

 

2322 

03:07:38.400 --> 03:07:47.700 

kieruje w imieniu mieszkańców Spółdzielczości Mieszkaniowej. 2017  

 

2323 

03:07:47.700 --> 03:07:51.500 

roku wyszło rozporządzenie Ministra Rozwoju i Finansów potem  

 

2324 

03:07:51.500 --> 03:07:55.700 

są wprowadzone zmiany 2019 roku tego samego miejsca jest  

 

2325 

03:07:55.700 --> 03:08:03.300 

uchwała sejmu z 18 czerwca 2018 roku czego sprawa dotyczy?  

 

2326 

03:08:03.300 --> 03:08:09.700 

Sprawa dotyczy tego w jaki sposób będzie zmieniony zakres  

 

2327 

03:08:09.700 --> 03:08:16.000 

ogrzewania miasta przez spółkę z Opola, bo mają tam określony  

 

2328 

03:08:16.000 --> 03:08:23.600 

termin kiedy będą musieli spalarnie na miał zmienić na  

 

2329 

03:08:23.600 --> 03:08:28.600 

inne źródło zasilania. No jako mieszkańcy możemy oczekiwać jakieś  

 

2330 

03:08:28.600 --> 03:08:34.100 

informacje na ten temat, bo ta zmiana wymuszona będzie ponosiła  
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2331 

03:08:34.100 --> 03:08:37.200 

ze sobą jakieś tam takie finansowe konsekwencje.  

 

2332 

03:08:37.200 --> 03:08:44.200 

Mieszkańcy są zainteresowani tematem i wiedzą, że jeszcze  

 

2333 

03:08:44.200 --> 03:08:47.900 

nie wiemy jeszcze na jaki plan będzie zmieniony będzie musiało  

 

2334 

03:08:47.900 --> 03:08:55.900 

być, w związku z tym chcielibyśmy wiedzieć czy gmina tym  

 

2335 

03:08:55.900 --> 03:09:00.500 

tematem się już zainteresowała, czy spółka opolska już  

 

2336 

03:09:00.500 --> 03:09:03.500 

ma jakieś propozycje żeby rozwiązać problem spalarni w  

 

2337 

03:09:03.500 --> 03:09:07.900 

Sulechowie dziękuję.  

 

2338 

03:09:07.900 --> 03:09:12.500 

Teraz ja ewentualnie, bo więcej głosów nie widzę.  

 

2339 

03:09:12.500 --> 03:09:17.400 

Państwo radni otrzymali około 10 dni temu na swoją skrzynkę  

 

2340 

03:09:17.400 --> 03:09:23.400 

mailową z projekt studium zagospodarowania, projekt studium  

 

2341 

03:09:23.400 --> 03:09:26.300 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy  

 

2342 

03:09:26.300 --> 03:09:32.100 

Sulechów i tutaj jeden radny, pan radny Jan Rerus, poprosił  

 

2343 

03:09:32.100 --> 03:09:35.700 

również o mapę do tego studium, żeby było łatwiej nam  
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2344 

03:09:35.700 --> 03:09:39.900 

na tym studium pracować. Ja również przystąpiłem do pana  

 

2345 

03:09:39.900 --> 03:09:43.400 

burmistrza o tą mapę i na razie jeszcze tej mapy nie otrzymaliśmy,  

 

2346 

03:09:43.400 --> 03:09:47.400 

a tam była informacja wnioski mamy panie burmistrzu składać  

 

2347 

03:09:47.400 --> 03:09:52.500 

do 31 grudnia. Ja planowałem zrobić jakieś spotkanie, ale  

 

2348 

03:09:52.500 --> 03:09:57.300 

myślę, że nie jesteśmy w stanie tego 31 grudnia dotrzymać, jeżeli  

 

2349 

03:09:57.300 --> 03:10:02.400 

o ten termin, który nam tam został zaproponowany i myślę,  

 

2350 

03:10:02.400 --> 03:10:08.500 

że takie spotkanie z Państwem radnym i z panem burmistrzem zaproponuje  

 

2351 

03:10:08.500 --> 03:10:12.000 

w sprawie studium na początku stycznia może to gdzieś tam  

 

2352 

03:10:12.000 --> 03:10:16.400 

przed świętem Trzech Króli tej przerwie tam między pierwszym,  

 

2353 

03:10:16.400 --> 03:10:24.000 

a siódmym tak czyli między trzecim a siódmym stycznia gdzieś  

 

2354 

03:10:24.000 --> 03:10:28.100 

w tym okresie takie spotkanie zaproponuję.  

 

2355 

03:10:28.100 --> 03:10:31.100 

Natomiast myślę, że powinniśmy tą mapę otrzymać, więc ja  

 

2356 

03:10:31.100 --> 03:10:36.100 

to tylko warunkowo mówię, bo o tym studium sobie podyskutować to  

 

2357 
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03:10:36.100 --> 03:10:38.900 

warto byłoby mieć pani burmistrzu tą mapę. Ja wiem że  

 

2358 

03:10:38.900 --> 03:10:42.500 

ona gdzieś tam ma nam zostać dostarczona tylko na razie  

 

2359 

03:10:42.500 --> 03:10:49.500 

jeszcze nie wiemy kiedy. To taka uwaga od dziękuję i  

 

2360 

03:10:49.500 --> 03:10:54.600 

pan rady Sebastian Różycki bardzo proszę. Panie burmistrzu, szanowni  

 

2361 

03:10:54.600 --> 03:11:00.300 

radni, ja mam 2 takie prośby. Pierwsza dotyczy chodnika, który  

 

2362 

03:11:00.300 --> 03:11:03.600 

jest wizytówką miasta a mianowicie osoby przyjeżdżające na  

 

2363 

03:11:03.600 --> 03:11:09.100 

dworzec PKP podążający w kierunku chociażby parku przy  

 

2364 

03:11:09.100 --> 03:11:15.500 

ul. Kościuszki od ulicy Konopnickiej w kierunku przez Słoneczną  

 

2365 

03:11:15.500 --> 03:11:19.300 

idą po chodniku, który się nie powinien już nazywać chodnik. Jest  

 

2366 

03:11:19.300 --> 03:11:23.700 

strasznie połamany poniszczony i kwestia jest, żeby uwzględnić  

 

2367 

03:11:23.700 --> 03:11:27.100 

w planach remontowych naprawy nawierzchni przynajmniej tego  

 

2368 

03:11:27.100 --> 03:11:30.400 

odcinka. To jest dłuższy [dźwięk niesłyszalny] między innymi tak  

 

2369 

03:11:30.400 --> 03:11:34.200 

więc też taki punkt, który na mapie Sulechowa jest dość  

 

2370 

03:11:34.200 --> 03:11:38.800 
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widoczny. Druga kwestia dotyczy w sprawozdaniu pana burmistrza  

 

2371 

03:11:38.800 --> 03:11:43.400 

była informacja o tym, że otrzymaliśmy już dokumentację na  

 

2372 

03:11:43.400 --> 03:11:46.800 

remont wieży ciśnień i na to zadanie. Z racji tego, że  

 

2373 

03:11:46.800 --> 03:11:53.000 

przy wieży ciśnień znajduje się zabudowa spółdzielni mieszkaniowej,  

 

2374 

03:11:53.000 --> 03:11:58.900 

mówię osiedlu Zacisze, tam spółdzielnia planuję remont parkingu.  

 

2375 

03:11:58.900 --> 03:12:06.200 

Chciałbym, aby zadanie dotyczące rewitalizacji tej wieży  

 

2376 

03:12:06.200 --> 03:12:11.500 

ciśnień wraz z remontem, który planuje zrobić spółdzielnia jeśli  

 

2377 

03:12:11.500 --> 03:12:15.900 

chodzi o parking żeby to zadanie wspólnie przeprowadzić wskazując  

 

2378 

03:12:15.900 --> 03:12:18.800 

jaki rodzaj nawierzchni miałby być tam przygotowany po  

 

2379 

03:12:18.800 --> 03:12:22.900 

to, aby po prostu pieniądze spółdzielni nie były też wyrzucone  

 

2380 

03:12:22.900 --> 03:12:27.300 

w błoto, ale żeby to miało też jakby obraz takiej spójności.  

 

2381 

03:12:27.300 --> 03:12:30.900 

Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo proszę pan radny Jan  

 

2382 

03:12:30.900 --> 03:12:37.000 

Rerus. Dziękuję ja chciałam nawiązać do tego studium uwarunkowań  

 

2383 

03:12:37.000 --> 03:12:42.900 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Pan przewodniczący powiedział  
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2384 

03:12:42.900 --> 03:12:46.600 

że do 31-go nie da rady może do 6-7.  

 

2385 

03:12:46.600 --> 03:12:51.200 

Ja powiem, że to też jest termin bardzo krótki, żeby w  

 

2386 

03:12:51.200 --> 03:12:55.100 

ogóle można było coś się wypowiedzieć na temat stylu, bo  

 

2387 

03:12:55.100 --> 03:13:00.900 

ten załącznik graficzny jest bez tego się nie da nic zobaczyć  

 

2388 

03:13:00.900 --> 03:13:04.600 

no i tutaj prośba żeby ten załącznik graficzny był w  

 

2389 

03:13:04.600 --> 03:13:08.900 

takiej formie, że można było to drukować wieloformatowo na  

 

2390 

03:13:08.900 --> 03:13:12.200 

przykład na A0, tak jak otrzymaliśmy załącznik graficzny studium  

 

2391 

03:13:12.200 --> 03:13:17.000 

2016 roku i on był taki, że można było to drukować na  

 

2392 

03:13:17.000 --> 03:13:21.100 

wielkim formacie no i na pewno zanim się wydrukuje, zanim  

 

2393 

03:13:21.100 --> 03:13:24.900 

się przepatrzy, to trochę czasu radnym zajmie i nie da  

 

2394 

03:13:24.900 --> 03:13:27.600 

się tego zrobić w ciągu, tak jak przygotować do projektu uchwały,  

 

2395 

03:13:27.600 --> 03:13:31.900 

w ciągu tygodnia na pewno także ten termin też jest taki  

 

2396 

03:13:31.900 --> 03:13:38.200 

wydaje mi się bardzo trudny do dotrzymania ten 7 styczeń, a  
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2397 

03:13:38.200 --> 03:13:42.700 

studium jest bardzo istotne jak wiemy wszystkich aspektach a  

 

2398 

03:13:42.700 --> 03:13:48.300 

dotyczy całości Gminy. Prosiłbym o przemyślenie.  

 

2399 

03:13:48.300 --> 03:13:52.800 

Natomiast mam pytanie takie, bo byłem dzisiaj świeżo zaskoczony  

 

2400 

03:13:52.800 --> 03:13:57.800 

rejestr zabytków, ale rejestr gminny zabytków.  

 

2401 

03:13:57.800 --> 03:14:03.500 

Jaka jest procedura wpisywania do rejestru zabytków, bo  

 

2402 

03:14:03.500 --> 03:14:08.100 

teraz się dzisiaj dowiedziałem, że na przykład jeden z  

 

2403 

03:14:08.100 --> 03:14:12.500 

moich wspólnot, zarządzam nią, na początku nie było, nagle  

 

2404 

03:14:12.500 --> 03:14:16.800 

znalazła się ta nieruchomość znalazła się zarządzeniem burmistrza  

 

2405 

03:14:16.800 --> 03:14:21.700 

w rejestrze zabytków Gminy. Całkowicie mi procedurę remontową  

 

2406 

03:14:21.700 --> 03:14:25.400 

to wywala do góry nogami, żeby zrobić, ale wspólnota zarządca  

 

2407 

03:14:25.400 --> 03:14:28.700 

nikt nie był poinformowany, że w ogóle jest jakaś procedura  

 

2408 

03:14:28.700 --> 03:14:32.800 

czy to tak może sobie pan burmistrz, wpisane zostało 2016  

 

2409 

03:14:32.800 --> 03:14:38.900 

czy burmistrz może każdą wpisać według swojego w cudzysłowie widzimisia  

 

2410 
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03:14:38.900 --> 03:14:43.100 

? Że chce, wpisuje a właściciel o tym może nic nie wiedzieć?  

 

2411 

03:14:43.100 --> 03:14:47.200 

Tak to funkcjonuje czy żeby wpisać do rejestru tego gminnego  

 

2412 

03:14:47.200 --> 03:14:51.000 

musi być powiadomiony właściciel to jest bardzo istotna sprawa,  

 

2413 

03:14:51.000 --> 03:14:54.800 

bo wiele nieruchomości może być tak wpisanych, przynajmniej ta  

 

2414 

03:14:54.800 --> 03:15:00.300 

nieruchomość wspólnota ani zarządca nie mieli informacji.  

 

2415 

03:15:00.300 --> 03:15:04.300 

Dopiero w momencie wystąpienia do konserwatora zabytków konserwator  

 

2416 

03:15:04.300 --> 03:15:08.900 

odpowiedział, że jest wpisane w rejestrze i wszystko, wszystko całe  

 

2417 

03:15:08.900 --> 03:15:12.500 

co już mi zrobili do tej pory musimy robić od nowa.  

 

2418 

03:15:12.500 --> 03:15:14.800 

To takie moje pytanie, bo to każdy się może spotkać z  

 

2419 

03:15:14.800 --> 03:15:20.000 

takim czymś. Dziękuję. Dziękuję nie widzę więcej widzę pan  

 

2420 

03:15:20.000 --> 03:15:25.300 

radny Przemysław Mikołajczyk. Panie burmistrzu, Wysoka Rado.  

 

2421 

03:15:25.300 --> 03:15:32.000 

Pytam o nie naszą drogę, ale poniekąd naszą, bo będziemy też  

 

2422 

03:15:32.000 --> 03:15:38.000 

miliony dawać droga powiatowa, która łączy Sulechów z  

 

2423 

03:15:38.000 --> 03:15:42.400 
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Bukowem, Buków z Sulechowem, ja tam z tą sprawą się interesowałem  

 

2424 

03:15:42.400 --> 03:15:46.300 

na moją prośbę radny powiatowy zwrócił się do Zarządu Powiatu  

 

2425 

03:15:46.300 --> 03:15:50.300 

Z kolei do PKP. Chodzi o oznakowanie tego przyjazdu, które  

 

2426 

03:15:50.300 --> 03:15:55.300 

był tak długo remontowany ja z przerażeniem obserwuje, że  

 

2427 

03:15:55.300 --> 03:15:59.500 

tam sygnalizacji nie ma i nie zapowiada się, żeby była,  

 

2428 

03:15:59.500 --> 03:16:04.700 

a dlaczego z przerażeniem? Dlatego że 800 m dalej jest  

 

2429 

03:16:04.700 --> 03:16:09.100 

gruntowa droga, która prowadzi do jednej czy dwóch nieruchomości,  

 

2430 

03:16:09.100 --> 03:16:14.100 

tam oznaczenie świetlne przyjazdu i dźwiękowe jest.  

 

2431 

03:16:14.100 --> 03:16:18.300 

Mało tego przy dawnej stacji kolejowej w Pomorsku takie  

 

2432 

03:16:18.300 --> 03:16:23.500 

samo kilka tygodni temu jadąc rowerem oznaczenie zobaczyłem, więc jestem  

 

2433 

03:16:23.500 --> 03:16:27.700 

zdziwiony dlaczego ten przejazd nadal ma kategorię D,  

 

2434 

03:16:27.700 --> 03:16:31.200 

czyli takiego przyjazdu, na którym takie oznaczenie być  

 

2435 

03:16:31.200 --> 03:16:34.900 

nie musi. Z moich informacji i prędkość pociągów na odcinku  

 

2436 

03:16:34.900 --> 03:16:40.300 

osiągasz nawet 160 km na godzinę to i moim zdaniem chociaż  
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2437 

03:16:40.300 --> 03:16:43.300 

fachowcem nie jestem od ruchu kolejowego, ale to też i  

 

2438 

03:16:43.300 --> 03:16:46.200 

kategoria przejazdy powinnam się zmienić, a po prostu chodzi o  

 

2439 

03:16:46.200 --> 03:16:51.200 

bezpieczeństwo. Mieszkańcy Bukowa o to pytają mieszkańcy Sulechowa,  

 

2440 

03:16:51.200 --> 03:16:54.900 

którzy jak ja mają sprawy służbowe w Bukowie i tam kilka  

 

2441 

03:16:54.900 --> 03:16:59.200 

razy w tygodniu jestem tam ten przejazd jest dość niebezpieczne  

 

2442 

03:16:59.200 --> 03:17:03.500 

często w porach takich jak jesień czy wiosna czy zima mgły  

 

2443 

03:17:03.500 --> 03:17:08.000 

są i naprawdę może tam być nieciekawie, więc może przy  

 

2444 

03:17:08.000 --> 03:17:12.600 

okazji tej współpracy między nami a powiatem warto, żeby  

 

2445 

03:17:12.600 --> 03:17:16.800 

burmistrzu podsunął im jeszcze pomysł żeby jak to się  

 

2446 

03:17:16.800 --> 03:17:24.200 

mówi mam no monitowali PKP, linię kolejową, żeby no żeby  

 

2447 

03:17:24.200 --> 03:17:27.700 

jednak coś tam bezpieczniejszego było dziękuję.  

 

2448 

03:17:27.700 --> 03:17:33.200 

Dziękuję, nie widzę więcej zapytań interpelacji rady.  

 

2449 

03:17:33.200 --> 03:17:36.800 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Zapytania sołtysów  
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2450 

03:17:36.800 --> 03:17:39.900 

i mieszkańców gminy Sulechów. Czy ktoś sołtysów lub mieszkańców  

 

2451 

03:17:39.900 --> 03:17:43.100 

gminy Sulechów obecny na dzisiejszej sesji chciałby zabrać  

 

2452 

03:17:43.100 --> 03:17:47.200 

głos w tym punkcie? Bardzo proszę o zgłoszenie się w jakikolwiek  

 

2453 

03:17:47.200 --> 03:17:51.500 

możliwy sposób. Dzień dobry szanowna rado, czy mogę się  

 

2454 

03:17:51.500 --> 03:17:54.500 

zgłosić albo (...) Proszę pan sołtys Artur Lepka. Bardzo  

 

2455 

03:17:54.500 --> 03:17:57.300 

proszę panie sołtysie. Dzień dobry państwu radnym. Dzień  

 

2456 

03:17:57.300 --> 03:18:01.500 

dobry panie burmistrzu. Czemu dzisiaj tak późno pługi wyjechały  

 

2457 

03:18:01.500 --> 03:18:05.000 

do miasta i na wsie, bo dopiero podobno około 10:00 zaczęła  

 

2458 

03:18:05.000 --> 03:18:08.100 

być akcja firmy, a nie o 7:00 jak padał śnieg i było ślisko?  

 

2459 

03:18:08.100 --> 03:18:11.200 

Dziękuję.  

 

2460 

03:18:11.200 --> 03:18:14.900 

Dziękuję, czy ktoś jeszcze z sołtysów, z mieszkańców chciałby  

 

2461 

03:18:14.900 --> 03:18:19.500 

zabrać głos w tym punkcie. Proszę o zgłoszenie ewentualnie.  

 

2462 

03:18:19.500 --> 03:18:23.800 

Nie widzę, czy jeszcze ktoś tam jest słyszalny.  

 

2463 
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03:18:23.800 --> 03:18:28.800 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

2464 

03:18:28.800 --> 03:18:33.500 

Punkt 12 przerwa. Ile przerwy chcemy Państwo radni, panie burmistrzu?  

 

2465 

03:18:33.500 --> 03:18:36.700 

10 minut? 15?  

 

2466 

03:18:36.700 --> 03:18:40.600 

Ja poproszę o 15 minut.  

 

2467 

03:18:40.600 --> 03:18:44.900 

15 minut. 13:16. Do wpół do może panie burmistrzu, co?  

 

2468 

03:18:44.900 --> 03:18:50.400 

Ogłaszam przerwę do 13:30.  

 

2469 

03:18:50.400 --> 03:33:46.500 

Ja przekazałem do Biura Rady, że [dźwięk niesłyszalny.]  

 

2470 

03:33:46.500 --> 03:33:51.200 

Już jest widoczne, szanowni państwo bardzo proszę o  

 

2471 

03:33:51.200 --> 03:33:55.700 

kliknięcie kworum, a Biuro Rady o informacje ilu radnych jest  

 

2472 

03:33:55.700 --> 03:33:58.800 

obecnych. 21 mi się wyświetliło, więc to chyba tak, tak  

 

2473 

03:33:58.800 --> 03:34:01.900 

panie Bartku? To już (...)  

 

2474 

03:34:01.900 --> 03:34:06.400 

potwierdzonych obecności 18, 19 w tym momencie.  

 

2475 

03:34:06.400 --> 03:34:09.700 

Może dojdzie jeszcze. 19 osób, a kogo nie ma?  

 

2476 

03:34:09.700 --> 03:34:12.800 
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Pana Różyckiego i pana Wilczyńskiego nie widzę na potwierdzonym  

 

2477 

03:34:12.800 --> 03:34:17.300 

kworum. Jest widoczny na tym, ale nie jest widoczny w  

 

2478 

03:34:17.300 --> 03:34:21.500 

sensie fizycznym. No możliwe. Wilczyński, nie widzę go  

 

2479 

03:34:21.500 --> 03:34:25.900 

tutaj już. Ja też nie. Może być już nieobecny tak.  

 

2480 

03:34:25.900 --> 03:34:29.500 

Panie przewodniczący, mi się wydaje, że po prostu zapiszemy  

 

2481 

03:34:29.500 --> 03:34:34.800 

listę na ten moment. 19 tak? Tak 19. Dobrze to zamykamy listę,  

 

2482 

03:34:34.800 --> 03:34:38.800 

jeżeli pan radny Sebastian się pojawi, o pan radny Sebastian  

 

2483 

03:34:38.800 --> 03:34:42.700 

się nie pojawił czasem już? Bo ja mam 20, mi się wyświetliło, czy  

 

2484 

03:34:42.700 --> 03:34:46.500 

ja coś źle widzę? Panie Bartku pan Sebastian już jest, kliknął  

 

2485 

03:34:46.500 --> 03:34:51.600 

kworum i mamy 20 radnych. Nie ma na razie pana radnego Romana  

 

2486 

03:34:51.600 --> 03:34:58.800 

Wilczyńskiego, zatem przejdźmy do punktu przyjęcie protokołu  

 

2487 

03:34:58.800 --> 03:35:02.300 

z obrad poprzedniej sesji. Czy ktoś z państwa radnych lub  

 

2488 

03:35:02.300 --> 03:35:05.500 

pan burmistrz ma jakieś zapytania w tym punkcie?  

 

2489 

03:35:05.500 --> 03:35:09.900 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania protokołu z  
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2490 

03:35:09.900 --> 03:35:13.400 

obrad poprzedniej sesji. Bardzo proszę państwa radnych o oddanie  

 

2491 

03:35:13.400 --> 03:35:17.200 

głosu na swoich urządzeniach, a Biuro Rady o umożliwienie nam takiego  

 

2492 

03:35:17.200 --> 03:35:28.200 

głosowania. Za 20 radnych.  

 

2493 

03:35:28.200 --> 03:35:32.100 

Stwierdzam, że protokół z obrad z poprzedniej sesji został  

 

2494 

03:35:32.100 --> 03:35:35.400 

przyjęty jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

2495 

03:35:35.400 --> 03:35:38.800 

Punkt 14 odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

 

2496 

03:35:38.800 --> 03:35:44.700 

Bardzo proszę panie burmistrzu. Szanowni państwo, nie  

 

2497 

03:35:44.700 --> 03:35:49.300 

wiem czy na pewno chronologicznie, ale mam nadzieję, że  

 

2498 

03:35:49.300 --> 03:35:53.400 

tak, pan Piotr Miszkiewicz [dźwięk niesłyszalny] Panie Piotrze  

 

2499 

03:35:53.400 --> 03:35:56.600 

sprawdzimy jak to wygląda, natomiast od razu powiem no  

 

2500 

03:35:56.600 --> 03:36:01.800 

na pewno znakowań poziomych przy tej aurze nie będziemy ryzykować  

 

2501 

03:36:01.800 --> 03:36:05.400 

tak, absolutnie byłyby to pieniądze wyrzucone w błoto. Pan  

 

2502 

03:36:05.400 --> 03:36:08.000 

Wiesław Kołakowski, panie Wiesławie oczywiście droga nie nasza,  
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2503 

03:36:08.000 --> 03:36:12.600 

ale wystąpimy do powiatu, żeby uzgodnić najlepsze rozwiązanie  

 

2504 

03:36:12.600 --> 03:36:17.600 

tak, nie wiem czy samo oznakowanie jest wystarczające, ale  

 

2505 

03:36:17.600 --> 03:36:20.200 

to trzeba się, to trzeba się, że tak powiem, chyba nad tym pochylić  

 

2506 

03:36:20.200 --> 03:36:25.200 

i być może inną formę oznakowania zastosować.  

 

2507 

03:36:25.200 --> 03:36:31.100 

Jeśli chodzi o ulicę Zwycięstwa, panie Przemku, tutaj bardzo dużo  

 

2508 

03:36:31.100 --> 03:36:34.700 

będzie zależało od tego jakie będą ceny rynkowe w zakresie  

 

2509 

03:36:34.700 --> 03:36:39.100 

mas bitumicznych, staramy się co roku te miejsca, które  

 

2510 

03:36:39.100 --> 03:36:45.900 

są bardzo mocno zdegradowane i mówiąc wprost układanie łat  

 

2511 

03:36:45.900 --> 03:36:48.700 

nie ma sensu, przynajmniej w mojej ocenie lepiej i pewniej  

 

2512 

03:36:48.700 --> 03:36:52.100 

zrobić rzeczywiście jakaś fragment, powiedzmy kilkudziesięciu metrów,  

 

2513 

03:36:52.100 --> 03:36:57.100 

w dywaniku tak i wtedy tak ma to zupełnie inny wymiar.  

 

2514 

03:36:57.100 --> 03:37:02.900 

Przyjrzę się jakie będą tu możliwości, zostało to odnotowane.  

 

2515 

03:37:02.900 --> 03:37:08.600 

Panie Radku odpowiedź właściwie i dla pana i dla pana Rerusa.  

 

2516 
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03:37:08.600 --> 03:37:12.400 

Ja po prostu na dzisiaj sam nie mam tego załącznika odpowiednio  

 

2517 

03:37:12.400 --> 03:37:15.500 

poprawionego, dlatego nie mogłem państwu go przesłać, a  

 

2518 

03:37:15.500 --> 03:37:19.100 

ten termin, który państwo otrzymywaliście to był raczej pod  

 

2519 

03:37:19.100 --> 03:37:22.200 

kątem, bo to nie są na razie oficjalne jakieś prace nad  

 

2520 

03:37:22.200 --> 03:37:24.800 

dokumentem, wiecie państwo, że my dopiero ogłosimy to  

 

2521 

03:37:24.800 --> 03:37:28.100 

i będziemy, również państwo będziecie mogli, w tej procedurze  

 

2522 

03:37:28.100 --> 03:37:31.900 

się wypowiedzieć. Tutaj mówimy o takiej pracy na bieżąco, czyli to  

 

2523 

03:37:31.900 --> 03:37:34.900 

co mamy to państwu wysyłamy po to, żeby ewentualnie już  

 

2524 

03:37:34.900 --> 03:37:39.400 

jakieś błędy, błędne zapisy, nawet błędy, literówki, żeby  

 

2525 

03:37:39.400 --> 03:37:42.800 

wychwytywać. Informacja od pana Damiana Stachowiaka jest  

 

2526 

03:37:42.800 --> 03:37:46.300 

taka, że do dzisiaj nie otrzymał jeszcze tego załącznika tak, żeby  

 

2527 

03:37:46.300 --> 03:37:51.500 

mógł państwu to wysłać. Jeśli chodzi o pytanie pani Krystyny  

 

2528 

03:37:51.500 --> 03:37:56.600 

i kwestie związane z tym zaopatrzeniem w ciepło.  

 

2529 

03:37:56.600 --> 03:37:59.300 
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Pani Krystyno ja tu potrzebuję jednak zapytać ten zakład  

 

2530 

03:37:59.300 --> 03:38:02.800 

tak, dzisiaj nie będę ryzykował jakiejkolwiek odpowiedzi, będziemy  

 

2531 

03:38:02.800 --> 03:38:08.400 

spółkę pytać na jakim etapie są i czy w ich planie inwestycyjnym  

 

2532 

03:38:08.400 --> 03:38:11.100 

jest wyznaczony jakiekolwiek termin, który mógłby być  

 

2533 

03:38:11.100 --> 03:38:14.700 

państwu przekazany, czyli mówiąc wprost czy jest coś konkretnego  

 

2534 

03:38:14.700 --> 03:38:20.900 

w tym zakresie zrobione. Panie Sebastianie oczywiście to  

 

2535 

03:38:20.900 --> 03:38:25.200 

pan wie, że w ramach zadań na tą chwilę w budżecie tego  

 

2536 

03:38:25.200 --> 03:38:29.600 

nie ma, ale no, że wygląda to fatalnie, no wygląda fatalnie.  

 

2537 

03:38:29.600 --> 03:38:33.500 

Ja myślę, że teraz będziemy mogli porozmawiać o samym otoczeniu  

 

2538 

03:38:33.500 --> 03:38:37.000 

w ogóle dworca PKP, który może za jakiś czas będzie też  

 

2539 

03:38:37.000 --> 03:38:40.000 

nasz i tam też może chociaż jakaś reakcja z naszej strony  

 

2540 

03:38:40.000 --> 03:38:45.600 

będzie konieczna. Chociaż odcinek ten na Słonecznej, bo  

 

2541 

03:38:45.600 --> 03:38:49.100 

tam jest naprawdę masakra. Okej, ale to musimy tak naprawdę  

 

2542 

03:38:49.100 --> 03:38:52.100 

wprowadzić określone środki, które pozwolą na na przełożenie, tak?  
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2543 

03:38:52.100 --> 03:38:55.800 

Zakładam, że ze względu na zastosowane tam płytki to raczej  

 

2544 

03:38:55.800 --> 03:39:00.700 

w grę wchodzi już nowa nawierzchnia, a nie płytka, przełożenie  

 

2545 

03:39:00.700 --> 03:39:04.000 

tej istniejącej, tak sądzę. Kwadratowa, nie. No właśnie, dlatego  

 

2546 

03:39:04.000 --> 03:39:11.000 

o tym mówię, tak. Panie Przemku no tutaj też za pośrednictwem powiatu  

 

2547 

03:39:11.000 --> 03:39:16.000 

będziemy musieli wystąpić jak wyglądają uzgodnienia na  

 

2548 

03:39:16.000 --> 03:39:20.000 

dzisiaj. Ja nie zaryzykuję i proszę mnie dobrze zrozumieć, nie  

 

2549 

03:39:20.000 --> 03:39:22.700 

zaryzykuję podawania jakichkolwiek rzeczy związanych z  

 

2550 

03:39:22.700 --> 03:39:25.800 

przejazdami kolejowymi, bo nawet te informacje, które mieliśmy  

 

2551 

03:39:25.800 --> 03:39:29.300 

wcześniej co do terminów i co do uzgodnień one po prostu  

 

2552 

03:39:29.300 --> 03:39:32.300 

kompletnie się rozmijały. Ja już nawet w pewnym momencie zacząłem  

 

2553 

03:39:32.300 --> 03:39:35.400 

mieszkańcom odpisywać, żeby mi po prostu wybaczyli, bo  

 

2554 

03:39:35.400 --> 03:39:38.300 

nawet jak ja się czegoś dowiem, jest mowa powiedzmy, że  

 

2555 

03:39:38.300 --> 03:39:40.600 

w przyszłym tygodniu, w poniedziałek, coś będzie uruchomione to  

 



Strona 194 z 213 

 

2556 

03:39:40.600 --> 03:39:45.300 

jeszcze się nigdy nie potwierdziło, więc mówiąc wprost w pewnym  

 

2557 

03:39:45.300 --> 03:39:50.400 

momencie przestałem traktować te odpowiedzi jak jakiś pewnik.  

 

2558 

03:39:50.400 --> 03:39:57.000 

Tutaj spróbujemy porozmawiać na temat tego ze starostą i wspólnie,  

 

2559 

03:39:57.000 --> 03:40:00.500 

że tak powiem, być może jeśli zrobimy to razem to i  

 

2560 

03:40:00.500 --> 03:40:05.200 

wydźwięk tego będzie zupełnie inny. Odpowiadając jeszcze.  

 

2561 

03:40:05.200 --> 03:40:16.800 

Odpowiadając jeszcze, chyba to wszyscy radni, pan Artur  

 

2562 

03:40:16.800 --> 03:40:21.000 

Lepka, dlaczego pługi wyjechały na miasto tak późno. Panie  

 

2563 

03:40:21.000 --> 03:40:25.400 

sołtysie, z tego co mi wiadomo, pługi wyjechały, na okrągło  

 

2564 

03:40:25.400 --> 03:40:29.500 

powiem, około 9:00 i nie po to, żeby odśnieżać, tylko po  

 

2565 

03:40:29.500 --> 03:40:34.400 

to, żeby sypać. Warstwa śniegu i temperatura powodowała, że  

 

2566 

03:40:34.400 --> 03:40:37.800 

tak naprawdę nie było czego odśnieżać tak. Pług nie miał rozgarniać  

 

2567 

03:40:37.800 --> 03:40:40.600 

śniegu tylko sypać tam gdzie ewentualnie następowało by  

 

2568 

03:40:40.600 --> 03:40:44.200 

marznięcie. To taka jest moja wiedza, tak.  

 

2569 
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03:40:44.200 --> 03:40:49.700 

Zresztą śnieg zaczął padać około godziny 6:30, państwo pamiętajcie  

 

2570 

03:40:49.700 --> 03:40:54.000 

tamte czasy na dotarcie w każde miejsce są różne, być  

 

2571 

03:40:54.000 --> 03:40:58.100 

może koło pana był o 10:00, być może w niektórych miejscach  

 

2572 

03:40:58.100 --> 03:41:01.600 

o 9:00, a w innych o 11:00, natomiast po to, że tak jak  

 

2573 

03:41:01.600 --> 03:41:06.800 

powtarzam, nie zbierać śnieg tylko po to, żeby sypać mieszankę.  

 

2574 

03:41:06.800 --> 03:41:10.700 

To chyba wszystkie pytania, które ja przynajmniej sobie odnotowałem  

 

2575 

03:41:10.700 --> 03:41:16.100 

panie przewodniczący. Nie sądzę, żebym coś pominął.  

 

2576 

03:41:16.100 --> 03:41:20.900 

Dziękuję, widzę, że ad vocem pan radny Sebastian Różycki, bardzo  

 

2577 

03:41:20.900 --> 03:41:24.700 

proszę. Tak panie burmistrzu, bo nie uzyskałem informacji na  

 

2578 

03:41:24.700 --> 03:41:28.300 

temat wieży ciśnień, dlatego że tam jest możliwość, aby  

 

2579 

03:41:28.300 --> 03:41:32.700 

do planów remontowych spółdzielni mieszkaniowych wprowadzić zadanie  

 

2580 

03:41:32.700 --> 03:41:38.300 

budowa nawierzchni parkingowej przy budynku Osiedle Zacisze,  

 

2581 

03:41:38.300 --> 03:41:42.500 

a żeby to zrobić po prostu nie chcemy wyrzucać dwa razy  

 

2582 

03:41:42.500 --> 03:41:46.300 
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pieniędzy tylko zrobić to raz, ten plan remontów mamy przyjąć na  

 

2583 

03:41:46.300 --> 03:41:49.900 

przełomie stycznia, najpóźniej lutego, więc w tym momencie  

 

2584 

03:41:49.900 --> 03:41:53.600 

istotne byłoby to, aby wskazać jaki rodzaj nawierzchni spółdzielnia  

 

2585 

03:41:53.600 --> 03:41:58.200 

mogłaby wykonać, aby nie konfliktowało to z projektem przygotowanym dla gminy.  

 

2586 

03:41:58.200 --> 03:42:03.000 

Dziękuję. Dziękuję, mamy kilka zgłoszę ad vocem.  

 

2587 

03:42:03.000 --> 03:42:07.400 

Pan radny Jan Rerus, pan burmistrz się zgłasza ad vocem,  

 

2588 

03:42:07.400 --> 03:42:11.300 

pani Krystyna, pan sołtys i pan Damian Stachowiak. To idziemy z  

 

2589 

03:42:11.300 --> 03:42:15.100 

kolejnością tutaj na razie w esesji. Bardzo proszę pan  

 

2590 

03:42:15.100 --> 03:42:18.300 

radny Jan Rerus jeszcze ad vocem. Dziękuję, ja zadałem pytanie  

 

2591 

03:42:18.300 --> 03:42:24.500 

o procedurę wpisu rejestru zabytków, ale rejestru gminnego.  

 

2592 

03:42:24.500 --> 03:42:29.100 

Jaka jest procedura, czy to się odbywa bez wiedzy właściciela  

 

2593 

03:42:29.100 --> 03:42:33.300 

nieruchomości? To chyba do pana Damiana Stachowiaka.  

 

2594 

03:42:33.300 --> 03:42:39.600 

Nie było na to odpowiedzi. Uciekło mi to, mogę teraz panie  

 

2595 

03:42:39.600 --> 03:42:44.400 

przewodniczący? Bardzo proszę. Tu poproszę pana Damiana, natomiast  
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2596 

03:42:44.400 --> 03:42:48.300 

rzeczywiście w ramach procedury nie ma tam elementu informowania  

 

2597 

03:42:48.300 --> 03:42:51.600 

i z tego co mi wiadomo w porównaniu do poprzednio obowiązującego  

 

2598 

03:42:51.600 --> 03:42:55.600 

planu przede wszystkim wykreślono lokalizacje tak, tam  

 

2599 

03:42:55.600 --> 03:42:59.800 

było ich około 1000, teraz jest mniej, ale jeśli mogę w tej chwili  

 

2600 

03:42:59.800 --> 03:43:02.300 

poprosić pana Damiana po prostu o udzielenie odpowiedzi, a  

 

2601 

03:43:02.300 --> 03:43:06.000 

jeśli chodzi o pana Sebastiana, panie Sebastianie pracownicy  

 

2602 

03:43:06.000 --> 03:43:11.700 

się skontaktują z panem, Wydział IZD, natomiast z tego  

 

2603 

03:43:11.700 --> 03:43:15.800 

co mi wiadomo w kontekście tamtego otoczenia dalej, to  

 

2604 

03:43:15.800 --> 03:43:20.600 

nasz plan, projekt nie obejmuje części dalej niż samego tego  

 

2605 

03:43:20.600 --> 03:43:25.800 

parku, tak? Teren właśnie przy parku, po drugiej stronie wieży  

 

2606 

03:43:25.800 --> 03:43:28.700 

ciśnień. Ja rozumiem, że przy parku i my mamy dokumentację dotyczącą  

 

2607 

03:43:28.700 --> 03:43:32.600 

parku, nie przy parku. To proszę, żeby od razu służby kontaktowały  

 

2608 

03:43:32.600 --> 03:43:36.700 

się z prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej i z kierownikiem wydziału też  
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2609 

03:43:36.700 --> 03:43:46.000 

Spółdzielni Mieszkaniowej. Dziękuję, dalej zgłasza się  

 

2610 

03:43:46.000 --> 03:43:49.500 

mi pani Krystyna i potem pan sołtys Artur Lepka. Pani Krystyno,  

 

2611 

03:43:49.500 --> 03:43:53.200 

bardzo proszę. Ja tylko bym chciała poprosić pana burmistrza,  

 

2612 

03:43:53.200 --> 03:43:58.900 

że [dźwięk niesłyszalny] z firmy ECO Opolszczyzna, żebyśmy  

 

2613 

03:43:58.900 --> 03:44:06.100 

otrzymali jakąś informację, może to zrobić nawet, no nie  

 

2614 

03:44:06.100 --> 03:44:09.100 

będę podpowiadać jak tam robić ma, z tym tematem sobie wyobrazić,  

 

2615 

03:44:09.100 --> 03:44:12.200 

natomiast chcielibyśmy jakieś konkrety znać, tym bardziej, że  

 

2616 

03:44:12.200 --> 03:44:17.200 

my mamy wiedzę taką, że firmy tego typu będą mogły występować o  

 

2617 

03:44:17.200 --> 03:44:19.800 

dofinansowanie i teraz nie wiemy, ponieważ ta firma się  

 

2618 

03:44:19.800 --> 03:44:23.000 

znajduje w Opolu, a nie w Sulechowie, więc mamy trudności jeśli  

 

2619 

03:44:23.000 --> 03:44:29.800 

chodzi o pozyskanie tej wiedzy i czy będą mogły być wykorzystane wszelkie  

 

2620 

03:44:29.800 --> 03:44:34.300 

mechanizmy, żeby otrzymać dofinansowanie na zmianę źródła  

 

2621 

03:44:34.300 --> 03:44:40.200 

ciepła w naszych spalarniach i w jakim zakresie odczują to mieszkańcy  

 

2622 
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03:44:40.200 --> 03:44:43.900 

Spółdzielni Mieszkaniowych, bo z oświadczenia wiemy, że  

 

2623 

03:44:43.900 --> 03:44:47.700 

jeżeli są jakiekolwiek zmiany to zawsze Spółdzielnia Mieszkaniowa  

 

2624 

03:44:47.700 --> 03:44:51.500 

jest traktowana jako odrębny byt, a nie jako część Sulechowa.  

 

2625 

03:44:51.500 --> 03:44:57.100 

Znamy to już z przebieg wielu lat, dlatego proszę nam  

 

2626 

03:44:57.100 --> 03:45:00.300 

wierzyć, że jesteśmy bardzo zainteresowani tym tematem, jesteśmy  

 

2627 

03:45:00.300 --> 03:45:06.600 

niespokojni i dlatego jest taka prośba, żeby Urząd Miasta i Gminy, pan burmistrz  

 

2628 

03:45:06.600 --> 03:45:11.600 

w imieniu mieszkańców prosił o taką informację, bym powiedziała  

 

2629 

03:45:11.600 --> 03:45:14.600 

dosyć taką obszerną, nie tylko, że oni zrobią tylko jak  

 

2630 

03:45:14.600 --> 03:45:20.300 

i w jaki sposób pozyskają pieniądze na wymianę źródła zasilania,  

 

2631 

03:45:20.300 --> 03:45:24.200 

czyli z miału na inne źródła.  

 

2632 

03:45:24.200 --> 03:45:29.000 

To jest bardzo ważna sprawa, jest to jeszcze jakiś termin,  

 

2633 

03:45:29.000 --> 03:45:31.400 

ale to nie jest odległy termin, to się może wydarzyć bardzo szybko.  

 

2634 

03:45:31.400 --> 03:45:38.100 

Dziękuję i bardzo proszę pan sołtys Artur Lepka jeszcze tutaj  

 

2635 

03:45:38.100 --> 03:45:46.400 
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ad vocem się zgłasza, panie sołtysie nie słyszymy. Panie  

 

2636 

03:45:46.400 --> 03:45:49.100 

burmistrzu, dziękuję za informację. Ale bardzo słabo panie  

 

2637 

03:45:49.100 --> 03:45:52.500 

Arturze. Nie wiem, może teraz będzie lepiej.  

 

2638 

03:45:52.500 --> 03:45:58.100 

No halo halo. Panie Arturze.  

 

2639 

03:45:58.100 --> 03:46:02.000 

Panie burmistrzu prośba też, żeby w przyszłości jeśli takie  

 

2640 

03:46:02.000 --> 03:46:04.600 

sytuacje będą miały miejsce jednak uruchamiać tą akcję znacznie  

 

2641 

03:46:04.600 --> 03:46:09.100 

wcześniej niż o 9:00, bo no na Brzezie niestety ten śnieg  

 

2642 

03:46:09.100 --> 03:46:13.000 

się zbił i było wielkie lodowisko, a zważywszy, że mamy  

 

2643 

03:46:13.000 --> 03:46:16.900 

dwa nowe progi, które hamują ruch i osoby zaczęły przed nimi  

 

2644 

03:46:16.900 --> 03:46:20.500 

hamować, tam sytuacje dochodziły takie prawie, że ekstremalne,  

 

2645 

03:46:20.500 --> 03:46:23.100 

nie wiem czy jakieś zdarzenie zostało odnotowane, ale  

 

2646 

03:46:23.100 --> 03:46:26.100 

telefony się urywały, bo po prostu była szklanka. W  

 

2647 

03:46:26.100 --> 03:46:29.800 

mieście drogi już były czarne, posypane solą i czy tam chemią,  

 

2648 

03:46:29.800 --> 03:46:33.400 

a na Brzeziu nie było nic widać, więc prośba w przyszłości, żeby  
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2649 

03:46:33.400 --> 03:46:36.700 

nie wstrzymywać tej akcji tylko już od samego rana tą  

 

2650 

03:46:36.700 --> 03:46:39.900 

chemię stosować, żeby te drogi przejezdne, przede wszystkim  

 

2651 

03:46:39.900 --> 03:46:43.900 

główne tak, Czapskiego czy Brzechwy, żeby po prostu były  

 

2652 

03:46:43.900 --> 03:46:48.400 

jakby ta chemia została używana wcześniej niż dopiero 10:00,  

 

2653 

03:46:48.400 --> 03:46:56.100 

11:00. Dziękuję. Dziękuję, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos  

 

2654 

03:46:56.100 --> 03:46:59.700 

w tym punkcie? Przechodzimy do kolejnego. Pan Damian Stachowiak  

 

2655 

03:46:59.700 --> 03:47:04.500 

jeszcze tak? Panie Damianie, bardzo proszę. Dziękuję bardzo  

 

2656 

03:47:04.500 --> 03:47:08.700 

panie przewodniczący, chciałbym powiedzieć do tego co  

 

2657 

03:47:08.700 --> 03:47:13.100 

pan burmistrz powiedział na zapytania pana Jana Rerusa.  

 

2658 

03:47:13.100 --> 03:47:18.100 

Chciałem tylko króciutko do tu studium wrócić, to co  

 

2659 

03:47:18.100 --> 03:47:20.800 

pan burmistrz powiedział, oczekujemy w tej chwili na  

 

2660 

03:47:20.800 --> 03:47:25.000 

ten załącznik graficzny, ponieważ my już zauważyliśmy takie  

 

2661 

03:47:25.000 --> 03:47:28.900 

ewidentne błędy, gdzie brakowało na przykład nazw miejscowych,  
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2662 

03:47:28.900 --> 03:47:33.900 

pewnie oznaczeń, także chcieliśmy, żebyście już państwo dostali  

 

2663 

03:47:33.900 --> 03:47:40.300 

dokument, powiedzmy właściwy. Oczywiście on jest do analizy, także  

 

2664 

03:47:40.300 --> 03:47:43.000 

to tak jakby wszelkie uwagi będziemy przyjmować, ale już  

 

2665 

03:47:43.000 --> 03:47:45.800 

było w miarę prawidłowo, tak przynajmniej to co my zauważyliśmy,  

 

2666 

03:47:45.800 --> 03:47:52.400 

ale oczywiście też chciałem tutaj z państwem zorganizować takie  

 

2667 

03:47:52.400 --> 03:47:56.200 

spotkanie z urbanistą. Tak wstępnie uzgodniliśmy, ponieważ  

 

2668 

03:47:56.200 --> 03:48:01.200 

on też pracuje w innych gminach w całej Polsce, że gdzieś  

 

2669 

03:48:01.200 --> 03:48:05.200 

pod koniec stycznia zrobilibyśmy takie spotkanie robocze właśnie  

 

2670 

03:48:05.200 --> 03:48:12.000 

z państwem, żeby urbanista mógł też jakby przedstawić pewne  

 

2671 

03:48:12.000 --> 03:48:16.100 

założenia do tego dokumentu, przedstawić ten dokument, opowiedzieć  

 

2672 

03:48:16.100 --> 03:48:20.400 

o nim, to oczywiście wszystko na roboczo.  

 

2673 

03:48:20.400 --> 03:48:26.200 

Tutaj od terminu, o którym my mówimy to nie są terminy wynikające  

 

2674 

03:48:26.200 --> 03:48:30.100 

z jakiś przepis, to jest na razie praca na dokumencie, na  

 

2675 
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03:48:30.100 --> 03:48:35.400 

pierwszej jego wersji po to, żebyśmy mogli ten dokument przekazać  

 

2676 

03:48:35.400 --> 03:48:40.600 

dalej do instytucji opiniujących, wykonujących i wyłożyć do publicznego  

 

2677 

03:48:40.600 --> 03:48:44.000 

wglądu, tutaj byśmy my sobie przepracowali, oczywiście ten  

 

2678 

03:48:44.000 --> 03:48:47.000 

termin, no musiałem jakiś termin podać, proszę mnie też  

 

2679 

03:48:47.000 --> 03:48:50.000 

tutaj źle nie zrozumieć, ale musiałem jakiś termin podać,  

 

2680 

03:48:50.000 --> 03:48:54.100 

żeby państwa zmotywować. My też nad tym dokumentem pracujemy i  

 

2681 

03:48:54.100 --> 03:48:58.200 

wszystkie uwagi oczywiście zbieramy. Jeżeli chodzi o  

 

2682 

03:48:58.200 --> 03:49:04.900 

ewidencję zabytków, nie jest to rejestr zabytków, tylko  

 

2683 

03:49:04.900 --> 03:49:08.100 

ewidencja zabytków, taki dokument, czy taką ewidencję przyjmuje  

 

2684 

03:49:08.100 --> 03:49:13.900 

burmistrz zarządzeniem, dlatego właściciele nieruchomości nie  

 

2685 

03:49:13.900 --> 03:49:18.200 

są informowani, nie jest to jakby decyzja, gdzie dostaje każda  

 

2686 

03:49:18.200 --> 03:49:21.600 

ze stron czy właściciele taką informację, jest to zarządzenie  

 

2687 

03:49:21.600 --> 03:49:28.200 

burmistrza, które z kolei to zarządzenie jakby z tych obiektów  

 

2688 

03:49:28.200 --> 03:49:34.000 
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jest podstawą do opracowania programu opieki nad zabytkami.  

 

2689 

03:49:34.000 --> 03:49:40.400 

Program opieki nad zabytkami przyjęliście państwo w 2020 uchwałą  

 

2690 

03:49:40.400 --> 03:49:45.600 

i te wszystkie obiekty tam są wyszczególnione. Także no  

 

2691 

03:49:45.600 --> 03:49:48.800 

gdzieś tą wiedzę, ta wiedza gdzieś jest ogólnie dostępna, ten  

 

2692 

03:49:48.800 --> 03:49:53.000 

program opieki nad zabytkami jest na naszej stronie, nie na  

 

2693 

03:49:53.000 --> 03:49:58.000 

naszej stronie tylko na BIP-ie upubliczniony.  

 

2694 

03:49:58.000 --> 03:50:07.600 

W tej chwili w ewidencji zabytków jest około 600 obiektów, łącznie  

 

2695 

03:50:07.600 --> 03:50:12.400 

z obiektami wpisanymi do rejestru zabytków, ale są też  

 

2696 

03:50:12.400 --> 03:50:18.000 

obiekty, które stanowią, czy mogą stanowić, jakąś wartość  

 

2697 

03:50:18.000 --> 03:50:25.100 

historyczną lub kulturową. Spis tych obiektów powstaje w  

 

2698 

03:50:25.100 --> 03:50:28.100 

uzgodnieniu z konserwatorem zabytków tak, konserwator zabytków  

 

2699 

03:50:28.100 --> 03:50:33.100 

musi wyrazić swoją opinię co do tego spisu, jakby tutaj  

 

2700 

03:50:33.100 --> 03:50:38.900 

on też daje pewne wytyczne, wskazówki do tego co się w  

 

2701 

03:50:38.900 --> 03:50:43.700 

tej ewidencji gminnej zabytków powinno znaleźć. W tej  
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2702 

03:50:43.700 --> 03:50:47.900 

chwili, to co pan burmistrz powiedział, my mamy około 600  

 

2703 

03:50:47.900 --> 03:50:51.000 

obiektów wpisanych do gminnej ewidencji zabytków.  

 

2704 

03:50:51.000 --> 03:50:57.500 

W pierwszej wersji, która powstała bodajże w 2010 roku  

 

2705 

03:50:57.500 --> 03:51:02.600 

było chyba 1000, było ponad 1000, także tutaj już i tak  

 

2706 

03:51:02.600 --> 03:51:06.500 

udało nam się po konsultacji z konserwatorem zabytków tą  

 

2707 

03:51:06.500 --> 03:51:14.500 

ilość znacznie zmniejszyć. No i tutaj proszę państwa faktem  

 

2708 

03:51:14.500 --> 03:51:18.700 

jest to co pan Jan Rerus powiedział, że właściciele nie  

 

2709 

03:51:18.700 --> 03:51:24.400 

są o tym fakcie informowali. Jest to tylko poprzez umieszczenie  

 

2710 

03:51:24.400 --> 03:51:27.500 

gdzieś tego dokumentu na naszych stronach.  

 

2711 

03:51:27.500 --> 03:51:32.300 

Tak to się odbywa. Jeszcze tylko dopowiem ta uchwała odnośnie  

 

2712 

03:51:32.300 --> 03:51:41.600 

programu opieki nad zabytkami z 15 grudnia 2020 roku numer  

 

2713 

03:51:41.600 --> 03:51:45.900 

298, to jest program opieki nad zabytkami przyjęty na lata  

 

2714 

03:51:45.900 --> 03:51:54.800 

2020-23, to jest na 4 lata i podstawą do opracowania tego  
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2715 

03:51:54.800 --> 03:52:01.400 

dokumentu jest właśnie gminna ewidencja zabytków. Dziękuję,  

 

2716 

03:52:01.400 --> 03:52:05.100 

bardzo proszę pan radny [dźwięk niesłyszalny] jeszcze. A  

 

2717 

03:52:05.100 --> 03:52:10.600 

dziękuję za wyczerpującą odpowiedź, ale do tej ewidencji zabytków  

 

2718 

03:52:10.600 --> 03:52:15.900 

nie możemy przyjąć takiej praktyki kurtuazyjnej, że tak  

 

2719 

03:52:15.900 --> 03:52:19.900 

powiem, jeżeli nie ma wymogu. Na przykład burmistrz zamierza  

 

2720 

03:52:19.900 --> 03:52:23.300 

wpisać do rejestru zabytków tego i tego właściciela po  

 

2721 

03:52:23.300 --> 03:52:26.200 

informacji, jeżeli to jest wspólnota, jeżeli jest osoba  

 

2722 

03:52:26.200 --> 03:52:31.500 

fizyczna to fizyczna lub prawna w sensie takim, żeby ewentualnie  

 

2723 

03:52:31.500 --> 03:52:34.900 

można było coś porozmawiać, wiedzę uzyskać. Wiem, że  

 

2724 

03:52:34.900 --> 03:52:38.200 

nie ma wymogu, ale wypadałoby na przykład zapytać się  

 

2725 

03:52:38.200 --> 03:52:41.400 

czy poinformować tego właściciela. No to zostawiam już  

 

2726 

03:52:41.400 --> 03:52:44.500 

do rozważenia dla pana kierownika i dla pana burmistrza, ale  

 

2727 

03:52:44.500 --> 03:52:49.100 

ja bym myślał że warto takie coś poinformować, a jeszcze słowo  

 

2728 
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03:52:49.100 --> 03:52:53.000 

te studium chciałem powiedzieć, ponieważ tak pamiętam w 2016  

 

2729 

03:52:53.000 --> 03:52:59.200 

już te studium uchwalali to część sołtysów miała zastrzeżenia tam,  

 

2730 

03:52:59.200 --> 03:53:04.300 

różne uwagi, ale dopiero po fakcie było, czy te dokumenty, które  

 

2731 

03:53:04.300 --> 03:53:08.800 

będą, które już dostaliśmy do opracowania, później załącznik  

 

2732 

03:53:08.800 --> 03:53:12.900 

graficzny, czy będzie również przesłany dla sołtysów, żeby  

 

2733 

03:53:12.900 --> 03:53:16.000 

na swoim terenie zobaczyli ewentualnie jakieś wnioski, bo  

 

2734 

03:53:16.000 --> 03:53:20.400 

pamiętam na przykład Górzykowo pani sołtys była tutaj, wiele  

 

2735 

03:53:20.400 --> 03:53:23.600 

miała wniosków, które teraz chyba dopiero się mogą ziścić.  

 

2736 

03:53:23.600 --> 03:53:29.800 

Tak samo był pan Kołakowski na pewno tam będzie miał co  

 

2737 

03:53:29.800 --> 03:53:34.700 

do poprzedniego, chodzi mi o to czy jest takie założenie, a  

 

2738 

03:53:34.700 --> 03:53:38.500 

jeżeli nie czy może być takie założenie, żeby te dokumenty, które  

 

2739 

03:53:38.500 --> 03:53:41.200 

są w opracowaniu studium, które jest ogromnym dokumentem i  

 

2740 

03:53:41.200 --> 03:53:45.900 

dotyczy wielu obszarów również przesyłać do sołtys.  

 

2741 

03:53:45.900 --> 03:53:51.100 
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Dziękuję. Dziękuję, to panie radny ja mogę to wysłać, bo  

 

2742 

03:53:51.100 --> 03:53:53.800 

to przecież dostaliśmy, więc ja to wyślę sołtysom do  

 

2743 

03:53:53.800 --> 03:53:58.900 

wiadomości. O to fajnie. Od razu otrzymaliśmy jakiś dokument  

 

2744 

03:53:58.900 --> 03:54:03.400 

już zapisuje, żeby to wysłać sołtysom. Pan Damian Stachowiak  

 

2745 

03:54:03.400 --> 03:54:06.200 

się zgłaszał. Panie Damianie, panie burmistrzu, bardzo proszę.  

 

2746 

03:54:06.200 --> 03:54:12.300 

Panie przewodniczący ja tylko to co pan powiedział ja  

 

2747 

03:54:12.300 --> 03:54:15.700 

poproszę, jeżeli pan się zadeklarował, że pan wyśle sołtysom,  

 

2748 

03:54:15.700 --> 03:54:20.500 

okej, bo w sumie Biuro Rady to ma, adresy sołtysów mają, mogą to  

 

2749 

03:54:20.500 --> 03:54:23.400 

przesłać. Uzupełnimy jeszcze ten załącznik graficzny, wtedy  

 

2750 

03:54:23.400 --> 03:54:27.600 

wyślemy jeszcze też resztę, oczywiście wszystkim włącznie z sołtysami.  

 

2751 

03:54:27.600 --> 03:54:33.300 

Dziękuję, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

 

2752 

03:54:33.300 --> 03:54:37.000 

Nie widzę. Zatem przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

2753 

03:54:37.000 --> 03:54:40.600 

Punkt 15 wolne wnioski i informacje. Czy ktoś z państwa radnych lub  

 

2754 

03:54:40.600 --> 03:54:44.700 

pan burmistrz chce zabrać głos w punkcie? Nie widzę.  
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2755 

03:54:44.700 --> 03:54:50.700 

Widzę, pan radny Zbigniew Trompa, bardzo proszę. Panie przewodniczący, panie burmistrzu,  

 

2756 

03:54:50.700 --> 03:54:55.600 

wysoka rado, wczoraj byłem świadkiem tego jak firma, która  

 

2757 

03:54:55.600 --> 03:54:59.700 

wprowadziła ostatni czwarty etap prac budowy drogi [dźwięk niesłyszalny]  

 

2758 

03:54:59.700 --> 03:55:05.000 

zabierała sprzęt i zabrała też równie znamienne ubikacje Toi  

 

2759 

03:55:05.000 --> 03:55:08.800 

Toi, czyli nie wiem jak tam wygląda sprawa odbioru, ale  

 

2760 

03:55:08.800 --> 03:55:14.100 

na pewno jest to znak, że prace w tym fizycznym sensie zostały  

 

2761 

03:55:14.100 --> 03:55:18.600 

zakończone. Chciałem w tym miejscu zarówno wszystkich państwu  

 

2762 

03:55:18.600 --> 03:55:23.100 

bardzo serdecznie podziękować za to, że głosowaliście, że  

 

2763 

03:55:23.100 --> 03:55:28.700 

wspiera liście ten temat, faktem jest, że telenowela pod  

 

2764 

03:55:28.700 --> 03:55:34.300 

tytułem droga powiatowa, płytowa droga powiatowa tym samym  

 

2765 

03:55:34.300 --> 03:55:38.600 

dobiega końca. Również tą drogą, oczywiście będę to robił  

 

2766 

03:55:38.600 --> 03:55:42.500 

też osobiście, ale chciałbym podziękować Zarządowi powiatu  

 

2767 

03:55:42.500 --> 03:55:47.500 

zielonogórskiego jako inwestorowi, że tą inwestycje udało  
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2768 

03:55:47.500 --> 03:55:51.500 

się przeprowadzić do końca. Może to nie jest droga marzeń,  

 

2769 

03:55:51.500 --> 03:55:56.300 

że tak powiem, ale na pewno jest to przepotężny skok cywilizacyjny  

 

2770 

03:55:56.300 --> 03:55:59.100 

i jeszcze raz bardzo serdecznie państwu wszystkim za to  

 

2771 

03:55:59.100 --> 03:56:02.900 

dziękuję. Jest to wspaniały prezent na święta dla naszej  

 

2772 

03:56:02.900 --> 03:56:07.100 

pięknej miejscowości. Dziękuję.  

 

2773 

03:56:07.100 --> 03:56:11.700 

Bardzo proszę pan burmistrz Wojciech Sołtys. Panie przewodniczący,  

 

2774 

03:56:11.700 --> 03:56:14.000 

szanowni państwo, pan Zbyszek jakby trochę czytał w  

 

2775 

03:56:14.000 --> 03:56:17.500 

moich myślach, bo ja w bardzo podobnym temacie. Szanowni państwo  

 

2776 

03:56:17.500 --> 03:56:23.500 

ja korzystając z tego miejsca, że zakończyły się też działania  

 

2777 

03:56:23.500 --> 03:56:28.900 

na drodze powiatowej w miejscowości Cigacice prowadzącej w kierunku  

 

2778 

03:56:28.900 --> 03:56:32.200 

firmy Rockwool. Chciałem podziękować i powiatowi, ale  

 

2779 

03:56:32.200 --> 03:56:35.200 

przede wszystkim chyba w tej sytuacji firmie Rockwool za  

 

2780 

03:56:35.200 --> 03:56:40.700 

to, że nie tylko w zakresie wsparcia takiego mentalnego, ale  

 

2781 
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03:56:40.700 --> 03:56:44.200 

również finansowego partycypowała w tym remoncie.  

 

2782 

03:56:44.200 --> 03:56:50.000 

Wiecie państwo, że ten zakład rzeczywiście jest dużym miejscem  

 

2783 

03:56:50.000 --> 03:56:56.000 

pracy i takim, który generuje wielki ruch w tamtym obszarze,  

 

2784 

03:56:56.000 --> 03:56:58.800 

co zresztą wielokrotnie mówiliśmy w kontekście chociażby tej  

 

2785 

03:56:58.800 --> 03:57:04.000 

drogi naszej inwestycyjnej, przyszłej. Niemniej jednak chciałbym  

 

2786 

03:57:04.000 --> 03:57:09.700 

podziękować tak, bo to też pokazuje, kiedy kilka stron widzi  

 

2787 

03:57:09.700 --> 03:57:13.000 

wspólny cel, to jest na pewno dużo prościej, bo mogliśmy pół  

 

2788 

03:57:13.000 --> 03:57:16.400 

miliona złotych przeznaczyć, bo to takie niemałe pieniądze zostały,  

 

2789 

03:57:16.400 --> 03:57:22.000 

trochę rzutem na taśmę, wprowadzone i zrealizowane na  

 

2790 

03:57:22.000 --> 03:57:25.300 

tyle na ile ja miałem okazję ocenić, nie ukrywam, że  

 

2791 

03:57:25.300 --> 03:57:28.500 

było już dość ciemno, kiedy pojechałem oglądać tą drogę,  

 

2792 

03:57:28.500 --> 03:57:32.500 

ale wydaje mi się, że robota była dobrze zrobiona i  

 

2793 

03:57:32.500 --> 03:57:35.200 

też nie miałem sygnałów jakiś takich negatywnych ze strony  

 

2794 

03:57:35.200 --> 03:57:38.100 
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społeczności, więc wydaje mi się, że to rzeczywiście dobrze  

 

2795 

03:57:38.100 --> 03:57:43.600 

to zadanie zostało zrealizowane i to właściwie tyle.  

 

2796 

03:57:43.600 --> 03:57:47.400 

Korzystając jeszcze panie przewodniczący z okazji, szanowni  

 

2797 

03:57:47.400 --> 03:57:54.800 

państwo, chciałem wszystkim radnym, słuchającym nas mieszkańcom,  

 

2798 

03:57:54.800 --> 03:58:00.800 

naszym gościom złożyć życzenia zdrowych, pogodnych, pięknych  

 

2799 

03:58:00.800 --> 03:58:04.700 

Świąt Bożego Narodzenia. Niech to będzie dla nas dobrze, mile,  

 

2800 

03:58:04.700 --> 03:58:09.600 

rodzinnie spędzony czas. Wszystkim życzę w nowym roku dużo  

 

2801 

03:58:09.600 --> 03:58:13.600 

ciepła rodzinnego, dobrych wiadomości niech ten rok będzie  

 

2802 

03:58:13.600 --> 03:58:17.300 

po prostu dla was dobry, jak to się mówiło po staropolsku, [dźwięk niesłyszalny]  

 

2803 

03:58:17.300 --> 03:58:22.700 

wszystkim państwu życzę i dziękuję też za ten rok wspólnej  

 

2804 

03:58:22.700 --> 03:58:26.800 

pracy, bo finiszujemy. Myślę, że finiszujemy nieźle.  

 

2805 

03:58:26.800 --> 03:58:31.000 

Serdecznie dziękuję. Dziękuję, my również jako Rada Miejska  

 

2806 

03:58:31.000 --> 03:58:34.600 

przyłączamy się do tych wspólnych życzeń.  

 

2807 

03:58:34.600 --> 03:58:39.100 

Nie widzę już więcej głosów w tym punkcie, w punkcie 15,  
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2808 

03:58:39.100 --> 03:58:42.900 

zatem przechodzimy do punktu 16.  

 

2809 

03:58:42.900 --> 03:58:46.400 

Punkt 16 zamknięcie obrad sesji. Wysoka Rado.  

 

2810 

03:58:46.400 --> 03:58:49.400 

Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany.  

 

2811 

03:58:49.400 --> 03:58:56.100 

Zamykam obrady XLVI Sesji Rady Miejskiej w Sulechowie.  

 

2812 

03:58:56.100 --> 03:59:07.200 

Dziękuję państwu bardzo. Do widzenia wszystkim.  

 

2813 

03:59:07.200 --> 03:59:13.200 

Bożego Narodzenia wesołego. Szanowni państwo to ja jeszcze przypomnę  

 

2814 

03:59:13.200 --> 03:59:18.400 

tak, jutro powiedzmy do 9:00 rano czekamy na te osoby, które chciałyby  

 

2815 

03:59:18.400 --> 03:59:22.500 

się dorzucić do tej puszki. Koło 10:00 chcielibyśmy mówiąc  

 

2816 

03:59:22.500 --> 03:59:27.400 

wprost zrobić jakieś zakupy i przekazać dowódcy 5 Lubuskiego  

 

2817 

03:59:27.400 --> 03:59:37.200 

Pułku. Pozdrawiam i do zobaczenia. Do widzenia wszystkim.  

 

2818 

03:59:37.200 --> 03:59:41.100 

Dziękuję i do widzenia.  

 

2819 

03:59:41.100 --> 03:59:48.600 

Do widzenia wszystkim.  

 


